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ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

 

Παπαδόπουλος Χρήστος – Αντιπρόεδρος, Αγγελίδης Πέτρος, Αναστασιάδης 

Αντώνιος, Αργυριάδης Νικόλαος, Βαβαλέκας Ιωάννης, Βέρρος Κων/νος, Βλάχος 

Ηλίας, Βλάχος Ιωάννης, Γκότσης Ηλίας, Εμμανουηλίδου Καίτη, Καβακλιώτης 

Αντώνιος, Καϊδατζής Νικόλαος, Κουρουζίδης Μηνάς, Κωνσταντινίδου Ελένη, 

Μισυρλής Σπυρίδων, Μπάρκας Αθανάσιος, Μπόγιογλου  Βάσω, Νέδος Νικόλαος, 

Νυκτοπάτης  Αντώνιος, Σαουλίδης Στυλιανός, Σίγκας Γεώργιος, Στρατουδάκης 

Στυλιανός, Συμεωνίδης Βασίλειος, Σωτηριάδης Δημήτριος, Τερζόπουλος Γεώργιος, 

Τότσιος Ηλίας. 

   

 

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

 

1) Ζαπάρα Μαίρη.  

 

 

Θ Ε Μ Α Τ Α   Η Μ Ε Ρ Η Σ Ι Α Σ   Δ Ι Α Τ Α Ξ Η Σ 

 

 

ΘΕΜΑ 1ο: Έγκριση έκδοσης αδειών λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος. 
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ΘΕΜΑ 2ο: Ορισμός μελών Επιτροπής διεξαγωγής δημοπρασιών για μίσθωση, 

εκμίσθωση και εκποίηση κινητών και ακινήτων πραγμάτων του 

Δήμου.  

 

ΘΕΜΑ 3ο: Ορισμός εκπροσώπου για την Επιτροπή Διαχείρισης Στερεών                

Αποβλήτων. 

 

ΘΕΜΑ 4ο: Αντικατάσταση μέλους του Δ.Σ. του Ν.Π. Κ.Α.Π.Η. του Δήμου.  

 

ΘΕΜΑ 5ο: Υπόδειξη δύο δημοτικών συμβούλων για την Επιτροπή αγοράς 

εκθεμάτων συλλογής Χατζηλία.  

 

ΘΕΜΑ 6ο:  Εξέταση πρακτικού επιτροπής για την στεγαστική αποκατάσταση 

παλιννοστησάντων ομογενών. 

 

ΘΕΜΑ 7ο: Έγκριση φιλοξενίας του Δημάρχου FOSSES-Γαλλίας και της 

συνοδείας του.  

 

ΘΕΜΑ 8ο: Έγκριση απολογισμού του Ν.Π. «Κέντρο Προστασίας Φυσικού 

Περιβάλλοντος  - Μουσείο Φυσικής Ιστορίας» του Δήμου, έτους 2000. 

 

ΘΕΜΑ 9ο: Έκτακτη οικονομική επιχορήγηση του Ν.Π.     Κ.Α.Π.Η. του Δήμου. 

 

ΘΕΜΑ 10ο:  Έγκριση υπογραφής προγραμματικής σύμβασης διαδημοτικής 

συνεργασίας για αξιοποίηση του ορεινού όγκου Μενοικίου-Βροντούς-

Αγκίστρου-Ορβίλου. 

 

ΘΕΜΑ 11ο:  Έγκριση εγγραφής του Δήμου ως συνδρομητή σε επιστημονικά 

περιοδικά.  

 

ΘΕΜΑ 12ο: Έγκριση προμηθειών και δαπανών για κάλυψη αναγκών των 

Υπηρεσιών του Δήμου.  

  

ΘΕΜΑ 13ο : Επανάληψη δημοπρασίας για την μίσθωση δημοτικής έκτασης στον 

Ελαιώνα. 

 

ΘΕΜΑ 14ο: Εκμίσθωση δημοτικού ακινήτου στο Χιονοχώρι προς λειτουργία 

αναψυκτηρίου (παλαιό κοινοτικό κατάστημα). 

 

ΘΕΜΑ 15ο: Παραχώρηση τάφου του αποθανόντος Δημάρχου Γεωργίου 

Παπαδόπουλου. 

 

ΘΕΜΑ 16ο: Έγκριση-ενημέρωση για αποφάσεις των Δ.Σ. των Δημοτικών 

Επιχειρήσεων. 

 

ΘΕΜΑ 17ο: Απόδοση στην Κ.Α.Δ.Ε. ποσού 115.000.000 δρχ. για την αύξηση του 

αρχικού κεφαλαίου. 
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ΘΕΜΑ 18ο: Διοικητική αποβολή του Γεωργίου και Σταύρου Δουλγέρογλου και 

Ιωάννη Πάνκου για καταληφθείσες δημοτικές εκτάσεις.    

 

ΘΕΜΑ 19ο: Έγκριση πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής σε βάρος του κ. Ιωάννη 

Εμμανουηλίδη για καταληφθείσα δημοτική έκταση.  

 

ΘΕΜΑ 20ο: Διοικητική αποβολή του Γεωργίου Μπεκιάρη για κατάληψη δημοτικής 

έκτασης.  

 

ΘΕΜΑ 21ο: Έγκριση απασχόλησης εποχικού προσωπικού επί δίμηνο. 

 

ΘΕΜΑ 22ο: Επιχορήγηση του Συλλόγου Βλάχων Ν. Σερρών «Γεωργάκης 

Ολύμπιος» για την αποπεράτωση του Λαογραφικού Μουσείου. 

 

ΘΕΜΑ 23ο: Οικονομική ενίσχυση του παραρτήματος Σερρών της  Π.Ε.Α.Ε.Α.  

 

ΘΕΜΑ 24ο: Έγκριση μελετών, Α.Π. κλπ. Δημοτικών έργων. 

 

ΘΕΜΑ 25ο: Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

εμβαδού 0,8 τ.μ. στον δικαιούχο κ. Γεωργίου Αντώνιο.  

 

ΘΕΜΑ 26ο: Διαγραφή του ΑΚΔ 848 οικοπέδου από τα κτηματολόγια του Δήμου.  

 

ΘΕΜΑ 27ο: Λογοδοσία Δημάρχου για τα πεπραγμένα του Δήμου του έτους 2000.  

 

 

13η  Σ Υ Ν Ε Δ Ρ  Ι Α Σ Η  2001 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Κύριοι συνάδελφοι, κύριε Δήμαρχε, πριν από τα θέματα της 

ημερήσιας διάταξης, ο Αντιδήμαρχος Κοινωνικής Πολιτικής κ. Κουρουζίδης, 

καταθέτει στο Σώμα προς έγκριση δυο προτάσεις για αποδοχή χρηματοδότησης και 

για τη συμμετοχή μας στο Κέντρο Πρόληψης κατά των εξαρτησιογόνων ουσιών.  

 κ. Κουρουζίδης: Ένα θέμα είναι η αποδοχή της χρηματοδότησης κατά  40%, 

ενός προγράμματος φιλοξενίας Αποδήμων παιδιών, ηλικίας 6-14 ετών, τα οποία 

πρόκειται να έρθουν στην Ελλάδα στις 7 του μηνός και να φιλοξενηθούν στην 

κατασκήνωση ΤΣΑΦ-ΤΣΟΥΦ, ποσού 2.320.000 δρχ. που είναι το 40% του ποσού 

που δικαιούμαστε, όσον αφορά την συμμετοχή του Υπ. Εξωτερικών Γενικής 

Γραμματείας Αποδήμου Ελληνισμού, προκειμένου να υλοποιήσουμε το πρόγραμμα 

αυτό.  

 κ. Βλάχος Ι.: Δεν θα βάλουμε άλλα λεφτά εμείς; 

 κ. Κουρουζίδης: Και βέβαια θα βάλουμε. 

 κ. Βλάχος Ι.: Το 60% θα βάλουμε εμείς; 

 κ. Κουρουζίδης: Όχι το πρόγραμμα είναι 60% του Υπουργείου, 40% δικό 

μας. Αυτό το 40% που παίρνουμε τώρα σαν προκαταβολή για να αρχίσουμε να 

υλοποιούμε το πρόγραμμα.  

 κ. Βλάχος Ι.: Από πού θα έρθουν αυτά τα παιδιά;  
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 κ. Κουρουζίδης: Τα παιδιά αυτά είναι από την Γερμανία. Είναι παιδιά 

αποδήμων. 

Η δεύτερη περίπτωση, αφορά το κέντρο πρόληψης. Έγινε ένα συμβούλιο με την 

Νομαρχιακή Επιτροπή, στην οποία εμείς σαν Δήμος συμμετέχουμε σύμφωνα με την 

πρόταση, με ένα ποσό της τάξεως των 3.000.000 δρχ. συν την χρήση των 3 αιθουσών 

που υπάρχουν πάνω από την ψαραγορά, που απελευθερώθηκαν από το ΚΕΚ, 

προκειμένου να χρησιμοποιηθούν για την στέγαση αυτού του κέντρου πρόληψης. 

Πληροφοριακά σας λέω, ότι η Νομαρχία θα συμμετέχει με ένα ποσό της τάξης των 

7.000.000 δρχ. και οι μεγάλοι Δήμοι, που ήδη έχουν πάρει τις σχετικές αποφάσεις, 

άλλοι με 1 εκ. δρχ. και άλλοι με 500.000 δρχ., καθώς και κάποιοι φορείς από την 

πόλη των Σερρών, οι οποίοι έδειξαν ενδιαφέρον. Πιστεύω, ότι θα καλύψουμε το 

πλάνο το οποίο έχει εκτιμηθεί ότι χρειάζεται  για την λειτουργία των 3 πρώτων  

χρόνων. Σύμφωνα με αυτό, κατέθεσαν περίπου 40 εκ. δρχ. για την λειτουργία του, τα  

20 εκ. δρχ. θα καταβάλει ο ΟΚΑΝΑ και τα 20 εκ. δρχ. είναι ακριβώς από τις 

συνεισφορές αυτές.  

 

 

 - Εγκρίνονται. 

 

 

 κ. Βλάχος  Ι.: Θέλω να υπενθυμίσω στον κ. Δήμαρχο, ότι κατά την διάρκεια 

της σύσκεψης που είχαμε για το σοβαρό θέμα της μετεγκατάστασης των Αθίγγανων, 

είχε δεσμευτεί ότι θα ενημερώσει το Δ.Σ. και ότι θα γίνει εδώ μια συζήτηση στο Δ.Σ.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κατά την διάρκεια των θεμάτων, υπάρχει θέμα στην 

ημερήσια διάταξη. 

 κ. Βλάχος Ι.:  Αν αναφέρεστε στα θέματα της ημερήσιας διάταξης, σ΄ εκείνο 

το θέμα πρόκειται το Δ.Σ. να αποφασίσει εάν θα εγκρίνει το πρακτικό της επιτροπής 

εισήγησης για ανάθεση.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εκεί πέρα θα κάνω  μια ενημέρωση. 

  κ. Βλάχος Ι.:  Θα αφήσει ο κ. Πρόεδρος, ή θα μας πει ότι είμαστε εκτός 

θέματος; Γιατί πραγματικά θα είμαστε εκτός θέματος κ. Δήμαρχε. Γιατί το θέμα είναι 

ναι ή όχι στο πρακτικό εισήγησης για ανάθεση.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Με την ευκαιρία αυτή, θα κάνω και την ενημέρωση για την 

σύσκεψη.  

 κ. Σωτηριάδης: Κύριε Δήμαρχε, αγαπητοί συνάδελφοι, την προηγούμενη 

τετραετία, παρόλο που λέτε ότι η Δημαρχεία έκανε λάθη, μας είχε συνηθίσει σε μια 

σωστή ενημέρωση επί όλων των θεμάτων. Θυμούνται οι υπόλοιποι συνάδελφοι, ότι 

το προηγούμενο σχήμα σε οποιαδήποτε αποστολή ή επίσκεψη υψηλών 

προσκεκλημένων στο Δήμο μας, ή κάποια αποστολή του κ. Δημάρχου, είχε και μια 

συνέπεια. Ενημέρωση στο πρώτο Δ.Σ. που γινόταν μετά απ’ αυτό. Σήμερα, 

ακολουθείται μια εντελώς διαφορετική τακτική. Εμείς κ. Δήμαρχε και αναφέρομαι 

στην μειοψηφία του Δ.Σ., έχουμε την ανάγκη της ενημέρωσης.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Σε τι δεν την είχατε;  

 κ. Σωτηριάδης: Σε πολλά πράγματα κύριε Δήμαρχε. Εγώ θα αναφερθώ στο 

τελευταίο. Στην επίσκεψη του κ. Μυτιληναίου, για την οποία θα έπρεπε προ 

ημερησίας διάταξης να υπήρχε μια ενημέρωση.  Εσείς  τι  κάνατε;  Για ένα  έργο  πoυ  
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είχε την υπογραφή Ιωάννη Βλάχου και υπήρχε και μια έντονη αντίδραση την εποχή 

εκείνη και δεν συμφωνήσατε  σε καμιά από τρεις συζητήσεις που είχαμε. 

Αναφέρομαι στην Τηλεθέρμανση και την επίσκεψη του κ. Μυτιληναίου. Την επομένη 

της επίσκεψης ανακοινώθηκε ότι επενδύονται 10 δις δρχ. στις Σέρρες. Δεν αναφερθώ 

στο τι ψηφίζατε για  την Τηλεθέρμανση, αλλά θα έρθω στην θέση της ΔΗΣΑΝ σαν 

αντιπολίτευση. Ρωτώ κ. Δήμαρχε: τουλάχιστον κάποιος εκπρόσωπος της μειοψηφίας, 

θα βρίσκεται σ’ αυτή την συγκέντρωση; Εγώ  είδα πολλούς συναδέλφους της 

πλειοψηφίας και πολύ καλά κάνατε και τους καλέσατε. Μα δεν έπρεπε να υπάρχει και 

εκπρόσωπος της μειοψηφίας; Εάν αυτό που ζητούμε είναι άδικο, κι έχω να σας 

αναφέρω κι άλλα θέματα ενημέρωσης, δεν θα καλείται κ. Δήμαρχε τους συναδέλφους 

της Αντιπολίτευσης μόνο όταν τους χρειάζεστε. Π.χ.  όταν έρχεται ο κ. Λαλιώτης να 

φαινόμαστε πολλοί. Να μας καλείται και σε τέτοιες συγκεντρώσεις. Βγαίνουμε έξω 

και όλα τα Μ.Μ.Ε. αναφέρονται στα 10 δις δρχ.  Και εμείς είχαμε βαθιά μεσάνυχτα. 

Και υπηρετούμε αυτό τον Δήμο, από την θέση της Αντιπολίτευσης. Και θεωρούμε, 

ότι τον υπηρετούμε σωστά. Άλλωστε αυτό το γνωρίζετε πολύ καλά κι εσείς 

προσωπικά και όλοι οι παρευρισκόμενοι συνάδελφοι. Ήταν μια παράλειψη και θα 

παρακαλούσα κ. Δήμαρχε, εάν μπορείτε να μας κάνετε σήμερα μια ενημέρωση, 

διαφορετικά σε μια επόμενη συνεδρίαση, αλλά προπαντός  μην εξαιρείτε ποτέ, το 

49,2% των πολιτών αυτής της πόλης. Γιατί μ’ αυτές τις κινήσεις, αυτούς κ. Δήμαρχε 

παραγκωνίζετε και όχι εμάς τους πέντε ανθρώπους που τους εκπροσωπούμε.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Συνεδρίασε δυο φορές η επιτροπή που ορίστηκε για να 

καταρτίσει τους όρους. Αποτελείται αυτή από μέλη του Δ.Σ. και  στελέχη της 

ΔΕΥΑΣ. Ο κ. Γκότσης, η κα Κωνσταντινίδου, ο κ. Σαουλίδης, ο κ. Τερζόπουλος, οι 

δικηγόροι του Δήμου και βέβαια και ο κ. Δήμαρχος, αλλά και άλλοι υπηρεσιακοί  

παράγοντες. Έγιναν δυο τέτοιες προσυσκέψεις και τελευταία ήρθε και όλο το 

τεχνοκρατικό – νομικό επιτελείο της «ΘΕΡΜΗ Α.Ε.»  που πλέον είναι ο κ. 

Μυτιληναίος, να κάνουμε μια τελική κουβέντα ανίχνευσης των εκατέρωθεν απόψεων, 

ώστε να έρθει το θέμα στο Δ.Σ. Γιατί αποφάσεις δεν παίρνει η επιτροπή. Θα πάρει το 

Δ.Σ. Και μάλιστα, αυτά που κουβεντιάσαμε, θα τα φέρουμε στο επόμενο Δ.Σ., για να 

πάρουμε μια πρώτη απόφαση πάνω στις αρχές, βάση των οποίων θα στηριχθούμε, αν 

θα αποφασίσουμε, για την υπογραφή μιας σύμβασης πλέον αναλυτικής, νομικά και 

τεχνικά επεξεργασμένης, ανάμεσα στο Δήμο και την Τεχνική Εταιρεία. Στην 

παραμονή αυτής της σύσκεψης, ο Δ/νων Σύμβουλος του κ. Μυτιληναίου, διότι το 

πράγμα από τότε που μπήκε ο κ. Μυτιληναίος πήρε άλλη τροπή και  άλλη μορφή, μου 

τηλεφώνησε και με ενημέρωσε ότι για 10΄ λεπτά κατά την συνεδρίαση της επιτροπής, 

θα έρθει και ο κ. Μυτιληναίος. Κατά τις 10 η ώρα και θα έφευγε αμέσως. Το 

πρόγραμμά τους όμως μετά άλλαξε, ήρθαν  κατά τις 12.30 και τους πρότεινα να τους 

κεράσουμε κι ένα κρασί. Δεν ήταν δηλαδή η επίσκεψη εκ των προτέρων γνωστή. 

Μάλιστα, η επιτροπή συνεδρίαση κανονικά, ήρθε αυτός κάποια στιγμή, τον ενδιέφερε 

και η δημοσιοποίηση όπως φαίνεται και θέλησε να δώσει μαζί μου μια συνέντευξη. 

Τους έδειξα κάποια πράγματα στην πόλη, τους κέρασα ένα κρασί και φύγανε. Η 

επιτροπή τώρα, ετοιμάζει και θα φέρει, μάλλον στο επόμενο Δ.Σ.,  όλες αυτές τις 

συζητήσεις που κάναμε,  για να εκφράσει κατ’ αρχάς μια άποψη το Δ.Σ., για το πώς 

θα προχωρήσει η υπογραφή αυτής της σύμβασης. Δεν ήταν στις προθέσεις μου, εάν 

έκανα λάθος που δεν σας κάλεσα το αναγνωρίζω, αλλά εγώ δεν ήξερα εκ των 

προτέρων πως θα έρθει ο κ. Μυτιληναίος. Ήταν η συνάντηση των δυο επιτροπών και 

παρεπιμπτόντως  είπε  ότι  θέλει  να  έρθει  κι  αυτός  εδώ,  για να  δώσει έμφαση  και 
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 σημασία σ’ αυτό το έργο, σ’ αυτή την επένδυση. Εν πάση αληθεία, έτσι είναι τα 

πράγματα.  

 κ. Σωτηριάδης: Κύριε Δήμαρχε, έπρεπε τουλάχιστον να κάνετε ένα 

τηλέφωνο στους αρχηγούς των συνδυασμών. ΄Ήταν απαραίτητο. Έστω και στο 

παραπέντε.  

 κ. Πρόεδρος: Κύριε Δήμαρχε, να συμπληρώσω κι εγώ, ως Πρόεδρος του 

Δ.Σ., ότι η επιτροπή που συγκροτήθηκε με απόφαση του Δ.Σ., είναι διαπαραταξιακή  

και επομένως συμμετέχει και ο συνδυασμός του κ. Βλάχου και ο συνδυασμός του κ. 

Νυκτοπάτη και ο συνδυασμός του κ. Δημάρχου.  

 κ. Σωτηριάδης: Κύριε Πρόεδρε, τώρα τι  μας λέτε; Προ ολίγου ο κ. 

Δήμαρχος μας ομολόγησε ότι ήταν μια παράλειψη.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν υπάρχει τέτοια πρόθεση παραγκωνισμού.  

 

 

 

ΘΕΜΑ 1ο: Έγκριση έκδοσης αδειών λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Ανάμεσα σε όλες τις άδειες, έχουμε και μια άδεια για ένα 

ΚΑΦΕ-ΜΠΑΡ, στην οδό Ρωμανού αρ. 10, μέσα στον φάκελο της οποίας βρίσκεται 

και η καταγγελία των ενοίκων της οικοδομής αυτής, για την λειτουργία του 

συγκεκριμένου καταστήματος. Κατ’ τα άλλα ο φάκελος ο οποίος κατατέθηκε από τον 

ενδιαφερόμενο κ. Αγγελόπουλο Δημήτριο, είναι πλήρης. Κύριοι συνάδελφοι τι λέτε;  

 κ. Βλάχος Ι.: Δεν το γνωρίζουμε το θέμα. Που βρίσκεται το κατάστημα;  

 κ. Πρόεδρος: Υπάρχει καταγγελία των κατοίκων της οικοδομής για 

ενοχλήσεις από την λειτουργία του συγκεκριμένου καταστήματος.  

 κ. Μπάρκας:  Πόσα άτομα διαμαρτύρονται;  

κ. Πρόεδρος: Είναι το σύνολο των κατοίκων, δεν γνωρίζω πόσα άτομα είναι.  

κ. Γκότσης: Λειτουργεί το κατάστημα;  

κ. Πρόεδρος: Όχι, είναι  νέα άδεια.  

Ένοικος της οικοδομής: Συγνώμη, αλλά το κατάστημα λειτουργεί και 

μάλιστα ενοχλεί. Παίρνει άδεια ΚΑΦΕ-ΜΠΑΡ, αλλά δεν λειτουργεί ως ΚΑΦΕ, αλλά 

σαν μπαράκι, με γυναίκες κ.λ.π. Εγώ είμαι στον πρώτο όροφο ακριβώς από πάνω, 

έχω δυο  μικρά παιδιά και οκτώ μήνες υπέφερα, σε σημείο που αναγκάστηκα να έρθω 

εδώ να πω κάποια πράγματα που δεν ακούστηκαν από κανέναν και μου είπαν να 

παραβρεθώ στην συνεδρίαση. Τα προβλήματα είναι πολύ σοβαρά και αν θέλετε 

μπορώ να πω περισσότερες λεπτομέρειες μπροστά σε όλους σας. 

κ. Σωτηριάδης: Κύριε Πρόεδρε, είπατε ότι είναι νέα άδεια, ενώ η κυρία εδώ 

λέει ότι λειτουργεί.  

Ένοικος της οικοδομής: Είναι πάνω από δυο μήνες, που παραδόθηκε η άδεια 

του παλαιού ιδιοκτήτη. Και θα έπρεπε να είναι σφραγισμένο. Γιατί ο ιδιοκτήτης έχει 

16 κλήσεις. Δεν μπορούσε να κρατήσει το μαγαζί και το μεταπούλησε σε άλλον.  

κ. Πρόεδρος: Το προεδρείο προτείνει να κρατηθεί το συγκεκριμένο θέμα και 

να επανεξετασθεί στην επόμενη συνεδρίαση, καλώντας και τους ενδιαφερομένους. 

Και τον αιτούντα καταστηματάρχη και τον διαχειριστή. 
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 κ. Βλάχος Ι.: Κύριε πρόεδρε, το κατάστημα λειτουργεί. 

  κ. Πρόεδρος: Αν λειτουργεί χωρίς άδεια, δεν είναι δουλειά δικιά μας, είναι 

δουλειά της Αστυνομίας, η οποία θα μας ενημερώσει.  

 

 

 - Εγκρίνονται, εκτός από το κατάστημα ΚΑΦΕ-ΜΠΑΡ του κ. 

Αγγελόπουλου Δημητρίου, που αναβάλλεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 2ο: Ορισμός μελών Επιτροπής διεξαγωγής δημοπρασιών για μίσθωση, 

εκμίσθωση και εκποίηση κινητών και ακινήτων πραγμάτων του 

Δήμου.  

 

 

  κ. Πρόεδρος:  Προτείνονται εκτός  από τον κ. Δήμαρχο που  θα συμμετέχει 

στην Επιτροπή και ο κ. Στρατουδάκης, και έναν που θα προτείνεται κύριοι της 

μειοψηφίας. Ο κ. Αναστασιάδης. Και σαν αναπληρωματικοί : ο κ. Βαβαλέκας και ο κ. 

Ηλίας Βλάχος. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 3ο: Ορισμός εκπροσώπου για την Επιτροπή Διαχείρισης Στερεών                

Αποβλήτων. 

 

 

 κ. Πρόεδρος:  Προτείνεται ο κ. Βέρρος, με αναπληρωματικό τον κ. 

Βαβαλέκα. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 4ο: Αντικατάσταση μέλους του Δ.Σ. του Ν.Π. Κ.Α.Π.Η. του Δήμου.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Μετά την παραίτηση για λόγους υγείας του κ. Καφανά, 

προτείνεται από τους συνταξιούχους του ΚΑΠΗ ο κ. Βρετός Μποστάνης. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 5ο: Υπόδειξη δύο δημοτικών συμβούλων για την Επιτροπή αγοράς 

εκθεμάτων συλλογής Χατζηλία.  
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 κ. Πρόεδρος:  Προτείνεται η κα Εμμανουηλίδου και ο κ. Μπάρκας. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 6ο:  Εξέταση πρακτικού επιτροπής για την στεγαστική αποκατάσταση 

παλιννοστησάντων ομογενών. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Αφορά το πρακτικό της επιτροπής που συγκροτήθηκε από το 

Δ.Σ. και αποτελείται από τον κ. Μηνά Κουρουζίδη Αντιδήμαρχο, από τον κ. Αντώνιο 

Αναστασιάδη και από την κα Ελένη Κωνσταντινίδου.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αγαπητοί συνάδελφοι, όπως ξέρετε, έχει γίνει η 

παραχώρηση κ.λ.π. και είπαμε ότι θα προσδιοριστούν οι όροι, που σε συνεργασία με 

το Ίδρυμα Αποκατάστασης Παλιννοστούντων «ΜΩΫΣΗΣ  ΜΩΥΣΙΑΔΗΣ»,  που 

έχουν συστήσει οι ΑΦΟΙ ΜΩΫΣΙΑΔΗ, θα προχωρήσει. Τα τρία μέλη της επιτροπής, 

μαζί με μένα και τον κ. Γιάννη Μωϋσιάδη, βρεθήκαμε στο γραφείο μου και 

συμφωνήσαμε, ότι τα κριτήρια για να παραχωρείται οικόπεδο στους 

παλιννοστήσαντες ομογενείς, θα είναι τρία. Το ένα είναι η ημερομηνία εισόδου στη 

χώρα μας,  το δεύτερο η οικογενειακή τους κατάσταση και τα προστατευόμενα μέλη 

και το τρίτο, ένα πιστ/κό απόκτησης και κατοχής περιουσίας από το 

Υποθηκοφυλακείο. Αυτά προτείνει η επιτροπή, να είναι σαν κριτήρια, σύμφωνα με 

τα οποία  θα δοθούν στους ανωτέρω οικόπεδα που παραχωρήσαμε νοτίως της 

περιοχής «ΧΑΤΖΗΠΑΝΤΕΛΗ».  

 κ. Κουρουζίδης: Θέλω να συμπληρώσω μόνο, κάτι που είναι αυτονόητο, ότι 

πρέπει να είναι δημότες Σερρών.  

 κ. Μπάρκας: Τουλάχιστον τρία  χρόνια.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 7ο: Έγκριση φιλοξενίας του Δημάρχου FOSSES-Γαλλίας και της 

συνοδείας του.  

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 8ο: Έγκριση απολογισμού του Ν.Π. «Κέντρο Προστασίας Φυσικού 

Περιβάλλοντος  - Μουσείο Φυσικής Ιστορίας» του Δήμου, έτους 2000. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ 9ο: Έκτακτη οικονομική επιχορήγηση του Ν.Π.     Κ.Α.Π.Η. του Δήμου. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 10ο:  Έγκριση υπογραφής προγραμματικής σύμβασης διαδημοτικής 

συνεργασίας για αξιοποίηση του ορεινού όγκου Μενοικίου-Βροντούς-

Αγκίστρου-Ορβίλου. 

 

 

 κ. Βλάχος Ι.:  Γιατί καθυστερήσαμε σ’ αυτό το θέμα; Αν θυμάμαι καλά, 

προστέθηκε άλλος ένας Δήμος και δύο Κοινότητες, που  νομίζω ότι ήταν η αιτία της 

καθυστέρησης και δεν προχώρησε το θέμα. Νομίζω ότι καλό είναι να έχουμε μια 

ενημέρωση. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όπως ξέρετε η πρώτη φάση της μελέτης παρουσιάστηκε. 

Στο μεταξύ, υπάρχει ένα δεδομένο. Ένα πρόγραμμα του Υπ. Γεωργίας για την 

ανάπτυξη των  ορεινών όγκων στον άξονα 7, που έχει κάποιες προδιαγραφές για να 

γίνει μια μελέτη, για να ενταχθεί το πρόγραμμα ανάπτυξης ορεινών όγκων σ’ αυτό το 

πρόγραμμα του Υπ. Γεωργίας. Επειδή κρίθηκε ότι άφηνε έξω κάποιους ορεινούς 

όγκους, που είναι ενιαίο συγκρότημα, το Μενοίκιο και δυτικά του Αχλαδοχωρίου και 

υπήρχε κίνδυνος να μείνουμε έξω απ’ αυτό το πρόγραμμα του Υπ. Γεωργίας που 

είναι πολύ σπουδαίο, σε συνεργασία με την ΑΝΕΣΕΡ, τον Δήμαρχο Εμ. Παπά, τον 

Δήμαρχο Σιδηροκάστρου και τον Κοινοτάρχη Αγκίστρου, σκεφτήκαμε ύστερα από 

συνεννόηση με την Περιφέρεια, να διευρύνουμε αυτή την διαδημοτική συνεργασία  

με μια προγραμματική σύμβαση και με φορέα πλέον συνεργασίας τους Δήμους και 

την ΑΝΕΣΕΡ.  Υπάρχει μια αύξηση 10 εκ. δρχ. στον Δήμο Σερρών για το 

πρόγραμμα, υπάρχει κι ένα κονδύλιο 15 εκ. δρχ.  στον Εμ. Παπά και επομένως, όλη η 

μελέτη εκπονείται. Η δουλειά συνεχίζεται. Οι ίδιοι άνθρωποι την κάνουν. Μόνο που 

θα την κάνουν ενιαία και με προγραμματική σύμβαση και με την ΑΝΕΣΕΡ. Αυτό 

έγινε σε συνεννόηση με τον γραμματέα της Περιφέρειας και με το Υπ. Γεωργίας και 

αν υλοποιηθεί και ενταχθεί, θα πιάσει όλον αυτόν τον βόρειο άξονα. Επομένως δεν 

είναι θέμα καθυστέρησης, διότι η μελέτη επί της ουσίας γίνεται, αλλά είναι θέμα να 

μπει μια ομάδα 8 Ο.Τ.Α., που το κάνει πιο δυνατό και είναι θέμα ο ορεινός όγκος 

μαζί με την μελέτη, να πιάνει τις προδιαγραφές που βάζει το Υπ. Γεωργίας, για να 

εγκριθεί αυτή η χρηματοδότηση. Δεν αργούμε εμείς, αλλά αυτές οι χρηματοδοτήσεις, 

δυστυχώς θα αργήσουν. Το θέμα είναι, να γίνουν σωστές οι προδιαγραφές της 

μελέτης.  

 κ. Βλάχος  Ι.: Αυτά είναι χρήματα καθαρά του Υπ. Γεωργίας; Ή από κάποιο 

πρόγραμμα; 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η μελέτη γίνεται από το διαδημοτικό ΕΠΤΑ. Από 

επιδότηση της Περιφέρειας. Εμείς όμως στοχεύουμε να μπούμε μ’ αυτή την μελέτη 

την επιχορηγούμενη, στο πρόγραμμα του Υπ. Γεωργίας γιατί έτσι μας είπαν και από 

κει. Είναι ένα γενναίο πρόγραμμα. Είναι για την ανάπτυξη της υπαίθρου. Ορεινοί 

όγκοι, άξονας 7.  

 κ. Βλάχος Ι.: Για το LIFE κ. Δήμαρχε τι θα κάνουμε, για το NATURA;  
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 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα τα πούμε αργότερα στην Λογοδοσία που θα αναφέρω 

γι΄ αυτά τα προγράμματα, ποια έχουν  προοπτικές και ποια είναι μόνο για τα μάτια.  

 

 

- Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 11ο:  Έγκριση εγγραφής του Δήμου ως συνδρομητή σε επιστημονικά 

περιοδικά.  

 

 

- Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 12ο: Έγκριση προμηθειών και δαπανών για κάλυψη αναγκών των 

Υπηρεσιών του Δήμου.  

 

 

- Εγκρίνεται.  

 

  

ΘΕΜΑ 13ο : Επανάληψη δημοπρασίας για την μίσθωση δημοτικής έκτασης στον 

Ελαιώνα. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Πρόκειται ουσιαστικά για 80 ελαιόδενδρα, που είναι 

περιουσιακό στοιχείο της Σχολικής Επιτροπής του σχολείου του Ελαιώνα. Έγινε 

δημοπράτηση, η πρώτη απέβη άγονος και τώρα, εγκρίνουμε την επανάληψη αυτής.  

 κ. Βέρρος: Κύριε Πρόεδρε, επειδή έτυχε να είμαι στην επιτροπή αυτή, νομίζω 

ότι τζάμπα θα  πληρώνει ο τελευταίος μειοδότης τις προκηρύξεις. Δεν πρόκειται να 

βρεθεί άνθρωπος να πάρει αυτές τις εκτάσεις. Είναι λίγα τα δένδρα και δεν είναι 

καρποφόρα. Η προσωπική μου άποψη είναι να παραχωρηθούν σ΄ αυτόν που τα έχει.  

 κ. Βλάχος Ηλ.: Είναι ακριβό το μίσθωμα που ζητάμε γι’ αυτά τα δένδρα κ. 

Πρόεδρε.  

 κ. Πρόεδρος: Αυτό πρότεινε η σχολική επιτροπή. Αυτό ήταν το παλιό 

μίσθωμα. Δεν τα έβαλε εδώ αυθαίρετα κανένας.240.000 δρχ. για  την τετραετία. 

Τουτέστιν 60.000 δρχ. το χρόνο.  

 κ. Βλάχος Ηλ.: Ναι, αλλά την τελευταία φορά έγινε 400.000 δρχ.  

 κ. Βέρρος: Πολύ φοβάμαι κ. Πρόεδρε, ότι στο τέλος θα ξεραθούν τα δένδρα. 

Δεν θα βρεθεί άνθρωπος να τα πάρει.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ας κάνει μια συνεννόηση ο Πρόεδρος του Τοπικού 

Συμβουλίου με την σχολική επιτροπή και ας μας φέρουν κάτι καινούργιο. Δεν έχουμε 

πρόβλημα. Εξουσιοδοτούμε τον κ. Ηλία Βλάχο, να κάνει μια  συνεννόηση με την 

Σχολική Επιτροπή. Και θα δεχθούμε το αποτέλεσμα.  

 

 

- Εγκρίνεται.  
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ΘΕΜΑ 14ο: Εκμίσθωση δημοτικού ακινήτου στο Χιονοχώρι προς λειτουργία 

αναψυκτηρίου (παλαιό κοινοτικό κατάστημα). 

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 15ο: Παραχώρηση τάφου του αποθανόντος Δημάρχου Γεωργίου 

Παπαδόπουλου. 

 

 

- Εγκρίνεται.  

 

 

 Τα θέματα 16ο και 17ο, συζητούνται μαζί. 

 

 

ΘΕΜΑ 16ο: Έγκριση-ενημέρωση για αποφάσεις των Δ.Σ. των Δημοτικών 

Επιχειρήσεων. 

 

ΘΕΜΑ 17ο: Απόδοση στην Κ.Α.Δ.Ε. ποσού 115.000.000 δρχ. για την αύξηση του 

αρχικού κεφαλαίου. 

 

 

 κ. Μπάρκας: Θέλω εδώ μια ενημέρωση. Τι γίνεται με το υδροηλεκτρικό. 

Διότι υπάρχει μια πληροφορία, ότι έχουν σταματήσει οι εργασίες. Αληθεύει αυτό, ότι 

έχουν σταματήσει μετά από παρέμβαση της Μονής Τιμίου Προδρόμου; Να ξέρουμε 

τι γίνεται.  

 κ. Στρατουδάκης: Κύριε Πρόεδρε, κύριοι συνάδελφοι, δεν έχει σταματήσει 

το έργο, απλώς υπήρχε ένα πρόβλημα από πλευράς της Εφορείας Βυζαντινών 

Αρχαιοτήτων της Καβάλας.  

 κ. Μπάρκας: Κατασκευάζεται  τώρα; 

 κ. Στρατουδάκης: Γίνεται ο δρόμος.  

 κ. Σωτηριάδης: Κύριε Στρατουδάκη, θέλουμε μια σαφή ενημέρωση.  

 κ. Μπάρκας: Να πάμε αύριο να δούμε αν γίνονται εργασίες;  

 κ. Στρατουδάκης: Δεν καταλαβαίνω ποιο είναι το ερώτημά σας.  

 κ. Σωτηριάδης: Εμείς γνωρίζουμε σε ποια φάση σας το παραδώσαμε. Από 

κει και πέρα και μέχρι σήμερα, δεν έχει γίνει καμία ενημέρωση. Διανύσαμε 3 χρόνια. 

Πείτε μας τώρα με αφορμή αυτή την απόφαση, από το 1999 και εντεύθεν, όλες τις 

εξελίξεις.  

 κ. Στρατουδάκης: Από το 1999, δεν είδα να έχετε κάποιο ενδιαφέρον. Εγώ 

ανέλαβα τώρα, πριν από ένα μήνα.  

 κ. Σωτηριάδης: Εμείς ξέρουμε τι σας παραδώσαμε το 1998. Με υπογραφή 

του κ. Ιωάννη Βλάχου ξεκίνησε. Θέλουμε να ξέρουμε τι έγινε από τότε. Μια 

ενημέρωση επιτέλους. Δεν ζητάμε τίποτα άλλο. Εάν δεν έχετε την δυνατότητα τώρα, 

ή αν δεν θυμάστε, δεν είναι κακό. Φέρτε το στο επόμενο Δ.Σ.  
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κ. Στρατουδάκης: Εγώ έχω αναλάβει πρόεδρος και με την δική σας έγκριση, 

πριν από 1 μήνα. Το έργο όταν το βρήκα, είχε πράγματι  μια καθυστέρηση στο θέμα 

αυτό, που οφειλόταν στο ότι οι υπηρεσίες είχαν κάνει κάποιο λάθος ως προς την 

μεταβίβαση κατά κυριότητα των οικοπέδων του Αγ. Ιωάννη για να έχει την 

φερεγγυότητα ο Δήμος και να πάρει αυτά τα 100 εκ. δρχ. που έχουμε αναφέρει. Αυτό 

τακτοποιήθηκε. Η επιτροπή το έκρινε προς 17.000 δρχ./τ.μ. Το θέμα λοιπόν που μας 

ταλαιπώρησε 1,5 χρόνο, τακτοποιήθηκε. Από την πλευρά, αν σήμερα έχει σταματήσει 

το έργο, σας λέω ότι γίνεται η κατασκευή όπως γινόταν. Σιγά-σιγά τακτοποιείται το 

μονοπάτι-ο δρόμος που κατεβαίνει κάτω, για να γίνει η εγκατάσταση. Εκεί 

βρισκόμαστε αυτή την στιγμή. Υπάρχει κι ένα άλλο πρόβλημα, για το οποίο θα σας 

ενημερώσει ο κ. Δήμαρχος εκτενέστερα, που ήταν πρόεδρος στην ΚΑΔΕ μέχρι 

πρότινος. Το πρόβλημα, προέκυψε από την πλευρά της Εφορείας Βυζαντινών 

Αρχαιοτήτων Καβάλας, το οποίο προσπαθούμε να λύσουμε. Το έργο δεν έχει 

σταματήσει.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η διάνοιξη του τσιμεντάλαυκα δίπλα στη Μονή, 

δημιούργησε ένα πρόβλημα με την Αρχαιολογική Υπηρεσία. Γιατί δήθεν έγιναν 

παρεμβάσεις που δεν ήταν σύμφωνες με το πνεύμα. Τελικά, ύστερα από συζητήσεις 

και με προσωπική παρέμβαση στον Πρ/νο της Εφορείας στην Καβάλα, έγινε θετική 

εισήγηση από την Εφορεία Καβάλας και εναπόκειται να αποφασίσει το Κεντρικό 

Αρχαιολογικό Συμβούλιο. Αυτό περιμένουμε.  

κ. Βλάχος Ι.:  Αυτά τα 100 εκ. δρχ. είναι από τα 500; Σε εκείνα που 

αναφερθήκατε κ. Δήμαρχε, είναι τα 100 εκ. δρχ. που πήραμε δάνειο από άλλη 

Τράπεζα.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Τα 137 εκ. δρχ.  

κ. Αναστασιάδης: Να αναφέρω μια λεπτομέρεια. Η ΚΑΔΕ, όπως την 

ξεκινήσαμε με τον κ. Νυκτοπάτη, ήταν μια πολύ δυνατή επιχείρηση. Από την ημέρα 

που ανέλαβε αυτή η Δημοτική Αρχή, δεν συνεδριάσαμε ποτέ. Κύριε Δήμαρχε, 

πέρασαν 2,5 χρόνια.  

κ. Στρατουδάκης: Κοιτάξτε δεν ξέρω τι γινόταν, αλλά από τότε που είμαι με 

την κα Κωνσταντινίδου, κάναμε τρία  συμβούλια. Ο μόνος που δεν παραβρέθηκε 

ήσασταν εσείς κ. Αναστασιάδη. 

κ. Αναστασιάδης: Για ποιο λόγο όμως κ. Πρόεδρε;  Τα συμβούλια δεν 

γινόταν στην ΚΑΔΕ. Η  KAΔE είναι σοβαρή εταιρεία.  

 κ. Βαβαλέκας: Αφού είναι τόσο σοβαρή κ. Αναστασιάδη, γιατί δεν πατήσατε 

στα τρία συμβούλια  που έγιναν;  

 κ. Νυκτοπάτης: Ήταν πολύ σωστή η παρατήρηση του κ. Αναστασιάδη. Εμείς 

είχαμε κάνει πολλά πράγματα. Είχαμε βάλει ένα πρόγραμμα. Και τώρα, ουδέποτε 

έγινε μια συζήτηση εδώ και τρία χρόνια.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μετά από λίγο, θα τα πούμε αυτά στην Λογοδοσία.  

 κ. Σωτηριάδης: Ας μπούμε τότε στην Λογοδοσία και μην τα φέρνετε αυτά τα 

θέματα. Το ένα θα το πούμε στην Λογοδοσία, το άλλο θα το πούμε στην Λογοδοσία. 

Έκανα ένα ερώτημα κ. Δήμαρχε, την ώρα που λείπατε. Ξέρουμε πολύ  καλά τι 

κάναμε μέχρι το 1998. Από τότε και μετά, πείτε μας τι κάνατε εσείς. Και απάντηση 

δεν πήρα. Ο κ. Στρατουδάκης είπε, όταν θα έρθει ο Δήμαρχος κι εσείς μας λέτε στην 

Λογοδοσία.   Αφαιρέστε τα άλλα θέματα τότε. Να μπούμε στην Λογοδοσία.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μα αυτό είναι ένα ξεχωριστό θέμα. Για την λειτουργία  της 

ΚΑΔΕ, θα μιλήσουμε στην Λογοδοσία.  
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 κ. Σωτηριάδης: Τότε να μην έχουμε κανένα άλλο θέμα σ΄ αυτό το 

Συμβούλιο, να έχουμε την Λογοδοσία. Πάντως κ. Στρατουδάκη, μένω στην τελευταία 

κουβέντα την δική σας. Ότι το έργο συνεχίζεται. Το λέτε σήμερα κ. Στρατουδάκη 12 

Ιουλίου. Αυτή ήταν η τελευταία σας λέξη. Και ο κ. Δήμαρχος, το ίδιο είπε. 

 κ. Πρόεδρος: Κύριε Σωτηριάδη, σας απάντησε ο κ. Δήμαρχος. Αν δεν σας 

αρκεί η απάντησή του, είναι άλλο θέμα.  

 κ. Σωτηριάδης: Απήντησε ότι θα το συζητήσουμε στην Λογοδοσία.  

κ. Πρόεδρος: Κι άλλο πράγμα, σας είπε. Τι έγινε μετά το 1998!  

κ. Σωτηριάδης: Μήπως συζητάμε για άλλο θέμα; Ευχαριστούμε πολύ για την 

ενημέρωση. Πήραμε πολύ σαφείς απαντήσεις.  

κ. Πρόεδρος: Κύριε Σωτηριάδη, δεν θα παρασυρθώ από τον τόνο σας, αλλά 

πρέπει να κρατάτε κάποια όρια ευπρέπειας. Δεν είναι ύφος συναδέλφου, να μιλά με 

αυτό τον τρόπο στο Δ.Σ. Διότι κ. συνάδελφε, αν θέλετε να εφαρμόσουμε τον 

κανονισμό, να δούμε ποιο είναι το θέμα της ημερήσιας διάταξης: να αποδοθούν τα 

115.000.000 δρχ. Γιατί να αποδοθούν; Αυτό είναι γνωστό. Αν διαφωνείτε στο θέμα 

να αποδοθούν ή να μην αποδοθούν, τότε να καταθέσετε την άποψή σας. Αλλά το τι 

έγινε το 1998, το τι θα γίνει το 2002, δεν είναι το θέμα της σημερινής συζήτησης.  

κ. Γκότσης: Για το 16ο θέμα συμφωνώ  με τον κ. Δήμαρχο. Έχουμε στην 

ΔΕΠΚΑ αναμόρφωση του πρ/σμού κ.λ.π. Νομίζω ότι επειδή η Λογοδοσία 

περιλαμβάνει τα πάντα, θα τα πούμε εκεί.  

κ. Αναστασιάδης: Εμείς δεν έχουμε λόγο να μην εγκρίνουμε τα λεφτά αυτά. 

Άλλο πράγμα ζητάμε.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κύριοι συνάδελφοι, σε πέντε λεπτά (5΄) θα πω τι έκανα και 

τι δεν έκανα τον  προηγούμενο χρόνο. Και στην ΚΑΔΕ και στο  ένα και στο άλλο. 

Δηλαδή, θα ξαναπώ τώρα τι έκανα στην ΚΑΔΕ;  

κ. Βλάχος Ι.: Κύριε Δήμαρχε, εδώ σήμερα αποφασίζουμε να εγκρίνουμε να 

δοθούν στην ΚΑΔΕ 115 ολόκληρα εκατομμύρια. Για ένα συγκεκριμένο έργο.  Επί 

αυτού, ο κ. συνάδελφος ζήτησε να έχει ενημέρωση. Διότι σήμερα τα δίνουμε. Δεν  θα 

τα δώσουμε το έτος 2000! Αυτό το έργο, πως πορεύεται; Σε ποιο σημείο βρίσκεται;  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Το πρόβλημα είναι, όπως σας είπα προ ολίγου, με την 

Αρχαιολογική Υπηρεσία.  Και ξέρετε τι σημαίνει η Υπηρεσία αυτή!  

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 18ο: Διοικητική αποβολή του Γεωργίου και Σταύρου Δουλγέρογλου και 

Ιωάννη Πάνκου για καταληφθείσες δημοτικές εκτάσεις.    

 

 

 κ. Μπάρκας: Βλέπω ότι εδώ μιλάμε για 3 τ.μ. Εδώ, όλα τα Μελενικιώτικα 

έχουν καταπατηθεί και προτού δυο χρόνια ο κ. Δήμαρχος είπα άλλα. Άμα θέλετε, να  

πάμε κι  αύριο το πρωί να δούμε τι γίνεται. Όταν ρώτησα  τον ένα από τους δυο, μου 

είπε ότι μιλάμε για 3 και 5 τ.μ. Που μπορεί να έγινε και κάποιο λάθος. Να έβαλε έναν 

πάσσαλο λίγο πιο κάτω ή πιο πάνω. Εδώ έχει καταπατηθεί το σύμπαν.  
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 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 19ο: Έγκριση πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής σε βάρος του κ. Ιωάννη 

Εμμανουηλίδη για καταληφθείσα δημοτική έκταση.  

 

 

            κ. Γκότσης: Πόση έκταση είναι αυτή κ. Πρόεδρε;  

 κ. Πρόεδρος: 945 τ.μ.  

 κ. Μπάρκας: Είναι καταπατημένη τώρα; 

 κ. Αναστασιάδης: Από το 1930, η οικογένεια κατέχει αυτό το κτήμα. Έκανε 

νόμιμα την αίτηση το 1944, για να πληρωθεί. Υπάρχει απόφαση από την επιτροπή 

απαλλοτριώσεων του όλου κτήματος και όλα είναι νόμιμα. Τώρα, πως θέλετε να τον 

βγάλετε από μέσα τον άνθρωπο αυτόν, δεν ξέρω! Εδώ υπάρχει απόφαση κ. Πρόεδρε, 

που τους παραχωρεί αυτό το οικόπεδο στα Μελενικιώτικα. Το κατέχει ανέκαθεν. Από 

το 1930. Εγώ πήγαινα εκεί με φίλους μου και κλέβαμε σταφύλια. Μικρό παιδάκι 

τότε.  

 κ. Μπάρκας: Στο ίδιο το θέμα, εγώ έχω μια διαφορετική άποψη. Φαίνεται 

μέσα ότι εκείνο το κατείχε κάποιος κ. Σιδεράς από το 1930, έγινε μνεία από τον κ. 

Εμμανουηλίδη, ο οποίος μετά από παρέμβαση της υπηρεσίας, πήρε και τα σύρματα 

και τους πασσάλους, κ.λ.π. Ποια διοικητική αποβολή; Αφού έφυγε μόνος του. Δεν 

υπάρχει τίποτα εκεί. Τρεις πάσσαλοι υπάρχουν. Έχω όλα τα χαρτιά μπροστά μου. Το 

κατείχε κάποιος κ. Σιδεράς, από το 1930. Τώρα είναι οι νόμιμοι κληρονόμοι, που ο 

δικηγόρος τους ήρθε στον κ. Δήμαρχο 2-3 φορές. Το έχει αφήσει όπως ήταν. 

Υπάκουσε στις Υπηρεσίες ο κ. Εμμανουηλίδης. Θα ήθελα να ακούσω μια άλλη 

άποψη πάνω σ’ αυτό.  

 κ. Βλάχος Ι.: Το θέμα αυτό, είναι μια χρυσή ευκαιρία, να επιβεβαιώσει όλα 

αυτά που λέγαμε. Ότι επιτέλους, πρέπει να καθίσουμε να εξετάσουμε όλες αυτές τις 

περιπτώσεις. Θα τις δώσουμε ή δεν θα τις δώσουμε; Θα εισπράξουμε χρήματα ή δεν 

θα εισπράξουμε; Και αν δεν εισπράξουμε χρήματα, θα αφήσουμε να αιωρούνται όλες 

αυτές οι εκκρεμείς  αποφάσεις κ. Δήμαρχε; Αυτό είναι ένα πρανές. Το ξέρετε. Δεν 

ξέρω εάν ποτέ  ο Δήμος αυτά τα 945 τ.μ. μπορέσει να τα αξιοποιήσει. Δεν το 

πιστεύω. Επιτέλους, κάποτε πρέπει  να αποφασίσουμε επί αυτού του θέματος. Γι’ 

αυτό και το βγάζει ο κ. Αναστασιάδης. Και με τον κ.  Νυκτοπάτη επί δικής μου 

θητείας, κάναμε όλη αυτή την προεργασία και προετοιμασία κι είχαμε εντοπίσει όλες 

αυτές τις περιπτώσεις. Πρέπει επιτέλους, να πάρουμε μια απόφαση. Κακή απόφαση! 

Λέγεται ότι είναι προτιμότερο, από το να μην παίρνεται ποτέ καμία απόφαση. 

 κ. Νυκτοπάτης: Για να συμπληρώσω αυτό που λέει ο κ. Βλάχος, έκανε 

εισήγηση η ΚΑΔΕ και ψηφίστηκε από το Δ.Σ.  

 κ. Βλάχος Ι.: Τα αφήνουμε έτσι, με αποτέλεσμα να ταλαιπωρούμαστε, να 

ταλαιπωρούνται και οι συνδημότες μας. Και κάτι άλλο. Στην εισήγηση μέσα για το 

συγκεκριμένο οικόπεδο, προτείνεται από την Υπηρεσία να υποβληθεί και μήνυση. 

Από την στιγμή που ο άνθρωπος συμμορφώθηκε, γιατί;  

 κ.  Πρόεδρος:  Θα ήθελα να πω κάποια πράγματα επί του θέματος, για να 

αποφευχθούν κάποιες ερωτήσεις ή εκτιμήσεις διαφορετικές, για όσους δεν διάβασαν 

τον φάκελο. Γιατί εδώ στο τέλος – τέλος, θα φανεί ότι κυνηγάμε και κάποιους 

φουκαράδες.  
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 κ. Βλάχος Ι.: Δεν είπαμε τέτοιο πράγμα. Είπαμε να εξεταστούν όλες οι 

περιπτώσεις. Είχαμε συμφωνήσει και αποφασίσει, αλλά δεν έγινε πράξη.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ναι, αλλά δεν φέρατε στο Δ.Σ. τίποτα. Εδώ από την 

προεργασία που έχει γίνει, ο κ. Στρατουδάκης έχει να σας πει κάτι.  

 κ. Βλάχος Ι.:  Να ολοκληρώσω. Όσον αφορά την μήνυση, από την στιγμή που 

έχει φύγει ο συγκεκριμένος συνδημότης και συμμορφώθηκε, είναι περιττό.  

 κ. Πρόεδρος: Επειδή ειπώθηκαν κάποια πράγματα που δείχνουν ότι αν 

ενδεχόμενα το Δ.Σ. υπερψηφίσει την πρόταση για την διοικητική αποβολή, θα θίξει 

κάποιον συμπολίτη.  

<<Μετά από καταγγελία που έγινε από δημότες και από αυτοψία που έγινε από τον 

Δήμο μας, διαπιστώθηκε ότι ο Εμμανουηλίδης Ιωάννης, έχει περιφράξει αυθαίρετα 

δημοτική έκταση εμβαδού 964,95 τ.μ.>>.  

Ειπώθηκε μάλιστα, ότι αυτή η περίφραξη μπορεί να μην είναι και περίφραξη, μπορεί 

να είναι κανένας πάσσαλος. Στις 26 Ιουνίου, δηλαδή πριν από δεκαπέντε περίπου 

μέρες, συνετάχθη αυτή η εισήγηση μετά από επίσκεψη και αυτοψία που έγινε από 

υπαλλήλους του Δήμου.  

 κ. Αναστασιάδης: Πείτε μας τι υπάλληλοι είναι;  

 κ. Πρόεδρος: Του Τμήματος Πολεοδομίας και Κτηματολογίου. Εισηγήτρια 

είναι, η κα Ευτυχία Πανίδου. Όσο για το τίνος είναι το οικόπεδο, κατά πρώτον δεν 

είναι κανενός. Είναι δημοτικό. Και ισχύει, το εξής: Κάποιοι ξένοι μαλώναν σε ξένη 

αχυρώνα. Έχουμε γραπτή καταγγελία-αίτηση στις 3 Απριλίου 2001. Όχι πολύ παλιά. 

Της  κας Αναστασίας Κουβάτση από την Θεσ/νίκη.  

<<Δια της παρούσης, σας γνωρίζω ότι το τάδε αγροτεμάχιο στην θέση 

Μελενικιώτικα και υποβάλλω τοπογραφικά και λοιπά, κατεπατήθη και περιφράχθη 

από άγνωστο άτομο, με σκοπό να οικειοποιηθεί την έκταση αυτή, που ανήκε στον 

αποβιώσαντα πατέρα μου κ. Δημήτριο Σιδερά, κάτοικο εν ζωή Σερρών κ.λ.π.>>. 

Ο ίδιος ο κ. Εμμανουηλίδης βέβαια, το 1994, υπέβαλε αίτηση και είχε ζητήσει να του 

δοθεί το συγκεκριμένο αγροτεμάχιο. Βέβαια, ξέρετε πάρα πολύ καλά, ότι οι 

συγκεκριμένες παραχωρήσεις δεν γίνονται, γιατί έτσι «κάπνισε» στο Δ.Σ. Είναι 

συγκεκριμένες οι διαδικασίες από το Νόμο, με τις οποίες γίνονται παραχωρήσεις 

δημοτικών εκτάσεων, είτε συνήθως για προσφυγικές αποκαταστάσεις με το Νόμο 

127, είτε για τις αγροτικές καλλιέργειες, με την καταβολή συγκεκριμένου τιμήματος. 

Γνωρίζετε όμως, ότι με το Ν. 1080, ότι εδώ και πάρα πολλά χρόνια το Δ.Σ. δεν έχει 

αλλάξει την απόφασή του, που έχει παγώσει τις διαδικασίες παραχώρησης δημοτικών 

εκτάσεων με αυτό τον Νόμο. Κατά συνέπεια, σήμερα, δεν μπορεί κανένας δημότης 

να ισχυριστεί ότι κατέχει δημοτική έκταση από προπολεμικά ή από τις αρχές του 

αιώνα. Η δημοτική έκταση είναι δημοτική έκταση, δεν  έχει δικαίωμα να γίνει 

χρησικτησία όπως μπορεί να γίνει καταπατώντας μια δικιά μου προσωπική έκταση. 

Δεν ισχύει η ιδιόχρηση στις ιστορίες που αφορούν τον Δήμο, το Δημόσιο, τα ρέματα 

κ.λ.π. Εδώ τώρα, για να προστατευθεί η Δημοτική περιουσία, πολύ σωστά έπραξε η 

Υπηρεσία Κτηματολογίου και εισηγείται την σύνταξη πρωτοκόλλου διοικητικής 

αποβολής από τον συγκεκριμένο συμπολίτη μας. Διότι έχουμε φθάσει αγαπητοί 

συνάδελφοι και να μην κλείνουμε τα μάτια μας,  πως οι περισσότεροι αν όχι όλοι οι 

καταπατητές να έχουν  κάνει το εξής: πήγαν και στο Κτηματολόγιο Α.Ε. το 

Φθινόπωρο του 1999 και του 2000 και δήλωσαν ότι αυτά εδώ είναι κτήματά τους. Οι 

ενστάσεις και οι αναρτήσεις που θα γίνουν αυτή την εποχή, αυτό πιστοποιούν.  
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Δηλαδή, καταπατεί δημοτική έκταση, δεν περιορίζεται στην καταπάτηση και 

προχωράει και καταθέτει τοπογραφικά στο Κτηματολόγιο Α.Ε. για να διεκδικήσει 

τίτλο ιδιοκτησίας. Ε, λοιπόν ο Δήμος, δεν πρέπει να υπερασπιστεί την περιουσία του, 

την οποία αύριο μπορεί να την αξιοποιήσει προς όφελός του και όφελος του συνόλου 

των συμπολιτών, όπως θέλει. Είτε πουλώντας την με το ανάλογο τίμημα που υπάρχει, 

είτε αξιοποιώντας την κατά άλλο τρόπο. Και βέβαια, το γνωρίζετε πάρα πολύ καλά, 

ποια είναι η αξία γης στην  περιοχή Μελενικιώτικα, για την  οποία κουβεντιάζουμε 

στο συγκεκριμένο θέμα. Περιττεύει να πω οικονομικά μεγέθη.  

 κ. Γκότσης: Κατ’ αρχήν εδώ έχουμε κι άλλες διοικητικές αποβολές και θέλω 

να πω ότι κάθε περίπτωση είναι ξεχωριστή. Για την συγκεκριμένη περίπτωση, όπως 

βγαίνει από το πρακτικό της επιτροπής, περιέφραξε 1.000 μ. περίπου ο 

συγκεκριμένος δημότης μας. Εγώ θέλω να κάνω το εξής ερώτημα: η Σερραϊκή 

κοινωνία που  μας έχει εκλέξει σ’ αυτό εδώ το τραπέζι για συγκεκριμένους ρόλους 

και σκοπούς. Είμαστε οι εκλεκτοί της Σερραϊκής κοινωνίας, που εδώ εκτός των 

άλλων, δηλαδή να λύσουμε τα προβλήματα της πόλης, να εξυγιάνουμε την πόλη, να 

κάνουμε μια καλύτερη πόλη, είναι και να διαφυλάξουμε την περιουσία την δημοτική. 

Τι δηλαδή να πούμε εμείς, μας παίρνουν και τα Μ.Μ.Ε., στον συμπολίτη μας που θα 

μας βρει στον δρόμο, ότι  έτσι στον οποιοδήποτε καταπατητή άνευ λόγου και αιτίας, 

του παραχωρούμε στα Μελενικιώτικα που θα γίνει εκεί ένας οικισμός και θα 

χρειαστεί εκείνο το μέρος για χώρος αναψυχής είτε για πράσινο, είτε για οτιδήποτε 

άλλο; Δεν καταλαβαίνω δηλαδή. Εδώ εγώ είμαι σχεδόν 15 χρόνια σ’ αυτό το τραπέζι. 

 κ. Βλάχος Ι.: Έχει κανείς αντίρρηση εδώ μέσα πάνω σ’ αυτά που λέτε;  

 κ. Γκότσης: Γιατί το συζητάμε τότε;  

 κ. Βλάχος Ι.: Μέσα στην  διοικητική αποβολή, έχει και  υποβολή μήνυσης. 

Από την στιγμή όμως, που ενημερώθηκε το Σώμα ότι η περίφραξη έχει εξαλειφθεί… 

 κ. Πρόεδρος: Η Υπηρεσία λέει το αντίθετο.  

 κ. Γκότσης: Κύριε Δήμαρχε αν έχει πάρει την περίφραξη, νομίζω ότι θα 

πρέπει να σταματήσουμε. Είναι δημοτική  έκταση. Τελεία και παύλα. Και εδώ, 

κατηγορείται η ΚΑΔΕ την οποία εσείς κ. Δήμαρχε δημιουργήσατε το 1994, η οποία 

θα πρέπει όλες αυτές τις περιπτώσεις, μια-μια, διότι υπάρχουν και περιπτώσεις 

δίκαιες στις οποίες δεν θα μπούμε. Θυμάστε που τα λέγαμε από την πρώτη χρονιά, 

ανάλογα με το τι θεωρούμε αξιοποίηση, αλλού να πουλήσουμε, αλλού αν δεν είναι 

άρτιο κ.λ.π., αλλού να το έχουμε για χώρο αναψυχής, για πάρκα που τόσο ανάγκη 

έχει αυτή η πόλη μας, για ένα συγκεκριμένο στόχο. Έχουμε το μεγάλο το Κεντρικό 

Πάρκο. Αυτά τα είπαμε και μένουμε στα λόγια. Δεν λέω τίποτα άλλο, αλλά πρέπει 

εδώ να αναλάβουμε τις ευθύνες, που μας εκλέγει ο Σερραϊκός Λαός για έναν 

συγκεκριμένο στόχο. Δεν είναι δυνατόν και δεν έχουμε δικαίωμα να μοιράζουμε 

εμείς οικόπεδα. Αλίμονο δηλαδή.   

 κ. Νυκτοπάτης: Για να απαντήσω για το τι έκανε η ΚΑΔΕ, θα ρωτήσω αν τα 

παρατημένα οικόπεδα, τα γνωρίζει η σημερινή Δημοτική Αρχή. Δεν ξέρω. Η παλιά 

Δημοτική Αρχή, μπορεί να σας τα πει αγαπητοί συνάδελφοι, ένα προς ένα. Και εκτός 

πόλης και μέσα στην πόλη. Δεν ξέρω αν ασχοληθήκατε εσείς. Σας λέω ότι υπάρχουν 

φάκελοι που λένε: το τάδε οικόπεδο,  Πεχλιβανίδης Ιωάννης είναι καταπατητής κ.λ.π. 

Έχουμε για όλο τον κόσμο ενημέρωση και γνωρίζουμε ποια είναι καταπατημένα. 

Μάλιστα, όταν έγινε πριν από χρόνια ένα σχετικό πρόγραμμα  και παρουσιάστηκαν 

τα πραγματικά στοιχεία του Δήμου, απεδείχθη  ότι ήταν  λανθασμένα.  Και εμείς  σαν  
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ΚΑΔΕ, βρήκαμε τον τρόπο και πολλά απ’ αυτά δεν ήταν δικά μας και καθημερινά 

βγαίνουν ιδιοκτήτες και φέρνουν τίτλους. Επομένως, λέω το εξής: η καταγγελία έγινε 

γι’ αυτά τα πράγματα; Τι θα γίνει στα άλλα τα οικόπεδα κ. Δήμαρχε; Γιατί εδώ 

μιλάμε μόνο για ένα, που έκανε καταγγελία ένας δημότης. Δεν μπορούμε να πάρουμε  

μια απόφαση για όλο αυτόν τον κόσμο, από την στιγμή που είναι καταπατημένα πάρα 

πολλά οικόπεδα. Σε αυτό θέλουμε να μας δώσετε μια απάντηση αν μπορείτε.  

 κ. Στρατουδάκης: Κύριε Πρόεδρε, είναι γεγονός από το λίγο χρονικό 

διάστημα που έχω αναλάβει στην ΚΑΔΕ, έχω διαπιστώσει ότι κατά το διάστημα που 

ήταν  πρόεδρος στην ΚΑΔΕ ο κ. Νυκτοπάτης, έγινε πάρα πολύ καλή δουλειά. Αυτό 

το πράγμα βρήκα, έχω σκύψει πάνω στα θέματα της ΚΑΔΕ και σε λίγο χρονικό 

διάστημα θα σας υποβάλλω στην αίθουσα αυτή και για τα αστικά και για τα 

περιαστικά ακίνητα, τα περιουσιακά στοιχεία του Δήμου και το Σώμα θα αποφασίσει. 

Συγκεκριμένα μάλιστα την Δευτέρα, είχαμε Δ/κό Συμβούλιο με αυτά τα θέματα, αλλά 

δυστυχώς δεν είχαμε απαρτία για να αποφασίσουμε, αλλιώς αυτή την ώρα μπορεί να 

είχαμε τα αποτελέσματα.  

 κ. Νυκτοπάτης: Κύριε Στρατουδάκη, πείτε μας το πρόγραμμα της ΚΑΔΕ, 

γιατί  τώρα πάμε για εκλογές. 

κ. Στρατουδάκης: Κύριε Νυκτοπάτη, σας είπα για το λίγο χρονικό διάστημα 

που είμαι. Σας παρακαλώ, μην με ρωτάτε για άλλα πράγματα για τα οποία δεν είμαι 

σε θέση να σας απαντήσω.  

κ. Αναστασιάδης: Κύριε Γκότση, εδώ μέσα είμαστε εμείς για να αποδίδουμε 

τα δίκαια και όχι τα άδικα. Κατέθεσα στο προεδρείο απόφαση από την Δ/νση 

Γεωργίας, ότι το οικόπεδο είναι δικό του. Εμείς εδώ είμαστε για να αποδώσουμε 

δικαιοσύνη και όχι αδικία. Και τώρα εμείς είμαστε άδικοι, πολύ άδικοι.  

κ. Γκότσης: Άμα είναι δικό του, να το πάρει. 

κ. Πρόεδρος: Κύριε συνάδελφε, αυτές οι γνωμοδοτήσεις της επιτροπής 

απαλλοτριώσεων, δεν λένε ότι είναι δικά του τα οικόπεδα. Ίσα-ίσα λένε, ακριβώς 

αυτό που ισχυριζόμαστε κι εμείς στο Δ.Σ. Ότι κατέχουν δημοτικές εκτάσεις. Όταν 

κατέχω δημοτική έκταση, δεν σημαίνει ότι είναι και δικιά μου και ότι θα με αδικήσει 

ο Δήμος αν δεν μου την δώσει! Επιτέλους τα ελληνικά να μην τα διαστρεβλώνουμε.  

κ. Αναστασιάδης: Σύμφωνα με τον νόμο που εφαρμόστηκε το  1994, πρέπει 

να δικαιωθεί.  

κ. Νυκτοπάτης: Θέλω να κάνω μια πρόταση. Να ληφθεί απόφαση για όλα τα 

οικόπεδα. Αυτή την άποψη έχω.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Οι δ/κές αποβολές, δεν μπορούν να γίνουν για  όλους, διότι 

χρειάζεται μια διαδικασία άνευ προηγουμένου, για την οποία δεν έχουμε ετοιμότητα. 

Εδώ υπήρξε καταγγελία. Ήρθε η γυναίκα από την Θεσ/νίκη.  

κ. Μπάρκας: Η κληρονόμος δηλαδή. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η θεωρούμενη ότι είναι κληρονόμος. Γιατί κι αυτής δεν 

είναι Το είπε ο πρόεδρος: «δύο γάιδαροι μάλωναν σε ξένη αχυρώνα». Γιατί η 

αχυρώνα είναι δημοτική. Εμείς δεν είμαστε δικαστήριο εδώ. 

κ. Μπάρκας: Δυο λεπτά για να βάλουμε τα πράγματα στη θέση τους. Το 

1994, γύρω στο Πάσχα, είχατε κάνει εσείς μια ανακοίνωση, στην οποία λέγατε : όσοι 

κατέχουν δημοτικά ακίνητα ή τα καταπατούν, να κάνουν δήλωση. Ο κ. Σιδεράς, ο 

οποίος απεβίωσε το 1998, τότε έκανε αίτηση. Και σ’ αυτή την αίτηση που έκανε στις 

18-4-1997, αναφέρει ότι ξαναέκανε αίτηση στις 1-1-1976. Το κατέχει από το 1930, 

όπως  και  πολλοί  άλλοι  Καμενικιώτες.  Τώρα,  έρχονται  κάποιοι  άλλοι  και  επειδή 
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απεβίωσε, το περιφράξανε. Δηλαδή, ο κ. Εμμανουηλίδης. Αυτή είναι η 

πραγματικότητα.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Έτσι ακριβώς είναι.  

κ. Αναστασιάδης: Εγώ πήγαινα εκεί. Ο μπαμπάς σου πήγαινε ποτέ;  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εμείς ζητήσαμε προφορικά από τον κ. Εμμανουηλίδη να 

βγάλει την περίφραξη. Προσποιήθηκε ότι την έβγαλε. Δεν την ψήλωσε. Έδωσα 

εντολή στην υπηρεσία, όσοι καταλαμβάνουν δημοτικές εκτάσεις, να έχουν και 

ποινική δίωξη, όχι  μόνο διοικητική αποβολή. 

κ. Αναστασιάδης: Να το κάνετε για όλους. Τότε δεν θα υπάρχει πρόβλημα. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Για όλους. Και όπως σας είπε ο κ. Στρατουδάκης με την 

προεργασία που έχει γίνει, ετοιμάζει πλήρη κατάλογο και μέχρι τον Σεπτέμβριο, 

μεσολαβούντων των διακοπών, θα έρθει ολοκληρωμένη πρόταση στο Δ.Σ. 

ταξινόμησης, αξιολόγησης, ποια πρέπει να εκποιηθούν, ποια πρέπει να δοθούν, διότι 

αυτοί οι άνθρωποι είχαν την δυνατότητα με τους νόμους, αν τα δικαιούνται να τα 

πάρουν. Εντάξει, έφταιξα εγώ, που στα 2 πρώτα χρόνια δεν το λειτούργησα. Το 

αναλαμβάνω. Αλλά όμως τώρα ο κ. Στρατουδάκης κάνει σοβαρή δουλειά και θα 

έρθει στο Δ.Σ. πολύ γρήγορα.  

 

 

- Εγκρίνεται. Μειοψηφεί ο κ. Αναστασιάδης. 

 

 

ΘΕΜΑ 20ο: Διοικητική αποβολή του Γεωργίου Μπεκιάρη για κατάληψη δημοτικής 

έκτασης.  

 

 

 κ. Πρόεδρος:  Στο θέμα αυτό, λίγο πριν την συνεδρίαση, ο ίδιος ο κ. 

Μπεκιάρης, έφερε έναν φάκελο, κατά συνέπεια προτείνω την αναβολή για απόψε του 

θέματος για να ελεγχθεί ο φάκελος του κ. Μπεκιάρη με τα δικ/κά, τα οποία δεν ήταν 

σε γνώση της υπηρεσίας. Κύριε Μπεκιάρη, αφήστε αύριο το πρωί τον φάκελο στο 

γραφείο του Κτηματολογίου. 

 κ. Γκότσης: Άμα  έχει δίκιο ο άνθρωπος ……….   

 

 

 - Αναβάλλεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 21ο: Έγκριση απασχόλησης εποχικού προσωπικού επί δίμηνο. 

 

 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Έχουμε να δώσουμε άδειες. Το προσωπικό καθ/τας 

εξυπηρετεί και τους κήπους, για τους οποίους δεν έγιναν προσλήψεις και είναι 

αναγκαίο να πάρουμε περί τα 20 άτομα για ένα δίμηνο.  

 κ. Σωτηριάδης: Κύριε Δήμαρχε, πάντα κάτι επικαλείσθε. Άλλοτε γίνεστε  

πιστευτός, άλλοτε  όχι. Τις δυο τελευταίες φορές που πήραμε απόφαση για δίμηνες 

προσλήψεις, πάντα μας λέγατε ότι αυτή είναι  η τελευταία. Θέλουμε επιτέλους να 

μάθουμε  κ.  Δήμαρχε. Απασχολήσατε για το 2000, 250 ανθρώπους. Και με το νόμιμο  
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προσωπικό.  Αν πραγματικά αυτοί χρειάζονται, γιατί πλέον αρχίζω να αμφισβητώ αν 

πραγματικά έρχονται να καλύψουν ανάγκες του Δήμου και δεν γίνονται για λόγους 

ρουσφετολογικούς. Και επειδή πιέζει και ο κ. Δήμαρχος, τους λέει : ελάτε να βγάλετε 

κανένα μεροκάματο. Δεν είναι φιλανθρωπικό ίδρυμα ο Δήμος. Πάντα λέγατε, αυτή 

είναι η τελευταία φορά. Μετά θα πάρουμε το μόνιμο προσωπικό και δεν θα έχουμε 

πρόβλημα. Πήραμε και το μόνιμο προσωπικό, σταματώ εδώ, δεν δίνω καμία συνέχεια 

για το μπάχαλο που έγινε εκεί, αυτό θα το συζητήσουμε κάποια άλλη στιγμή, 

υπάρχουν λοιπόν κάποιοι άνθρωποι που προστεθήκανε στο μόνιμο προσωπικό για 

την Καθ/τα, για το πράσινο, για τις ανάγκες αυτές. Τώρα, δίμηνη πρόσληψη, να 

πάρουμε 20 άτομα. Για τα νεκροταφεία να πάρουμε επιπλέον. Τώρα, για το κλάδεμα, 

τώρα για το κούρεμα…… Επιτέλους κ. Δήμαρχε, εμείς μέχρι τώρα για τις 250 

δίμηνες προσλήψεις, δεν σας είπαμε ποτέ όχι.  Αλλά τώρα πλέον, είδαμε ότι το 

παρακάνατε. Γιατί προσωπικό, υπάρχει κ. Δήμαρχε. Εσείς άλλωστε το είπατε, δεν το 

λέμε εμείς. Και την τελευταία φορά, εσείς πάλι είπατε ότι είναι η τελευταία φορά 

αυτή να καλύψουμε κάποιες ανάγκες και λύνεται το πρόβλημα. Και τώρα ζητάτε πάλι 

την πρόσληψη τόσων ατόμων.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Να δώσω μια απάντηση. Ζητήσαμε, όπως ζητάμε κάθε  

χρόνο, πρόσληψη εποχιακού προσωπικού εξάμηνης ή οκτάμηνης διάρκειας, με τις 

διαδικασίες του ΑΣΕΠ. Και πέρσι πήραμε και πρόπερσι κ.λ.π. Στην ΔΕΥΑ το 

εγκρίνανε. Και γίνονται τώρα αιτήσεις. Και στον Δήμο, δεν μας ενέκριναν.  

 κ. Σωτηριάδης: Δηλαδή κ. Δήμαρχε, το προσωπικό που πήραμε δεν μας 

αρκεί;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Για το καλοκαίρι, παίρνουμε πάντοτε εποχιακό προσωπικό 

με άλλες διαδικασίες, για να δίνονται οι άδειες. Μας ενέκριναν μόνο δυο άτομα από 

το Υπ. Εσωτερικών. Και είπαμε ότι δεν προκηρύσσουμε καμία θέση. Αυτός είναι ο 

λόγος. Εάν εγκρίνονταν αυτό που υπολογίζαμε, όπως μας ενέκριναν πέρσι 18 άτομα, 

όπως πρόπερσι μας ενέκριναν 20 άτομα κ.λ.π., δεν θα ζητούσαμε άλλο δίμηνο. Άμα 

θέλετε το πιστεύετε, άμα θέλετε όχι.  

 κ. Σωτηριάδης: Εμείς κ. Δήμαρχε πιστεύουμε εσάς. Αλλά όταν έρχεστε μετά 

από 2 συμβούλια και αναιρείται αυτά που είπατε, τι να πιστέψουμε; Εγώ δεν 

αμφιβάλω, αλλά εν πάση  περιπτώσει, πρέπει να έχετε την ικανότητα να προβλέπετε 

κιόλα.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Που να ξέρω ότι ενώ κάθε χρόνο μας τα ενέκριναν, φέτος  

δεν θα μας τα εγκρίνουν.  

 κ. Σωτηριάδης: Ε, ποιος θα  ξέρει κ. Δήμαρχε; Εσείς σε συνεργασία με τον 

αρμόδιο Αντιδήμαρχο, βλέπετε ποιες είναι οι ανάγκες. Εμείς είχε χρειαστεί να 

πάρουμε εποχιακό προσωπικό και έφθασε η απόφαση στα δικαστήρια. Το ξέρετε 

πολύ καλά.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ζητήσαμε εποχιακό προσωπικό πέρσι τον Σεπτέμβριο. Τότε 

κάναμε αίτηση για προσλήψεις και το  ψήφισε όλο το Δ.Σ. Δεν εγκρίθηκε. Μόνο δυο  

άτομα. Τι να κάνουμε;  

 κ. Σωτηριάδης:  Το ψηφίσαμε. Εμείς κ. Δήμαρχε, σε όλα αυτά μέχρι σήμερα, 

δεν είχαμε καμιά αντίρρηση. Οι αποφάσεις ήταν ομόφωνες.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν θα δώσουμε άδειες;  

 κ. Σωτηριάδης: Και παλαιότερα πως λειτουργούσε;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Παίρναμε πάντα εποχιακό προσωπικό. 
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 κ. Βλάχος Ι.: Στη θητεία είχαμε πάρα πολλές δυσκολίες και θυμάστε που 

είχαμε βρει εκείνο τον τρόπο με τα 8 εκ. δρχ. και αναθέταμε σε Δημοτικές 

Επιχειρήσεις!  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Τώρα άλλαξαν τα πράγματα. Επιτρέπουν από τα 

ανταποδοτικά και γλιτώσαμε από αυτό. Αλλά, υπάρχει η διαδικασία της έγκρισης.  

 κ. Σωτηριάδης: Καμία από εκείνες τις αποφάσεις δεν είχατε ψηφίσει κ. 

Δήμαρχε όμως. Δυστυχώς!  

 κ. Αναστασιάδης: Μας είχατε ξεφτιλίσει τότε. Τότε μας είχατε αδικήσει 

πολύ. Εν πάση  περιπτώσει όμως εμείς, λέμε καλοκαίρι είναι, άδειες παίρνουν οι 

εργαζόμενοι, υπάρχουν αρκετά χωριά  που χρειάζονται βοήθεια, όπως είναι ο 

Ελαιώνας, οι Επτάμυλοι και η Οινούσα. Σίγουρα χρειάζεται να πάρουμε εποχιακό 

προσωπικό. Όμως, να θυμάστε κ. Δήμαρχε, ότι εμάς μας είχατε κυνηγήσει πάρα πολύ 

γι’ αυτό το θέμα. Εγώ προσωπικά ψηφίζω να πάρουμε προσωπικό, γιατί πραγματικά 

χρειάζεται.  

 κ. Μπάρκας: Ο κ. Σωτηριάδης είπε, ότι πήρατε 250 άτομα, άλλα 110 πήρατε 

με τον ίδιο τρόπο μέσω ΔΕΥΑΣ με δίμηνες και στέλνετε με τα ανταποδοτικά της 

ΔΕΥΑΣ να δουλεύουν στα Νεκροταφεία. Και δεν είναι και Σερραίοι. Ενώ έπρεπε να 

πάρετε μέσα από τον Καποδιστριακό Δήμο από την Οινούσα, ή από τον Ελαιώνα, 

παίρνετε από το Νέο Σούλι και από άλλες περιφέρειες.  Αυτή είναι η 

πραγματικότητα. Και όπως είπε ο κ. Δήμαρχος, ότι δεν πήρατε έγκριση για εποχικό  

προσωπικό, για την ΔΕΥΑΣ που είχατε την έγκριση από τον Μάρτιο, δεν τα πήρατε 

τα άτομα. Και είχατε ανάγκες. Και πληρώνουν πολύ σκληρά οι Σερραίοι τα 

ανταποδοτικά της ΔΕΥΑΣ, τους πήρατε και τους στέλνετε στο πράσινο και στα 

νεκροταφεία. Και για σπασμένες παροχές και για καθαρισμό φρεατίων, προτού δέκα 

μέρες που έβρεξε, βγαίνει ο κ. Σαουλίδης και λέει ότι δεν μπορεί να γίνει αυτό κ.λ.π. 

Δηλαδή, αποφρακτικά μηχανήματα που σας αφήσαμε, δεν καθαρίζονται ούτε τα 

κεντρικά φρεάτια, πλημμυρίζουν κάποιοι δημότες, είναι αναγκασμένη η ΔΕΥΑΣ να 

αποζημιώσει, κ.λ.π. Και τώρα λέμε εδώ, ότι χρειαζόμαστε 20 άτομα για δυο μήνες για 

την καθ/τα. Επειδή είναι πολύ σοβαρό το θέμα και πρέπει κάπου-κάπου να τα 

συζητάμε κι αυτά, με το παραμικρό πλημμυρίζει η πόλη. Πείτε μας πότε πλημμύρισε 

η πόλη όταν ήμασταν εμείς Δημοτική Αρχή. Και πότε είχαμε αυτά τα μεγάλα θέματα. 

Δεν μπορώ να καταλάβω γιατί έρχεται αυτό το θέμα, όταν ήδη αυτούς που είναι να 

πάρετε, τους έχετε πάρει. Οι 60 εργάζονται. Χώρια από κάποια άλλα προγράμματα. 

Εμείς  εσάς ποτέ δεν σας είπαμε τίποτα. Ούτε βγαίναμε στα κανάλια, όπως βγαίναν 

τότε πάρα πολλοί και λέγανε: αυτού που θέλατε να πάρετε και να κάνετε ρουσφέτια, 

τους πήρατε. Και πολύ καλά κάνατε. Όταν έγινε το Κτηματολόγιο τους βάλατε εκεί 

μέσα. Έγινε η προκήρυξη και περάσατε εκεί μέσα κάποιες κυρίες. Κλείσατε την 

ΣΕΤΕΧ, πήραμε απόφαση για κάποιον για έξι μήνες – για ένα χρόνο. Έγιναν αυτοί οι 

φύλακες για τα Λύκεια, τον περάσαμε εκεί μέσα. Λοιπόν, πρέπει κάποτε να έρθουν 

όλα αυτά τα θέματα, για να δούμε πως κάποιοι εδώ 10-15 άτομα μόνιμα αυτά 

προηγούνται στις διαδικασίες. Είτε είναι ΑΣΕΠ, είτε  ΟΑΕΔ, είτε οτιδήποτε άλλο. 

Αυτή είναι η αλήθεια και η πραγματικότητα. Μην μου λέτε τώρα διάφορα!  

 κ. Σαουλίδης: Σε σχέση με την αναφορά του συναδέλφου, είναι 

συγκεκριμένο…… 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μα αξίζουν τώρα αντίλογο όλα αυτά τα πράγματα;  

 κ. Σαουλίδης: Δεν πρέπει όμως να αφήνονται κάποια πράγματα αναπάντητα. 
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Δεν είναι δυνατόν. Η προκήρυξη είναι στη διάθεση όλων των συναδέλφων. Η 

έγκριση ήρθε πρόσφατα από τον ΑΣΕΠ και έχει ανακοινωθεί σε όλα τα μέσα. 

Για το θέμα το αν πλημμυρίζουν ή όχι, δεν είναι δυνατόν κ. συνάδελφε να 

προβλέπουμε τα υπόγεια που είναι κάτω από τους αγωγούς, πως θα τα λύσουμε. Αυτά 

είναι υπόθεση του κάθε ιδιώτη. Αν κάνουμε τους καινούργιους αγωγούς, θα τα 

λύσουμε. Αλλά δεν είναι δυνατόν τα συνεργεία να ασχολούνται με αυτά! Θα 

ασχολούνται με το δίκτυο, να συντηρούν το δίκτυο και αν έχετε κάτι τέτοιο σχετικό, 

να το ακούσουμε. Αλλά εάν ένα υπόγειο είναι 1,5 – 2 μέτρα κάτω από τον αγωγό, τι 

μπορούμε να κάνουμε;  

 κ. Βλάχος Ι.: Να ρωτήσω και κάτι άλλο. Με το μόνιμο προσωπικό τι έγινε; 

Προσελήφθη ή όχι; Μιλώ για αυτό των κενών οργανικών θέσεων.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μας ήρθαν οι καταστάσεις του ΑΣΕΠ με κάποιες 

διορθώσεις, απουσίαζε κάποιο μέλος της επιτροπής με άδεια και πρόκειται να 

σταλούν τα ονόματα τη Δευτέρα στο ΑΣΕΠ.  

 κ. Σωτηριάδης: Αυτό κ. Δήμαρχε σημαίνει, ότι έγινε κάποιο λάθος 

προφανώς. Ποιος δεν έκανε σωστά την δουλειά του;  

 

 

 - Εγκρίνεται. Μειοψηφούν οι Δ.Σ. κ.κ.: Βλάχος Ιωάννης, Σωτηριάδης 

Δημήτριος και Μπάρκας Αθανάσιος. 

 

 

ΘΕΜΑ 22ο: Επιχορήγηση του Συλλόγου Βλάχων Ν. Σερρών «Γεωργάκης 

Ολύμπιος» για την αποπεράτωση του Λαογραφικού Μουσείου. 

 

 

 κ. Σωτηριάδης: Πόσα χρήματα είναι η επιχορήγηση κ. Πρόεδρε;  

 κ. Πρόεδρος: 2.500.000 δρχ.  

 κ. Σωτηριάδης: Δώσαμε άλλα χρήματα; 

 κ. Πρόεδρος: Άλλο 1.000.000 δρχ. 

 κ. Σωτηριάδης: Αν υπάρχει η δυνατότητα από τον Δήμο, να δώσουμε ακόμη 

περισσότερα. Πλην όμως, να αντιμετωπίσουμε όλους τους πολιτιστικούς συλλόγους 

με το ίδιο μάτι. Διότι απ’ ότι γνωρίζω, εκκρεμούν αιτήματα άλλων πολιτιστικών 

συλλόγων εδώ και αρκετό καιρό και δεν ήρθαν στο Δ.Σ. Εμείς ψηφίζουμε βέβαια την 

οικονομική βοήθεια και την επόμενη, διότι όντως οι αιτούντες κάνουν μια πάρα πολύ 

σοβαρή προσπάθεια και ο Δήμος με τις όποιες οικονομικές του δυνατότητες, πρέπει 

να είναι αρωγός σε τέτοιες προσπάθειες. Πλην όμως, πρέπει και άλλους πολιτιστικούς 

συλλόγους να τους αντιμετωπίσουμε με την ίδια συμπάθεια που αντιμετωπίζουμε τον 

«ΓΕΩΡΓΑΚΗ ΟΛΥΜΠΙΟ». Υπάρχουν πάρα πολλά παράπονα. Το γνωρίζετε πάρα 

πολύ καλά.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η προτίμησή μου, την ευθύνη της εισήγησης την έχω εγώ, 

είναι να βοηθούμε συλλόγους που κάνουν έργο υποδομής. Όχι για λειτουργίες 

πολιτιστικές. Επειδή γίνεται ένα ωραιότατο μουσείο που θα είναι μνημείο για την 

πόλη μας, νομίζω ότι αξίζει τον κόπο.  

 κ. Σωτηριάδης: Συμφωνώ, αλλά να μην αφήνουμε άλλους συλλόγους 

άδραχμους.  
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 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 23ο: Οικονομική ενίσχυση του παραρτήματος Σερρών της  Π.Ε.Α.Ε.Α.  

 

 

 κ. Γκότσης: Εντάξει, δεν φέρνουμε καμιά αντίρρηση, αλλά ο σύλλογος 

Μακεδονομάχων εδώ και 3 χρόνια, παρακαλάει για μια οικονομική ενίσχυση και δεν 

δώσατε δραχμή. Δεν θέλω να πω ότι κάνετε διακρίσεις, πιστεύω όμως ότι θα τους 

ικανοποιήσετε κι αυτούς.  

 κ. Βλάχος Ι.: Κύριε Δήμαρχε, έχει δίκιο ο συνάδελφος. Το έφερα εγώ 2-3 

φορές το θέμα και δεν έγινε τίποτα.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μα αυτοί,  έχουν Σύλλογο και θέλουν να τους πληρώνουμε 

το ενοίκιο. Εγώ τους είπα: να μας πείτε ότι θέλετε να κάνετε 1-2 δραστηριότητες, να 

σας χρηματοδοτήσουμε. Αλλά όχι να πληρώνουμε και το ενοίκιο του γραφείου τους! 

Γιατί να το κάνουμε αυτό;  

 κ. Βλάχος Ι.: Μα γιατί δεν θέλουν άλλα λεφτά, μόνο αυτό ζητούν. Δηλαδή 

αυτοί που παίρνουν 300.000 δρχ. για να παραβρεθούν κάπου και που τα χρήματα  

είναι περισσότερα από αυτά που ζητάει ο Σύλλογος Μακεδονομάχων, γιατί 

ενισχύονται; Εμάς μας ενδιαφέρει δηλαδή τι τα κάνουν τα λεφτά; Οικονομική 

ενίσχυση ζητάνε. Να τους δώσουμε. Και λένε την αλήθεια, ότι τα θέλουν για την 

κάλυψη των ενοικίων τους.  

 κ. Γκότσης:  Κύριε Πρόεδρε, έστω και για το ενοίκιο. Αν δεν έχουν κάπου να 

στεγαστούν δεν θα μπορούν να συμμετέχουν ούτε στις παρελάσεις, ούτε να βάζουν 

τις στολές τους κάπου. Χρειάζονται  έναν χώρο. Και το ότι κάθε χρόνο και σε κάθε 

εκδήλωση είναι παρόντες, είναι μια δραστηριότητα.  

 

 

- Εγκρίνεται το 23ο θέμα.  

 

 

ΘΕΜΑ 24ο: Έγκριση μελετών, Α.Π. κλπ. Δημοτικών έργων. 

 

 

 κ. Μπάρκας: Αυτά πως θα τα συζητήσουμε όλα μαζί, ή κάποια χώρια;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μερικά, πρέπει να τα συζητήσουμε ξεχωριστά. 

 κ. Μπάρκας: Γιατί έχει τέσσερα πολύ καυτά θέματα.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θέλετε πρώτα να σας κάνω την ενημέρωση για το 

πρακτικό;  

 κ. Βλάχος Ι.:  Πριν από όλα θέλω να κάνω μια γενική παρατήρηση. Κύριε 

πρόεδρε, διαπίστωσα ότι σήμερα τελευταία στιγμή, βάλατε κάποια θέματα. Βεβαίως 

εγώ παραβρέθηκα και πήρατε μάλιστα και την έγκρισή μου για κάποιο θέμα που 

αφορούσε την κτηματογράφηση κάποιων οικοπέδων και για τις μελέτες εφαρμογών. 

Γιατί έρχονται τα θέματα τελευταία στιγμή; Εγώ αμφιβάλω αν πολλοί από τους 

παρευρισκόμενους συναδέλφους εδώ, έλαβαν γνώση για τα έργα που περιλαμβάνει ο 

φάκελος. Ας τα αποφεύγουμε αυτά κ. Πρόεδρε, για να μην αναγκαζόμαστε να τα 

λέμε εδώ. 
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 κ. Πρόεδρος: Φτάσαμε σε σημείο, σήμερα το μεσημέρι να κάνω εγώ τον 

κακό και όλοι εσείς τον καλό. Και να λέτε, πρόεδρε βάλτο το θέμα. Και σήμερα το 

βράδυ, έρχεστε να ασκήσετε κριτική στον πρόεδρο, γιατί αποδέχτηκε να προσθέσει 

δύο εισηγήσεις στο θέμα, κατόπιν δικής σας υποδείξεως. Αυτό έγινε σήμερα το 

μεσημέρι, που μου είπατε : πρόεδρε σε παρακαλώ βάλτα αυτά τα θέματα και το 

βράδυ μου κάνετε κριτική γι’ αυτό. Σας παρακαλώ!  

 κ. Βλάχος Ι.: Με παρεξηγήσατε δεν είναι κριτική. Αλλά οι υπόλοιποι 

συνάδελφοι δεν ενημερώθηκαν.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Είναι θέμα ετοιμότητας των υπηρεσιών.  

 κ. Βλάχος Ι.: Το ξέρουμε, αλλά σε κάθε συμβούλιο γίνεται αυτό το πράγμα.  

 κ. Νυκτοπάτης: Αυτό να απαγορεύεται. Να μην μπαίνουν  θέματα την 

τελευταία στιγμή.  

 κ. Βλάχος Ι.: Γι’ αυτό το αναφέρω, γιατί υπάρχει το προηγούμενο της δικής 

σας τοποθέτησης και άσκησης κριτικής. Εγώ δεν έκανα κριτική, απλώς το είπα για 

τους υπόλοιπους συναδέλφους. Ας γίνει λοιπόν ανάγνωση των θεμάτων κατά σειρά, 

για να γίνει σωστή ενημέρωση.  

 κ. Πρόεδρος: - Ανάθεση μελέτης : «Συμπλήρωση – διόρθωση και ενημέρωση 

τοπογραφικών διαγραμμάτων στα Ο.Π. 96, 98, 104, 105, 108-111, 252-257, 253-257, 

257-258, 258» με 5.782.000   δρχ. + ΦΠΑ στον κ. Σταμούλη Αναστάσιο. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

- Έγκριση προμήθειας  δοχείων  απορριμμάτων, πρ/σμού 885.000 δρχ. με 

ΦΠΑ. Πρόκειται για προμήθεια 100 μεταλλικών δοχείων απορ/των και 100 

μεταλλικών ιστών. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

  

- Έγκριση και παραλαβή της μελέτης: «Πεζογέφυρα στο 1ο ΤΕΛ Σερρών». 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

  

- Έγκριση μελέτης προμήθειας γεωμεβράνης, ενδεικτικού τύπου …. , πρ/σμού 

2.000.000 δρχ., με τις διαδικασίες του ΕΚΠΟΤΑ. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κάναμε στον «ΜΠΟΣΔΑΚΑ» επάνω, για τους 

κτηνοτρόφους. Για να μαζέψει νερό και να μην φεύγει, για το πότισμα των ζώων το 

καλοκαίρι.  
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 - Εγκρίνεται. 

 

 

- Έγκριση μελέτης προμήθειας «Ανανέωση οργάνων παιδικών χαρών», με 

προκήρυξη. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

 - Συνέχιση εργασιών και ψήφιση της πίστωσης για την πράξη εφαρμογής στις 

γειτονιές Αγ. Αναργύρων, στον κ. Σεϊτανίδη τις μελέτες από τα  προηγούμενη έτη. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

 - Αποδοχή από την Δ/νση Τοπικής Αυτ/σης Ν. Σερρών, ποσού 5.000.000 δρχ. 

στο Δήμο μας, για την κάλυψη των δαπανών που προέρχονται από δράσεις για την 

αντιμετώπιση δασικών πυρκαγιών.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

 - Ανάθεση μελέτης «Αποτύπωση εκτάσεως από τη θέση «ΜΥΛΟΣ» της οδού 

Επταμύλων-Οινούσας, όπως ακολουθεί ο δρόμος προς Νέο Σούλι, έως αγροτεμάχιο, 

συγκεκριμένης ιδιοκτησίας.  

 

 κ. Βλάχος Ι.: Τι θα κάνουμε εκεί; Για να καταλάβουμε! Αποτύπωση λέει, 

νέου δρόμου.  

 κ. Βέρρος: Είχαμε περάσει πέρσι τον Φεβρουάριο για την κτηματογράφηση 

και κτηματολόγηση του χώρου για να ξεκαθαρίσουμε το ιδιοκτησιακό καθεστώς, 

όπως κάνουμε για το Χιονοχώρι, Ελαιώνα και Ξηρότοπο. Είναι η πρώτη φάση που 

πρέπει να γίνει η κτηματολόγηση και χαρτογράφηση του χώρου για να 

ξεκαθαρίσουμε το ιδιοκτησιακό καθεστώς μεταξύ Δήμου και ιδιωτών. Η απόφαση 

καθορίζει από τους δρόμους  Επταμύλων από την θέση «ΜΥΛΟΣ – ΟΙΝΟΥΣΑ», 

όπως ακολουθεί ο δρόμος από οικία Πατώνη, Γαλάνη και κατεβαίνει κάτω στο δρόμο 

του Ν. Σουλίου. Απλώς καθορίζει τον χώρο.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

 - Ανάθεση μελέτης «Συμπλήρωση – διόρθωση και ενημέρωση τοπογραφικών 

διαγραμμάτων στα Ο.Π. 249, 250, 407, 102, 103, 104, 179, 241, 271α, 109-123 και 

235, 236, 237, 238, της πόλης». 
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 - Εγκρίνεται. 

 

 

 - Ανάθεση εκπόνησης μελέτης: 1)«Υποσταθμού για τον ηλ/σμό του 

Δημοτικού Γηπέδου».  

 

 - 2)«Κατασκευή και θεμελίωση ιστών του Δημοτικού Γηπέδου».   

 

  - 3)Φωτοτεχνική μελέτη ηλεκτ/σμού. 

 

 - 4)Μελέτη ηλεκτρικών εγκ/σεων ηλεκτροφωτισμού. 

  

 - 5)Μελέτη εφαρμογής και τευχών δημοπράτησης ηλεκτροφωτισμού. 

 

 κ. Πρόεδρος: Η κάθε  μελέτη, είναι πρ/σμού 1.069.000 δρχ.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Το θέμα έρχεται σε μας, γιατί ήρθε το γήπεδο σε μας. Είναι 

χρήματα από την Γ. Γραμ. Αθλητισμού, για τον ηλεκτροφωτισμό. Εμείς κάναμε δυο 

φορές πρόταση να γίνει μελέτη-κατασκευή. Δυστυχώς, το συμβούλιο Τεχνικών 

Έργων της Νομαρχίας, απέρριψε και τις δυο φορές το να γίνει το έργο με τον τρόπο 

μελέτη-κατασκευή. Και τώρα πρέπει να κάνουμε μελέτες και μετά την δημοπρασία, 

για να κάνουμε τον φωτισμό του δημοτικού γηπέδου. Αυτό είναι τώρα. Εάν δεν 

απορρίπτονταν δυο φορές από το συμβούλιο τεχνικών έργων της Νομαρχίας, ήδη θα 

ήμασταν τώρα στην επιλογή εργολάβου.  

 κ. Μπάρκας: Είπατε ότι δυο φορές κάναμε πρόταση για μελέτη-κατασκευή. 

Εννοείτε ότι το Δ.Σ. την έκανε την πρόταση;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ο Δήμος.  

 κ. Μπάρκας: Όχι το Δ.Σ., ο Δήμος.  Έχει σημασία αυτό.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πέρασε και από το Δ.Σ.  

 κ. Μπάρκας: Μελέτη-κατασκευή και τις δυο φορές;  

 κ. Σωτηριάδης: Έτσι είναι η μελέτη-κατασκευή απορρίφθηκε, αν και στην 

εισήγηση λέει ότι ματαιώθηκε. Δεν ματαιώθηκε, ακυρώθηκε. Θέλω να πω όμως κ. 

Δήμαρχε, ότι υπάρχει μια πολύ μεγάλη καθυστέρηση, την οποία θα μπορούσαμε να 

είχαμε αποφύγει και θα σας πω με ποιον τρόπο. Καθυστερούμε, δημιουργώντας πάλι 

ένα πρόβλημα στον ΠΑΝΣΕΡΡΑΪΚΟ. Το πάλι γιατί το λέω. Όταν ήταν να γίνουν οι 

εργασίες για τον χλοοτάπητα, πριν ακόμη εξασφαλίσει η επιτροπή του δημοτικού 

γηπέδου, έδρα για τον  ΠΑΝΣΕΡΡΑΪΚΟ και σε μια πολύ κρίσιμη φάση της περιόδου 

εκείνης, έλεγαν: εμείς στρώνουμε το γήπεδο τώρα. Και έψαχνε ο ΠΑΝΣΕΡΡΑΪΚΟΣ 

και με δικά του έξοδα έπαιζε στην Ηράκλεια, στο Σιδηρόκαστρο, χωρίς κι εκείνοι οι 

χώροι να πληρούν τους όρους ασφάλειας που ζητούσαν και ταλαιπωρήσαμε τον 

ΠΑΝΣΕΡΡΑΪΚΟ εκείνη την εποχή, όπως βέβαια και τους Σερραίους φιλάθλους. 

Τώρα, έπρεπε η επιτροπή, γιατί καμία ευθύνη δεν έχει η τεχνική υπηρεσία, - 

ηλεκτροφωτίστηκαν όλα τα γήπεδα της Ελλάδας – και εμείς δεν ήμαστε από τους 

πρώτους που πήραμε  τα λεφτά, για να ηλεκτροφωτιστεί το γήπεδο. Δεν ξέρω αν 

ήμασταν οι τελευταίοι, πάντως σίγουρα δεν είμαστε οι πρώτοι. Δεν θα έπρεπε ο κ. 

πρόεδρος, που δεν είναι  αιρετός, δεν θα μπορούσε ένα μέλος αιρετό από το Δ/κό 

Συμβούλιο να είναι πρόεδρος στο  Δημοτικό  Γήπεδο  και  βάλατε  κάποιον  ο  οποίος  
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βέβαια απέτυχε, αλλά ήταν υποψήφιος στον συνδυασμό της ΔΗΣΑΝ στις τελευταίες 

εκλογές;  

Και δεύτερον, μα χάθηκε η επιτροπή να ρωτήσει, γίνανε οι άλλοι ηλ/σμοί ώστε  να 

ακολουθήσουμε την ίδια οδό και σήμερα να είναι ολοκληρωμένο; Γιατί ξέρετε ότι 

ταλαιπωρείται πάλι ο ΠΑΝΣΕΡΡΑΪΚΟΣ. Ξέρετε πολύ καλά ότι ορισμένοι αγώνες, 

πρέπει να γίνουν νυχτερινοί, και σέρνεται τώρα στην Καβάλα. Για ακόμη μια φορά, 

ταλαιπωρείται ο ΠΑΝΣΕΡΡΑΪΚΟΣ και οι Σερραίοι φίλαθλοι. Λοιπόν, προτείνω μετά 

απ’ όλο αυτό, για να μην τριτώσει το κακό, ο κ. πρόεδρος, γιατί τώρα που αλλάξανε 

τα πράγματα και έπρεπε να αναλάβετε εσείς, τον αφήσατε πάλι, δεν αμφισβητώ τις 

ικανότητές του………..  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εγώ είμαι πρόεδρος. 

 κ. Σωτηριάδης: Μα εσείς παραιτηθήκατε από την προεδρεία  όλων των 

Νομικών Προσώπων. Αλλά αν είστε πρόεδρος εκεί, αυτό είναι ευτυχία. Αρκεί να 

μείνετε. Εάν είχατε αναλάβει εσείς από την αρχή την προεδρεία, δεν θα είχε μπει 

τόσος κόσμος σ’ αυτή την περιπέτεια.  

 κ. Βέρρος: Το μόνο που ήθελα να απαντήσω στον κ. Σωτηριάδη, είναι ότι, 

όταν ξεκίνησε το γήπεδο με τον χλοοτάπητα, υπήρχε μια άριστη συνεργασία με την 

ΠΑΕ ΠΑΝΣΕΡΡΑΪΚΟΣ, διότι αν θυμάστε καλά στα τελευταία παιχνίδια θα 

καθοριζόταν σε συνεργασία της Δ/σης και της ΠΑΕ, γιατί αν θυμάστε πηγαίναμε για 

τους αγώνες «μπαράζ» και περιμέναμε να γίνουν και οι τελευταίοι αγώνες και μετά 

να ξεκινήσει το έργο. Το θυμάστε πάρα πολύ καλά κ. Σωτηριάδη! Τίποτα παραπάνω. 

Γιατί δεν μπορεί να μην τον αγαπάμε τον ΠΑΝΣΕΡΡΑΪΚΟ! 

 κ. Σωτηριάδης: Και γιατί τον στέλνατε να γίνουν οι αγώνες στην Ηράκλεια 

και στο Εθνικό Στάδιο, που δεν πληρούσε τους όρους;  

 κ. Μπάρκας: Το θέμα βλέπω το περνάμε, κάπως…… Την προηγούμενη φορά 

που είχα μιλήσει για το κυκλοφοριακό, μου είχατε πει τα σχετικά κ. Περδίκη. Αλλά 

αυτό που μου κάνει εντύπωση και που δεν το ήξερα σήμερα το έμαθα, ότι πρόεδρος 

μπήκε ξανά ο κ. Δήμαρχος, εδώ και ένα μήνα, αλλιώς θα ζητούσα να παραιτηθεί ο κ. 

Παντέλης αμέσως και να αντικατασταθεί με κάποιον άλλον. Αυτό θα ζητούσα 

σήμερα. Διότι σήμερα, βγήκε σε μια τοπική εφημερίδα μια συνέντευξή του και με 

έναν τρόπο που δεν ξέρω από πού τον αντλεί, λέει ότι εμείς στείλαμε δυο (2) φορές 

να εγκριθεί η μελέτη-κατασκευή και η ανάλογη υπηρεσία, γνωμοδότησε ότι δεν 

πρέπει να γίνει. Και επιμένει παρακάτω, ότι αυτός ο τρόπος που δυο φορές 

προχώρησε και απορρίφθηκε από τις αρμόδιες υπηρεσίες, την Περιφέρεια, πάλι λέει 

ότι έτσι έπρεπε να γίνει. Σημασία έχει κύριοι ότι στο κύπελλο κληρωθήκαμε με 

μεγάλες ομάδες και δεν μπορεί να παίζει μια φορά στην Καβάλα, μια φορά στην 

Χαλκιδική και μια στην Θεσ/νίκη. Πρέπει με γρήγορες διαδικασίες και απορώ κ. 

Βέρρο αυτό πως σας ξέφυγε, το ξέρετε πολύ καλά ότι τέτοια έργα σε όλη την Ελλάδα 

δεν γίνονται με τον τρόπο μελέτη-κατασκευή. Δυστυχώς, θα ταλαιπωρηθεί ο 

ΠΑΝΣΕΡΡΑΪΚΟΣ και οι Σερραίοι δεν θα μπορούν να τον στηρίξουν όπως πρέπει.  

Και τα άλλα όλα είναι υποκρισίες και δικαιολογίες. Θα πρέπει να μπει ο κ. Σταυλάς, 

που ήταν και παίκτης του  ΠΑΝΣΕΡΡΑΪΚΟΥ και δεν ξέρω αν μπήκε σε  κάποιο από 

αυτά τα δυο Νομικά Πρόσωπα. Κακώς που δεν μπήκε.  

 κ. Πρόεδρος: Μπήκε συνάδελφε! Αναφέρεστε σε αυτά τα πράγματα τόση 

ώρα από άγνοια. Μια δεν ξέρετε ότι είναι ο κ. Δήμαρχος Πρόεδρος, μια ότι 

συμμετέχει και ο κ. Σταυλάς. 

 κ. Βλάχος Ι.: Ο κ. Σταυλάς, σήμερα τι είναι; Για να ξέρουμε κι εμείς!  
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 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μέλος του Δ/κού Συμβουλίου. 

 κ. Βλάχος Ι.: Ο κ. Παντέλης, τι είναι; 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μέλος του Δ/κού Συμβουλίου. 

κ. Βλάχος Ι.: Συγκροτηθήκατε σε Σώμα; Ταμίας ποιος είναι; Αντιπρόεδρος 

ποιος είναι; 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν θυμάμαι. Αντιπρόεδρος δεν υπάρχει. Με άλλο τρόπο 

διοικείται το Δημοτικό Γήπεδο.  

κ. Μπάρκας: Με διακόψατε κ. Περδίκη. Ξέρω ότι έχετε φιλικές σχέσεις. 

κ. Πρόεδρος: Κύριε συνάδελφε, στην τελευταία συνεδρίαση κι εσείς το 

ψηφίσατε.  

κ. Μπάρκας: Αφήστε τώρα. Ξέρετε ότι έγινε ένα χοντρό παρασκήνιο, για το 

ποιοι θα συμμετέχουν. Και είπε ο κ. Δήμαρχος, αφήστε θα βάλω εγώ τα ονόματα! Και 

έτσι έγινε.  

κ. Σαουλίδης: Τα ανακοίνωσε όμως τα ονόματα δημόσια.  

κ. Γκότσης: Εγώ με τις συχνές επαφές που είχα γι’ αυτό το θέμα με τον κ. 

Παντέλη, μου έλεγε ότι όλα τα γήπεδα και οι πόλεις που δεν είχαν ηλ/σμό, 

κατασκευάζονται κατ’ αυτό τον τρόπο: μελέτη-κατασκευή. Ποια είναι η αλήθεια; 

Ποιος μπορεί να μας απαντήσει σ’ αυτό;  

κ. Αναστασιάδης: Όλα αυτά τα έργα, έτσι κατασκευάζονται: μελέτη-

κατασκευή. Χρειάζεται μυαλό γι’ αυτό;  

κ. Γκότσης: Ο κ. Αναστασιάδης μιλάει για μελέτη-κατασκευή. Ο κ. 

Σωτηριάδης όμως και ο κ. Μπάρκας, είπε άλλα. Δώστε μου μια απάντηση στο 

ερώτημά μου!  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Υπήρχε αυτή η πρακτική, αυτή η αντίληψη κι αυτή η 

εμπειρία. Ότι γίνονται με μελέτη-κατασκευή. Αυτό μας εισηγήθηκε και ο κ. 

Κουροπαλάτης, όπως λέει και ο κ. Αναστασιάδης. Δυστυχώς, από κάποιες απόψεις 

της επιτροπής, πέρασε η αντίληψη ότι ο διαγωνισμός με το σύστημα μελέτη-

κατασκευή, θα είναι διατρητός. Και τα μέλη του Συμβουλίου των τεχνικών έργων της 

Νομαρχίας, το απέρριψαν. Ο κ. Καραλής και οι άλλοι, δυο (2) φορές. Κάναμε 

προσφυγή και στην επιτροπή του άρθρου 18 και η Περιφέρεια είπε, ότι αφού το 

απορρίπτει το Συμβούλιο των τεχνικών έργων της Νομαρχίας,  εμείς δεν μπορούμε να 

το εγκρίνουμε. Και πάμε σ’ αυτή την λύση. Τι να κάνουμε; Λάθος δικό μου; Χρεώστε 

το σε μένα! Αλλά δεν υπήρχε καμιά πρόθεση. Ακολουθήσαμε αυτά που συνήθως 

γίνονται. Αλλά, κάπου στράβωσε το θέμα.  

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

  - Έγκριση των πρακτικών της δημοπρασίας του έργου: «Κατασκευή οδών και 

πεζοδρομίων», πρ/σμού 80.000.000 δρχ. Ανάδοχος η κα Μαρία Δανιηλίδου, με 

έκπτωση 41,010%.  

 

 κ. Μπάρκας:  Τα 80.000.000 δρχ. για ποιο αντικείμενο είναι ακριβώς; 

Πεζοδρόμια;  

 κ. Πρόεδρος: Κατασκευή οδών και πεζοδρομίων.  

κ. Μπάρκας:  Αναφέρει σε ποια σημεία της πόλης;  
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κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αυτό είναι έγκριση του πρακτικού. Η μελέτη πέρασε από 

το Δ.Σ., έγινε η δημοπρασία και τώρα έρχονται στο Δ.Σ. τα πρακτικά αυτής, για να τα 

εγκρίνουμε.  

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

 - Συνέχιση εργασιών και ψήφιση πίστωσης για την πράξη εφαρμογής της 

γειτονιάς Καλύβια-Ομόνοια.  

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

 - Έγκριση 1ου Α.Π. του έργου: «Έργα ανάπλασης πολεοδομικού και 

κοινωνικού εξοπλισμού του Δήμου», ύψους 150.000.000 δρχ. περίπου.  

 

 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Συνάδελφοι  όπως ξέρετε, έχουν αρχίσει να 

κατασκευάζονται οι πεζοδρομήσεις, με το κονδύλι των 400.000.000 δρχ., που πήραμε 

από το Τ.Π. & Δ. Όπως καταλαβαίνετε και είναι αναγκαίο, το να κάνουμε 

πεζοδρομήσεις χωρίς να εξυγιάνουμε την υποδομή, είναι φτιασίδωμα. Το ίδιο κάναμε 

και στους πεζοδρόμους του ΜΠΟΕΜ και το ίδιο πρέπει να κάνουμε παντού. Τη 

μελέτη για τα έργα υποδομής, την έκανε η ΔΕΥΑ. Αλλά διαπιστώθηκε, ότι για 

οικονομικούς λόγους, η ΔΕΥΑ δεν μπορούσε. Αλλά και για τεχνικούς λόγους, γιατί 

δεν ήταν στο τεχνικό της πρόγραμμα να τους κάνει. Γι’ αυτό, κάναμε πάλι μια 

πρόταση στο συμβούλιο τεχνικών έργων, να γίνει μια συμπληρωματική σύμβαση με 

την μορφή Ανακεφαλαιωτικού Πίνακα, όπου με τις εκπτώσεις που έδωσε ο ανάδοχος 

του έργου, να γίνουν και τα έργα ύδρευσης και αποχέτευσης. Και επομένως, θα 

γίνουν τα έργα ύδρευσης και αποχέτευσης από το κονδύλιο αυτό, σύμφωνα με τη 

συμπληρωματική σύμβαση, ύστερα από Α.Π. που συνέταξε η υπηρεσία μας και από 

την έγκριση της νομιμότητας που πήρε αυτό από το συμβούλιο τεχνικών έργων της 

Νομαρχίας.  

 κ. Βλάχος Ι.: Σήμερα εδώ, συζητάμε ένα θέμα το οποίο μας απασχόλησε και 

στο παρελθόν και η θέση της από εδώ πλευράς, είναι γνωστή. Για πεζοδρομήσεις με 

δανεικά χρήματα, δεν συμφωνούσαμε, δεν συμφωνούμε και δεν θα συμφωνήσουμε 

εμείς. Και δεύτερον, ότι των πεζοδρομήσεων προηγούνται τα υπόγεια πάρκινγκ, είτε 

τα υπέργεια. Αυτό προκύπτει και από το ερευνητικό πρόγραμμα των καθηγητών του 

Πανεπιστημίου. Με την παρουσίαση του προγράμματος, μας υποδεικνύουν πρώτα να 

κάνουμε τα υπόγεια πάρκινγκ και αυτά θα σου δείξουν ποιους χώρους θα 

πεζοδρομήσεις. Αυτά τα είπαμε και θα τα ξαναπούμε. Τώρα όμως, ας μπούμε στο 

θέμα. Να προϊδεάσω ότι εμείς εδώ δεν θα συμφωνήσουμε και δεν θα ψηφίσουμε. Με 

δανεικά χρήματα να κάνουμε πεζοδρομήσεις, είναι πρωτοτυπία ανά την Ελλάδα. Και 

δεν ξέρω τι συμβαίνει σε άλλες χώρες.  

 κ. Πρόεδρος: Δεν είναι σημερινό θέμα αυτό. 
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 κ. Βλάχος Ι.: Δεύτερον, ότι των πεζοδρομήσεων, προηγούνται τα πάρκινγκ, οι 

χώροι στάθμευσης αυτοκινήτων για τον απλούστατο λόγο: που θα μπουν τα 

αυτοκίνητα; Με τους πεζοδρόμους, αφαιρείς αυτοκίνητα.  

 κ. Πρόεδρος: Κύριε συνάδελφε, αυτό το συζητήσαμε.  

 κ. Βλάχος Ι.: Θέλω να δώσω έμφαση κ. Πρόεδρε, γι’ αυτό επιμένω. Εδώ 

εξαντλήσαμε βέβαια το θέμα, αλλά εγώ το λέων και θα το ξαναλέω, γιατί με πείραξε 

και με πειράζει. Με 400.000.000 δρχ. δάνειο, που είχαμε  για συγκεκριμένο στόχο και 

σκοπό, έργο το οποίο είδε το φως της δημοσιότητας και δημοπρατήθηκε, ήρθατε και 

το ακυρώσατε.  

κ. Πρόεδρος: Μην ξαναγυρνάτε σε θέματα που τα έχουμε εξαντλήσει.  

κ. Βλάχος Ι.: Στο προκείμενο. Βγήκε ένα έργο «Αναπλάσεις δρόμων», ύψους 

400.000.000 δρχ. Τι κάναμε; Υπήρχε μια μελέτη. Έχουμε μια έκπτωση 35% και έναν 

εργολάβο. Και ερχόμαστε σήμερα, να εγκρίνουμε έναν συγκριτικό πίνακα, ύψους 

140.000.000 δρχ. Είναι το 40% και πλέον του έργου. Δεν είναι η ίδια περίπτωση μ’ 

αυτή, που όταν ήσασταν απ’ αυτή την πλευρά, συζητούσαμε για τον Βιολογικό 

Καθαρισμό; Για τον  Α.Π. ή την υπέρβαση, που παρουσίαζε το έργο του Βιολογικού 

Καθαρισμού; Ναι ή όχι; Και ένα άλλο ερώτημα. Αυτή η μελέτη  βγήκε στον αέρα, για 

να κάνουμε ένα έργο,  να πεζοδρομήσουμε χωρίς να λάβουμε υπόψη την υποδομή; 

Και ερχόμαστε σήμερα εκ των υστέρων να έχει κάνει η ΔΕΥΑ την μελέτη για την 

υποδομή; Κατ’ ουσίαν τι κάνουμε σήμερα; Αναθέτουμε απ’ ευθείας και κανείς δεν 

μπορεί να με πείσει επί του αντιθέτου, στην κατασκευάστρια εταιρεία ένα έργο ύψους 

140.000.000 δρχ. Δηλαδή τα βγάλαμε ίσα με τον πρ/σμό  Και εκεί που γίνονται οι 

πεζοδρομήσεις, θα βάλουμε ένα πανάκριβο βοτσαλωτό.  Δηλαδή αυτή η μελέτη, από 

την  οποία προκύπτει έργο 140.000.000 δρχ. και αποφασίζει σήμερα το Δ.Σ. να 

αναθέσει σε συγκεκριμένο εργολάβο, δεν μπορούσε να προϋπάρξει; Ή τουλάχιστον, 

όταν μελετούσαμε το έργο για την επάνω διαμόρφωση, δηλαδή την υπέργεια, δεν 

μπορούσαμε να μελετήσουμε και την υποδομή; Και εδώ προκύπτει ένα άλλο θέμα. Οι 

σχέσεις που υπάρχουν μεταξύ Δήμου Σερρών και ΔΕΥΑ Σερρών. Και επί των 

ημερών μου υπήρχαν αυτές οι όχι καλές σχέσεις, για να μην τις χαρακτηρίσω 

διαφορετικά και διαπιστώνω, για μια ακόμη φορά σήμερα, ότι οι ίδιες αυτές 

συνεχίζουν να υπάρχουν και σήμερα.  

κ. Σαουλίδης: Δεν είναι  έτσι τα πράγματα.  

κ. Βλάχος Ι.: Έτσι είναι. Το διαπιστώνω και το αναφέρω, διότι πρέπει όλοι 

από κοινού να προσπαθήσουμε αυτές οι σχέσεις, να είναι άριστες. Διότι ο κόσμος 

λέει: προχθές έσκαψε η ΔΕΗ, τα σκεπάσατε. Μετά περάνει ο ΟΤΕ, ξανασκάβουν με 

χρήματα του Σερραίου δημότη, δηλαδή τι γίνεται; Δεν πρέπει να υπάρχει ένας 

συντονισμός μεταξύ αυτών των δυο οργανισμών; Πόσο μάλλον,  όταν εδώ υπάρχει ο 

Ο.Τ.Α. και η ΔΕΥΑ που διοικούνται τουλάχιστον από τα ίδια πρόσωπα και δεν 

μπορούν να συνεννοηθούν μεταξύ τους! Τι πρόοδο να δούμε;  

Λοιπόν κ. Πρόεδρε, το θέμα έχει ως εξής:140 εκ. δρχ.  Α.Π.  σε έναν πρ/σμό 400 εκ. 

δρχ. μετά την έκπτωση του 35%. Εδώ πρόκειται για ανάθεση πραγματική, είναι μια 

μελέτη που ή θα παραδεχτείτε ότι η αρχική μελέτη δεν ήταν σωστή, γιατί δεν μπορεί 

μια μελέτη πεζοδρομήσεων να παρουσιάζει υπέρβαση Α.Π. 140 εκ.  Άρα η αρχική 

μελέτη, δεν ήταν σωστή. Η ανάλογη επιχειρηματολογία είναι, ότι δεν λάβατε υπόψη 

τα έργα υποδομής, άρα ρωτώ, πως βγήκε το έργο στον αέρα για τις πεζοδρομήσεις, 

χωρίς να προηγηθεί η μελέτη για την υποδομή. Σ’ αυτά όλα θέλω απαντήσεις και σας 

είπα για ποιο λόγο δεν μπορούμε να συναινέσουμε και να ψηφίσουμε.  
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 κ. Πρόεδρος: Παρακαλώ τον Δ/ντή των Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου, να 

τοποθετηθεί επ’ αυτού.  

 κ. Κουροπαλάτης (Δ/ντής ΤΥΔ): Κύριε Πρόεδρε,  κύριοι σύμβουλοι, δεν θα 

σας απασχολήσω για πολύ. Κατ’ αρχάς δεν είναι 140 εκ. δρχ. 

 κ. Βλάχος Ι.: Είναι 120 εκ. δρχ. + 8 + 12 εκ. τα άλλα, μας κάνουν 140 εκ. δρχ.  

 κ. Κουροπαλάτης (Δ/ντής ΤΥΔ): Είναι 113 εκ. δρχ. με ΦΠΑ. Εάν αναλύσετε 

τον Συγκριτικό, θα δείτε ότι η διαφοροποίηση είναι στο ύψος των 112.985.000  δρχ., 

αν δεν κάνω λάθος.  

Ας αρχίσουμε από το πρώτο γεγονός, αν έπρεπε να το διαλαμβάνει η μελέτη. Νομίζω  

ότι οι περισσότεροι γνώστες όντες της νομοθεσίας, θα έπρεπε να ξέρετε ότι δεν 

μπορούσε να διαλαμβάνει από την αρχή η μελέτη τα έργα ύδρευσης-αποχέτευσης, 

διότι την αρμοδιότητα αυτή αποκλειστικά την έχει η ΔΕΥΑΣ. 

κ. Βλάχος Ι.: Να μας αναλύσετε τώρα όλου του Σ.Π. τις καινούργιες 

εργασίες, για να σας πω πόσα από τα 140 εκ. δρχ. είναι για έργα ύδρευσης-

αποχέτευσης και πόσα είναι για άλλες κατασκευές.  

 κ. Κουροπαλάτης (Δ/ντής ΤΥΔ): Κατά συνέπεια, κατά τον χρόνο σύνταξης 

της μελέτης και δημοπρασίας του έργου, καλώς εδημοπρατήθη χωρίς τα έργα 

ύδρευσης-αποχέτευσης. Εξάλλου, δυο μήνες πριν από την δημοπρασία, ο Δήμος 

Σερρών είχε ενημερώσει την ΔΕΥΑΣ για τον προγραμματισμό τον οποίο έκανε. Και 

μάλιστα, έλεγε στην ΔΕΥΑΣ, κάντε τα έργα υποδομής, διότι εμείς θα κάνουμε την 

ανωδομή. Κάθε οργανισμός, και το σεβόμαστε αυτό, βλέπετε λίγο αναιρείται 

φοβάμαι…….  

 κ. Μπάρκας: Μέσα στον Νοέμβριο ενημερώσατε την ΔΕΥΑΣ, μέσα στον 

χειμώνα;  Για να γίνει δημοπρασία τον Ιανουάριο; Πρέπει να δούμε τις ημερομηνίες. 

Πότε δημοπρατήθηκε το έργο.  

 κ. Κουροπαλάτης (Δ/ντής ΤΥΔ): Κάθε οργανισμός, για να αναιρεθεί κι αυτό 

το περί καλών ή κακών σχέσεων, έχει τον δικό του προγραμματισμό και είμαστε 

υποχρεωμένοι να τον σεβόμαστε. Όπως και του ΟΤΕ και της ΔΕΗ. Έρχεται λοιπόν η 

ΔΕΥΑΣ, μετά από ένα χρονικό διάστημα, φυσικά μετά τον έλεγχο του πρ/σμού και 

των δυνατοτήτων που έχει  εξ’ αντικειμένου αυτή, και λέει: «δεν μπορούμε να 

εκτελέσουμε αυτά τα έργα, αν μπορείτε κάντε τα εσείς». Και σε προφορική 

συνεννόηση που είχαμε. Βλέπετε, ότι λειτουργούμε και ομότιμα. Εκπόνησε λοιπόν 

μελέτη και μας την υπέβαλε τον Μάρτιο. Δύο μήνες μετά την διαδικασία.  Πιστεύω 

να δεχόμαστε όλοι, ότι τα έργα υποδομής πρέπει να γίνουν.  Από την στιγμή που 

πρέπει να γίνουν και η ΔΕΥΑΣ είναι ένας  αδελφός οργανισμός του Δήμου Σερρών 

και της Δ/νσης των Τ.Υ. του Δήμου, θεωρήσαμε ότι πρέπει να γίνουν τα έργα για να 

μην ερχόμαστε μετά, ένα πράγμα  το οποίο και θα έχει κόστος και πιστεύουμε ότι θα 

έχει αισθητικά   θεαματικά αποτελέσματα, δεν πρέπει να μπούμε τώρα και να 

ξανασκάβουμε όταν θα έχει εξ’ αντικειμένου την δυνατότητα η ΔΕΥΑ. Γι’ αυτό 

λοιπόν, σε συνεννόηση, ανέλαβε στα πλαίσια να εκτελέσει κι αυτό το έργο. Αν πάμε 

τώρα στην λέξη ανάθεση. Δεν μπορώ να καταλάβω, γιατί παρεξηγούμε την λέξη 

ανάθεση. Η λέξη ανάθεση, είναι όρος της ελληνικής και κοινοτικής νομοθεσίας 

πλέον. Η ελληνική νομοθεσία, εναρμονιζόμενη στο διάταγμα 23/1993 και μάλιστα 

πρόσφατα με το Διάταγμα  486/2000, ορίζει σαφέστατα τις διαδικασίες. Αλλά 

ανάθεση, με ποιους όρους; Όχι ανάθεση με τόσο τοις εκατό! Ανάθεση, με βάση 

όρους, συνθήκες και προϋποθέσεις, οι οποίες διαλαμβάνονται στο κείμενο του Σ.Π.  
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Γι’ αυτό λοιπόν, αυτό δεν λέγεται ούτε Α.Π. στην ουσία. Ο Α.Π. είναι ένα 

συνοδευτικό στοιχείο πλέον της νέας σύμβασης και συνάπτεται νέα σύμβαση, 

σύμφωνα με το άρθρο της ελληνικής νομοθεσίας, επαναλαμβάνω όπως 

προσαρμόστηκε στην Κοινοτική νομοθεσία. Ότι  άλλο θέλετε, στη  διάθεσή σας.  

 κ. Γκότσης: Κύριε Πρόεδρε, κύριε Δήμαρχε, κύριοι συνάδελφοι, κατ’ αρχήν 

ο Ανακεφαλαιωτικός αυτός Πίνακας – η νέα σύμβαση -, δεν έχει να κάνει με 

καθυστέρηση έργων κ.λ.π., έχει να κάνει με ένα καινούργιο έργο, την υποδομή. Είναι 

συγκεκριμένα τα πράγματα. Τα έργα είναι, η υποδομή και η ανωδομή. Την υποδομή, 

σύμφωνα με τον Νόμο 1069/80 περί ΔΕΥΑ, πρέπει να την κάνει η ΔΕΥΑ. Εδώ το 

κακό είναι διπλό. Πρώτον, ότι τα χρήματα του δανείου από την έκπτωση, 

χρησιμοποιούνται, ενώ πρώτα αυτό το δάνειο δρομολογήθηκε για το υπόγειο 

πάρκινγκ, στην πορεία άλλαξε και πήγε για πεζοδρομήσεις. Μέχρι εδώ, καλά. Όμως 

120 εκ. δρχ., έστω 113 εκ. δρχ. από το δάνειο, φεύγουνε και πάνε για δουλειές που 

έπρεπε να κάνει η ΔΕΥΑ. Άρα λοιπόν εδώ προκύπτει, ότι η ΔΕΥΑ αδυνατεί και 

οικονομικά και διαχειριστικά, δεν πάει καλά, αφού την στιγμή που  παρουσιάζεται η 

ανάγκη όπως στην προκειμένη να κάνει ένα έργο, αδυνατεί και δεν μπορεί. Όταν 

έλεγα εγώ ότι το έργο γιατί καθυστερεί και στα Μ.Μ.Ε., ότι θα έπρεπε προ πολλού να 

ξεκινήσουν οι πεζοδρομήσεις, μας απαντούσατε ότι τα έργα ξεκίνησαν. Δεν 

ξεκίνησαν, τώρα περνάει για να γίνουν τα έργα. Απλούστατα, αυτά που γίνονται, 

είναι δοκιμαστικά. Και δεν γινόταν τα έργα και οι πεζοδρομήσεις, χάθηκε πολύτιμος 

χρόνος, γιατί απλούστατα δεν μπορούσε να συνεννοηθεί η ΔΕΥΑ με τον Δήμο. Η 

Τεχνική  Υπηρεσία περίμενε την ΔΕΥΑ με αλληλογραφία, φαίνεται δεν βιαζόσασταν, 

παρόλο που είναι πάρα πολύ κοντά, να κάνετε το έργο. Εσείς σηκώνατε ψηλά τα 

χέρια. Δεν υπάρχουν χρήματα, δεν μπορούμε να τα κάνουμε. Και καθυστερούσε το 

έργο, ενώ μπορούσε μέχρι τώρα, να έχει τελειώσει. 

Το δεύτερο είναι, τι θα έπρεπε να γίνει στην συγκεκριμένη περίπτωση. Η ΔΕΥΑ να 

προκηρύξει, γιατί δεν ξέρουμε αν είναι ο ίδιος εργολάβος, να κάνει τον διαγωνισμό 

για την υποδομή. Για την ανωδομή ο Δήμος, για την υποδομή η ΔΕΥΑΣ. Θα ήταν 

δυο  διαφορετικοί εργολάβοι. Εδώ ερχόμαστε τώρα, βέβαια είναι μέσα στην 

νομοθεσία η ανάθεση των εκατό τόσων εκατομμυρίων, αλλά θα μπορούσαμε όπως ο 

Δήμαρχος καλείται πολλές φορές και λέει ότι με τους διαγωνισμούς πετυχαίνουμε 

σπουδαίες εκπτώσεις, θα μπορούσε να γίνει το ανάλογο και για το σύστημα 

ύδρευσης-αποχέτευσης στην περιοχή των πεζοδρόμων.  Εγώ δεν το  θεωρώ λογικό, 

τα χρήματα από το Τ. Π. & Δ. να φεύγουν και να πηγαίνουν για εργασίες που έπρεπε 

να κάνει η ΔΕΥΑ. Αυτό είναι αδιανόητο. Συμφωνώ να κάνει η ΔΕΥΑ δάνειο μόνη 

της, να το πληρώσει από μόνη της, χωρίς να επιβαρύνει τους Σερραίους πολίτες και 

να κάνει αυτό το έργο. Γιατί δεν το έκανε; Η πρόταση η δικιά μου είναι, αυτά τα 

λεφτά θα πρέπει να δοθούν στον Δήμο. Να κάνεις κύριε Πρόεδρε της ΔΕΥΑ ένα 

δάνειο και να τα δώσεις στον Δήμο. Δεν μπορεί δηλαδή η ΔΕΥΑ να μένει αμέτοχη σε 

όλο αυτό που γίνεται και να λέει δικιά σας υπόθεση είναι, κάντε την υποδομή εσείς! 

Έχει αυτή την υποχρέωση να κάνει αυτή τη δάνεια και εγώ θα περίμενα αυτά τα 113 

εκ. δρχ. που  περισσεύουν, να πάνε για το υπόγειο πάρκινγκ που θα γίνει στη 

Νομαρχία. Έτσι συνεννοηθήκαμε εδώ κι έτσι τα είπαμε. Ναι στις πεζοδρομήσεις, λέω 

εγώ τουλάχιστον, αλλά με παράλληλη κατασκευή του πάρκινγκ πίσω από τη 

Νομαρχία. Αυτά είπα κι  έξω στους Σερραίους πολίτες, για να στηρίξω τις 

πεζοδρομήσεις, ότι θα πάνε πακέτο, κι όντως δρομολογείται. Αλλά δεν συμφωνώ, τα 

λεφτά του δανείου να πάνε για την ΔΕΥΑΣ και να μην πάνε στο υπόγειο πάρκινγκ.  
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Η πρότασή μου και να καταγραφεί σας παρακαλώ, είναι: η ΔΕΥΑ να κάνει δάνειο 

και να αποδώσει  αυτά τα χρήματα στον Δήμο, τα οποία θα χρησιμοποιήσει για το 

υπόγειο πάρκινγκ.  

 κ. Περδίκης: Εδώ μέσα, φαίνεται μερικές φορές, ότι την μνήμη μας θέλουμε 

να την χρησιμοποιούμε επιλεκτικά, χρησιμοποιώντας εκείνα τα κομμάτια των 

πρακτικών ή συμπεριφορών μας ή στάσεών μας στο Δ.Σ., για παρόμοια θέματα όταν 

είμαστε σε άλλη μεριά του τραπεζιού. 1995: με διαδικασίες διαγωνισμών οι οποίες 

είχαν γίνει το 1994, έγινε το  έργο των πεζοδρομήσεων περί των στενών του 

ΜΠΟΕΜ, με άλλο τίτλο: «Ανάπλαση εμπορικού κ.λ.π.». Η διαδικασία του 

διαγωνισμού είχε γίνει το 1994. Ένα κομμάτι των υποδομών των πεζοδρομήσεων, 

έγινε από την ΔΕΥΑ, το 1994-1995. Ένα άλλο όμως κομμάτι επίσης αποχετεύσεων 

στα στενά του ΜΠΟΕΜ, έγινε από τον εργολάβο-ανάδοχο του έργου και η 

συγκεκριμένη εργολαβία, βέβαια όχι με Ανακεφαλαιωτικό Πίνακα, αλλά με τη λέξη 

«Συμπληρωματική σύμβαση», από τα 13 εκ. δρχ., έγινε το διπλάσιο. Και μέσα σ’ 

αυτά τα διπλάσια κονδύλια, ήταν και κατασκευές που ουσιαστικά ήταν αυτό που λέμε 

υποδομές ύδρευσης-αποχέτευσης. Αυτό που ο κ. Αντιδήμαρχος το 1995, που είχε την 

πολιτική δήθεν ευθύνη του έργου, έπραττε το 1995, έρχεται τώρα το 2001 να 

καυτηριάσει για την παρούσα Δημοτική Αρχή.  

 κ. Γκότσης: Πήραμε  δάνειο κ. Πρόεδρε εμείς που το πληρώνει ο Σερραϊκός 

Λαός;   

  κ. Βλάχος Ι.: Ανόμοια πράγματα είναι κ. Πρόεδρε. 

 κ. Περδίκης: Και δεύτερον. Είναι γνωστό και αναφέρομαι τώρα σε δυο έργα 

επιλεκτικά, ανάμεσα σε δεκάδες άλλα, τα οποία έκαναν οι τεχνικές υπηρεσίες του 

Δήμου, ή ο Δήμος Σερρών στα προηγούμενα  χρόνια. Το γνωστό έργο του 

Αυτοκινητοδρομίου.  Ξεκινάει π.χ. μια από τις εργολαβίες, σαν εργασίες οδοποιίας 

του Αυτοκινητοδρομίου. Προσεφέρθει η όποια έκπτωση προσεφέρθει, ανετέθη  το 

έργο, υπέγραψε τη σύμβαση με 225 περίπου εκ. δρχ. για αυτό το κομμάτι (εργασίες 

οδοποιίας) και  ο τελικός λογαριασμός από 225 εκ. δρχ., 371 εκ. δραχμές. Σας λέει 

τίποτα; Αυτά τα 125 περίπου εκατομμύρια δραχμές που ήταν επιπλέον, με ποια 

διαδικασία έγιναν; Έχετε την εντύπωση ότι τα έκανε κανένας άλλος εργολάβος; Ο 

ίδιος εργολάβος ήταν. Απλά, το έκανε με τη λεγόμενη συμπληρωματική σύμβαση, ή 

ανακεφαλαιωτικό πίνακα. Και ερχόμαστε τώρα στην συγκεκριμένη περίπτωση. 

Ωραία, να την κάνει η ΔΕΥΑΣ. Κάποιοι συζητάνε για την ΔΕΥΑ, ενώ συμμετέχουμε 

ή συμμετείχαμε στο Δ/κό Συμβούλιό της και αγνοούμε ότι κάτω από συγκεκριμένες 

συνθήκες αυτή η Δημοτική Επιχείρηση έβγαζε ένα λιτό κατασκευαστικό πρόγραμμα, 

τα έτη 1999 και 2000 και συνεχίζει και για το 2001. Για ποιο λόγο;  Γιατί είχε 

προτεραιότητα σε επίπεδο οικονομικό να αποπληρώσει την λεγόμενη ιδία συμμετοχή 

της επιχείρησης στα έργα του 2ου Κ.Π.Σ. που αφορούσαν τον κεντρικό αποχετευτικό 

αγωγό, τους αποχετευτικούς αγωγούς στην πόλη και τον Βιολογικό Καθαρισμό. Πως 

έφτασαν εκεί, γνωρίζουν οι συμμετέχοντες στην ΔΕΥΑΣ. Κατά συνέπεια, η ΔΕΥΑΣ 

δεν είχε την δυνατότητα, πρώτα και κύρια την οικονομική να φτάσει, να κάνει αυτή 

την επιπλέον εργασία που την ανέθεσε ο Δήμος Σερρών, δηλαδή να δημιουργήσει 

υποδομές ύδρευσης και αποχέτευσης στα γνωστά σοκάκια του εμπορικού κέντρου 

της πόλης. Αλλά να βάλουμε και την άλλη πλευρά. Ότι ο Δήμος αν πει έχω τα 113 εκ. 

δρχ.  που περισσεύουν από τα 400 εκ. του πρ/σμού του έργου, γιατί είχαμε 34% 

έκπτωση από τον εργολάβο. Οι συνάδελφοι οι οποίοι είναι μέλη του Δ/κού 

Συμβουλίου  της  ΔΕΥΑΣ, δεν νομίζω να διαφωνούσαν στο εξής σημείο: κανένα έργο  
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το οποίο κατασκεύαζε και συνεχίζει να κατασκευάζει  και τώρα η ΔΕΥΑΣ με 

εργολαβίες - δημόσιους διαγωνισμούς  που έγιναν – γι’ αυτού του είδους τις 

κατασκευές (αποχετευτικούς αγωγούς κ.λ.π.), ξέρετε τι εκπτώσεις είχαν κύριοι 

συνάδελφοι; Μόλις ξεπέρναγαν το διψήφιο νούμερο. Ξεκινούσαν από 9,5% και 

έφταναν 11, 12, 13, 15%.  

 κ. Βλάχος Ι.:  Πότε έγιναν αυτά κ. Πρόεδρε;  

 κ. Περδίκης: Ε, κ. Βλάχο ήσασταν πρόεδρος της ΔΕΥΑΣ. Κύριε Μπάρκα 

ήσασταν Αντιπρόεδρος.  

 κ. Βλάχος Ι.: Πάνω από 40% είχαμε εκπτώσεις σε όλα τα έργα.  

 κ. Περδίκης: Μπορείτε να μας τα αναφέρετε; Όταν άλλαξε το σύστημα των 

διαγωνισμών του Δημοσίου, να σας θυμίσω, ότι είχαμε και έκπτωση το 1995 

εργολάβου Σερραίου 78%, ο οποίος βέβαια δεν πήρε το έργο. Δεν το κατασκεύασε. 

Είχαμε έκπτωση και 60%. Άλλαξε ο νόμος περί δημοσίων έργων και η πρώτη 

δημοπράτηση που  έγινε για να γίνει τμήμα του κεντρικού αγωγού στην Πλατεία 

Εμπορίου και στην οδό Γ. Παπανδρέου, πως θεαματικά έπεσε η έκπτωση στο 10,5%; 

Τα ξεχνάτε αυτά; Είναι ψέματα;  

κ. Βλάχος Ι.:  Αλλάξανε οι τιμές τότε κ. Πρόεδρε. Σας παρακαλώ. Από το 

Υπουργείο δηλαδή.  

κ. Περδίκης:  Θα φέρω τα πρακτικά όλων των διαγωνισμών της ΔΕΥΑΣ, για 

να τα δείτε. Και να μην ισχυρίζεστε τώρα ότι δεν τα ξέρετε αυτά.  

Και ενώ λοιπόν η ΔΕΥΑ στα δικά της έργα, είχε αυτού του είδους τις εκπτώσεις, 

επιτυγχάνεται να αποδεχτεί ο κατασκευαστής εργολάβος να κάνει αυτά τα έργα με 

την έκπτωση που είχε δώσει για το έργο. Το 34 και κάτι τοις εκατό. Θεωρείτε μικρή 

αυτή την έκπτωση; Σαν ΔΕΥΑΣ, θα επιτυγχανόταν το 1/3 της έκπτωσης αυτής.  

Αλλά η ουσία είναι η εξής: ενώ οι πρακτικές αυτές εφαρμόστηκαν και συνεχίζουν να 

εφαρμόζονται και στα δημόσια έργα και στα δημοτικά και στο Δήμο Σερρών, ενώ τα 

οικονομικά συμφέροντα του Δήμου προστατεύονται απ’ αυτού του είδους την 

συνεργασία, δηλαδή ένα έργο το οποίο θα μας έβγαινε 180-200 εκ. δρχ., το κάνουμε 

με 113 εκ. δρχ., κάποιους τους κακοφαίνεται. Αυτό που τους κακοφαίνεται κύριοι 

όμως, ξέρετε ποιο είναι; Δεν είναι το ποσό της υποτιθέμενης έκπτωσης της 

εργολαβίας, είναι ότι δεν θέλουν να γίνουν αυτά τα έργα. Τίποτα διαφορετικό δεν 

υπάρχει. Δηλαδή, θέλουν να σκαλώσει η ΔΕΥΑΣ, να σκαλώσει ο Δήμος να μην 

μπορεί να γίνει υποδομή, άρα να μην γίνουν αυτά τα έργα. Αυτός είναι ο μεγάλος 

πόνος τους! Και τίποτα περισσότερο. Όσο δε για κείνο τον περιβόητο <ΜΥΘΟ>, περί 

του πάρκινγκ της Πλατείας Εμπορίου, ε, επιτέλους πείτε  την αλήθεια στους 

Σερραίους. Έγινε δυο φορές ο διαγωνισμός και δεν βρέθηκε ούτε ένας να κάνει 

προσφορά.  

κ. Βλάχος Ι.:   Το αποτρέψατε εσείς, αυτή είναι η αλήθεια. 

κ. Περδίκης:  Σας παρακαλώ τώρα.  

κ. Μπάρκας: Κύριε Περδίκη, δεν μας πείσατε με αυτά που είπατε. Ούτε για 

το Αυτοκινητοδρόμιο, ούτε για τα λοιπά. Η εργολαβία στην οποία αναφέρεστε 

δόθηκε το 1993, ενώ εδώ είναι μια ανάθεση, αλλά δεν θα μπούμε σ’ αυτή την 

λεπτομέρεια, πρέπει να δίνονται και αναθέσεις με οποιαδήποτε μορφή, όταν 

επιβάλλεται για πολλούς και διαφόρους λόγους. Γι’ αυτό το έργο των 

πεζοδρομήσεων, ο Δήμαρχος έδωσε περίπου 35 συνεντεύξεις, χώρια που κάθε λίγο 

έλεγε ότι το ιστορικό κέντρο θα αλλάξει με την μελέτη του Πολυτεχνείου κ.λ.π. Και 

τελικά  προχωρήσαμε  στο να γίνει μια δημοπρασία του έργου το 2001 και ερχόμαστε  
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μετά από έξι μήνες, να έχουμε αναθεώρηση αυτού. Ξέρετε κ. Παπαδόπουλε, η 

ΔΕΥΑΣ αυτή την στιγμή, ίσως να είναι η μόνη καλύτερη κατασκευαστική εταιρεία 

σε έργα υποδομής στο Νομό  Σερρών. Έχει πολύ μεγάλη εμπειρία, διότι επί 

Δημαρχίας  και Προεδρίας Ιωάννη Βλάχου, προχωρήσαμε σε μεγάλα έργα υποδομής 

και ύδρευσης και αποχέτευσης από τον Ι. Δραγούμη που ξεκινήσαμε μέχρι την 

Κων/πόλεως, με δίδυμους Φ 355 ύδρευσης, με μεγάλους αγωγούς ομβρίων, 

στραγγιστύρες κ.λ.π. γιατί είχε πολλά υπόγεια νερά και πολλά προβλήματα και ακόμη 

υπάρχουν πηγάδια. Η ΔΕΥΑΣ, προχώρησε και έκανε την μελέτη και επέβλεψε και 

είχε και την υψηλή και αν θέλετε και την καθολική επίβλεψη για τον αγωγό του 

Νοσοκομείου και ήταν κάθε μέρα εκεί. Και πως είναι δυνατόν τώρα να λέμε, ότι η 

ΔΕΥΑΣ δεν μπορεί να επιβλέψει το έργο που είναι ένα βήμα απ’ αυτήν και αν το 

επιβλέψει η ΔΕΥΑΣ, θα γίνει και καλύτερο, γιατί βλέπω μια κακοτεχνία τώρα στα 

έργα υποδομής. Εκεί δεν υπάρχουν κατοικίες, υπάρχουν 20 (είκοσι) καταστήματα και 

βλέπω ότι ο εργολάβος στο άρπα κόλα κάνει τα φρεάτια ομβρίων και δεν είδα 

κανέναν επιβλέποντα της ΔΕΥΑΣ, χθες και σήμερα που πέρασα απ’ εκεί. Δεν ζητάω 

εγώ ευθύνες από την ΔΕΥΑΣ. Άλλωστε, άλλοι έχουν την ευθύνη. Υπάρχουν 

πολιτικές ευθύνες. Έπρεπε να είναι εκεί η ΔΕΥΑΣ, να το δημοπρατήσει αυτή, είχε 

την δύναμη και μπορούσε να το αναθέσει σ’ αυτούς τους τελευταίους εργολάβους 

που πήραν κάποια έργα. Είτε λέγεται Τοπαλίδης, είτε λέγεται Τ.Ε.Σ., είτε Βασάκος, 

να το κατασκευάσουν. Και ερχόμαστε τώρα εμείς -γιατί έχει κατασκευαστεί το έργο, 

τουλάχιστον το 50% αυτού, ας μην γελιόμαστε- να ψηφίσουμε την δαπάνη. Άρα, 

ερχόμαστε και λέμε, ότι ένα έργο το οποίο κοστίζει 400 εκ. δρχ. και το οποίο αφού 

γίνει, στην πενταετία θα θέλει συντήρηση και με τους τόκους στα πέντε χρόνια θα 

φτάσουμε περίπου στα 500 εκ. δρχ. και τα έργα υποδομής θα πάνε στα 100 εκ. δρχ., 

θα φτάσουμε να πληρώνουμε 35 με 40.000 δρχ. το τετραγωνικό της πλακόστρωσης. 

Δεν μπορώ να καταλάβω τι μελέτη ήταν αυτή! Από πού προκύπτει. Γιατί για 12.000 

τ.μ.  περίπου θα πληρώσουμε  400 εκ. δρχ. και με τους τόκους θα πάει εκεί που 

είπαμε. Γιατί μετά από πέντε χρόνια για τον α’ ή  β’ λόγο, θα χρειάζεται συντήρηση. 

Και μάλιστα, επειδή υπάρχει ένα πολύ πολιτικό και ρουσφετολογικό παιχνίδι εκεί για 

τις πεζοδρομήσεις, που εμείς θέλουμε να γίνουν, υπάρχουν κάποιοι Δημοτικοί 

Σύμβουλοι που περνούν από τα καταστήματα εκεί και λένε, ότι «εμείς θα σας 

χρηματοδοτήσουμε μέχρι και για να ανανεώσετε τις βιτρίνες σας, για την αισθητική 

των πεζοδρόμων». Αυτά ακούγονται κύριε συνάδελφε.  

κ. Τερζόπουλος: Πείτε μας ονόματα.  

κ. Μπάρκας: Αυτά και πολλά άλλου ακούγονται. 

κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος): Κύριε Μπάρκα, 

καταγγέλλεται κάποια πράγματα τα οποία δεν ονομάζεται και δεν βοηθάτε καθόλου 

στην συζήτηση. Επί του θέματος.  

κ. Μπάρκας: Σας λέω, πολύ σωστά γίνονται οι πεζοδρομήσεις, αλλά είναι 

πρωτάκουστο να κάνουμε πεζοδρομήσεις με δάνεια. Θα ήθελα όμως κύριοι 

συνάδελφοι να προχωρήσετε άμεσα, εκτός από τις πεζοδρομήσεις, και στην 

περιφέρεια και στις συνοικίες. Με αυτά τα μπαλώματα που κάνετε στην Ομόνοια και 

αφήσατε στο κέντρο της πόλης, ή εκεί  που λειτουργεί  η Λαϊκή……. 

κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος): Κύριε Μπάρκα, δεν 

βοηθάτε την συζήτηση. Υπάρχει συγκεκριμένο θέμα που αφορά τις πεζοδρομήσεις 

και τον Α.Π.. Τι έχετε να πείτε πάνω σ’ αυτό το θέμα; Μου λέτε τώρα για το 

Τελωνείο, για την Ιθάκης, για την νησίδα, τι σχέση έχουν αυτά με το θέμα!  
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κ. Μπάρκας:  Σας λέω ότι έχουμε περιοριστεί για  έργα μόνο βιτρίνας, διότι 

στην ουσία μόνο βιτρίνα είναι. Κύριε Παπαδόπουλε, θα σας πάω αν θέλετε να δείτε 

ότι οι πεζόδρομοι ήδη έγιναν χώροι πάρκινγκ. Και πρώτα-πρώτα, εμείς οι ίδιοι, είτε 

με το αυτοκίνητο της Δημοτικής Αστυνομίας που επιδειχτικά οι υπάλληλοι το 

παίρνουν και περνάνε μέσα από τις πεζοδρομήσεις και δημιουργείται μια κατάσταση 

χάλια. Γι’ αυτό σας λέω, αν είναι να κάνουμε πεζοδρομήσεις για να 

χρησιμοποιούνται ως χώροι πάρκινγκ, είμαστε σε πολύ λάθος δρόμο.   

κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος): Είστε υπέρ των 

πεζοδρομήσεων;  

κ. Μπάρκας:  Είμαι υπέρ των πεζοδρομήσεων, αλλά να λειτουργούν για τους 

δημότες και τους πολίτες. Όχι μόνο για συγκεκριμένα συμφέροντα των 

καταστηματαρχών, που είτε θέλουν να ανεβάσουν το ενοίκιο, είτε θέλουν να 

παρκάρουν μόνιμα.  

Αλλά εδώ βλέπω, ότι είναι μια ανάθεση συγκεκριμένη, γιατί δεν μπορεί  για 700 

μέτρα να βγαίνουν  τα έργα υποδομής 100 εκ. δρχ.! Όταν εκεί θα περάσουν έναν 

αγωγό Φ 62, που τη σωλήνα έτσι θα την ρίξουνε, ήδη έχουν σκάψει, διότι το έργο το 

πληρώνεται δυο φορές ο εργολάβος, γιατί ήδη  έχει σκάψει και ξαναβάζει σκαψίματα 

για έργα υποδομής. Θέλω να καταλήξω ότι έχουμε διαφορετική αντίληψη από την 

αρχή, ως προς το έργο που κατασκευάζεται.  

Κύριε Δήμαρχε, αυτή η αντιπολιτευτική τακτική που έχουμε, δεν είναι κακή με την 

έννοια ότι δεν  θέλουμε να γίνει το έργο. Σας λέμε αυτά που ακούγονται. Και βλέπω 

ότι σας ενοχλούν.  

κ. Σωτηριάδης: Θα αναφερθώ στο Αυτοκινητοδρόμιο. Ανέφερε κάποια ποσά 

ο κ. Περδίκης. Θεωρώ, ότι μπέρδεψε τις δυο φάσεις. Γιατί το Αυτοκινητοδρόμιο, 

κατασκευάστηκε σε τρεις φάσεις. Τις δυο τις ανέλαβε ο Δήμος και μια ανέλαβε ο 

φορέας διαχείρισης, δηλαδή το «Αυτοκινητοδρόμιο Α.Ε.», που ήδη είχε συσταθεί. 

Και θα πω γιατί αυτά τα νούμερα δεν κολλάνε και δεν βγαίνουν.  

Η πρώτη φάση, το έργο που πήρε ο κ. Ταίρης και κατασκευάστηκε, το πήρε μετά από 

δεύτερο διαγωνισμό. Αυτό το αναφέρω στο Σώμα και θα επικαλεστώ την μαρτυρία 

του Δ/ντή των Τεχνικών Υπηρεσιών γι’ αυτά που θα πω. Κύριοι συνάδελφοι γίνεται 

το έργο  προϋπολογισμού 330 εκ. δρχ. Γίνονται οι διαδικασίας νομιμότατα. 

Υπάρχουν πάνω από 13-14 ενδιαφερόμενες εταιρείες. Η έκπτωση που δώσανε σε ένα 

πολύ σφιχτό τιμολόγιο, γιατί έτσι είχαν συναποφασίσει με τον Δ/ντή της Τ.Υ.Δ., μας 

εδόθη έκπτωση 12%.  Θα μπορούσαμε κάλλιστα να δώσουμε το έργο στον πρώτο 

μειοδότη, να ξεκινήσει την κατασκευή του Αυτοκινητοδρομίου. Θεωρήσαμε σαν 

Δημοτική Αρχή, ότι η έκπτωση αυτή που εδόθη, δεν μας ικανοποιούσε. Και την 

ημέρα του διαγωνισμού, ενώ ο κ. Δήμαρχος βρισκόταν στην Αθήνα, τηλεφωνικά 

συνεννοηθήκαμε, ότι θα επαναδημοπρατήσουμε το έργο, με το αιτιολογικό ότι το 

12,5% της έκπτωσης σε ένα έργο πρ/σμού 330 εκ. δρχ. της Α’ φάσης, δεν  μας 

ικανοποιεί. Ο κ. Κουροπαλάτης μας έδωσε εγγύηση, ότι η κατασκευή του έργου θα 

καθυστερήσει.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Να απαντήσετε στο ερώτημα, εάν κάνατε Συγκριτικό 

Πίνακα. Αυτό είναι το ζητούμενο.  

 κ. Σωτηριάδης: Εκεί θα καταλήξω. Γιατί ο κ. Περδίκης, έδωσε ένα νούμερο.  

Λοιπόν, μας είπαν ότι καθυστερήσει 1,5 μήνα. Και ξαναβγάζουμε το έργο σε 2ο 

διαγωνισμό. Η έκπτωση κύριοι συνάδελφοι, πήγε από το 12 στο 41%. Και την 

δεύτερη  φορά υπήρχαν  περισσότερες  τεχνικές  εταιρείες  που  συμμετείχαν  από  ότι  
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στην πρώτη. Παίρνουμε έκπτωση 41,5%. Που σημαίνει τι σε σχέση με την πρώτη 

προσφορά. Ότι κερδίσαμε ένα 30%. Αυτό, στον πρ/σμό των 330 εκ. δρχ., ήταν 100 

εκ. δρχ. Ο Δήμος κέρδισε 100 εκατομ. δρχ. Και βέβαια, προς τιμήν του τότε ο κ. 

Μητλιάγκας, είπε «μπράβο, συγχαρητήρια». Το θυμάμαι αυτό. Σκέφτηκα, ότι 

τουλάχιστον αν δεν το μάθει ο κόσμος, το συνειδητοποίησαν οι πολίτες. Το έργο 

ξεκίνησε. Ανακεφαλαιωτικός δεν υπήρξε πάνω από 35 με 40 εκ. δρχ. Ενδεχομένως τα 

370 εκ. δρχ. που ανέφερε ο κ. Περδίκης, δεν ήταν για την πρώτη φάση. Είναι για την 

πρώτη και δεύτερη φάση.  Το  έργο των 330 εκ. δρχ. έγινε με έκπτωση 42,5%, μετά 

από τις διαδικασίες που σας ανέφερα.  

 κ. Βλάχος Ι.: Σχετικά με τον <ΜΥΘΟΣ> που είπε ο κ. Περδίκης, σας 

αναφέρω ότι σκοπίμως  αγνοεί και δεν το αναφέρει, ότι εκείνο το έργο βγήκε στον 

αέρα, με το σύστημα μελέτη-κατασκευή-εκμετάλλευση. Πρωτόγνωρο σύστημα σε 

όλη την Ελλάδα για την εποχή εκείνη, ήταν αυτό που έκανε τις κατασκευαστικές 

εταιρείες να το σκεφτούν. Διότι  έπρεπε να συνεισφέρουνε, διότι η επιδότηση ανά 

θέση πάρκινγκ, ήταν 600.000 δρχ. Ποιος <ΜΥΘΟΣ>; Ήταν ένα έργο που βγήκε στον 

αέρα!  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μα δεν είχε προσφορές. Δώσαμε παράταση, δεν το 

θυμάστε; Δυο φορές.  

 κ. Βλάχος Ι.: Δώσατε παράταση, αλλά πιστεύω, επειδή κ. Δήμαρχε είχατε τον 

νου σας στο ερευνητικό πρόγραμμα του Πανεπιστημίου της Θεσσαλονίκης, θελήσατε 

να αποτραπεί με κάποιους τρόπους η συμμετοχή στην δημοπρασία εκείνη η 

συγκεκριμένη. Έχει σημασία ο τρόπος: μελέτη-κατασκευή-εκμετάλλευση. Και οι 

600.000 δρχ. ανά θέση. Σήμερα είναι 1.400.000 δρχ.  

 κ. Νυκτοπάτης: Εδώ στην Ελλάδα, είναι ωραίος, αυτός  που μιλάει ωραία. 

Εσείς καταλάβατε απ’ αυτά που είπε ο κ. Σωτηριάδης και ο κ. Περδίκης, ποιος έχει 

δίκιο; Δεν πρέπει να δοθεί τελικά απάντηση, ποια είναι σωστά; Είναι εδώ τα Μ.Μ.Ε. 

Θα ήθελα να ήξερα, τι κατάλαβε ο κόσμος και τι καταλάβαμε εμείς. Γιατί εγώ είμαι 

επαγγελματίας και είμαι πρακτικός άνθρωπος. Να μάθουν και τα Μ.Μ.Ε. τι 

συμβαίνει. Να δοθεί μια απάντηση. Απορώ πως τα Μ.Μ.Ε. δεν κάνουν ερώτηση για 

να ξεκαθαρίσουν τις πληροφορίες!  

κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος): Μόλις έρθει ο κ. Περδίκης 

στην αίθουσα, θα δώσει μια απάντηση. Όσο για τα Μ.Μ.Ε., ο ρόλος τους είναι να 

ενημερώνουν τον κόσμο. Και ο κόσμος, βλέπει, ακούει και κρίνει.  

 

Το θέμα τίθεται σε ψηφοφορία:  

 

κ. Τερζόπουλος: ΝΑΙ 

κ. Καϊδατζής: ΝΑΙ 

κ. Μισυρλής:  ΝΑΙ 

κ. Νέδος ΝΑΙ 

κ. Τότσιος: ΝΑΙ 

κ. Βαβαλέκας: ΝΑΙ 

κ. Αργυριάδης: ΝΑΙ 

κ. Σαουλίδης: ΝΑΙ 

κ. Νυκτοπάτης: ΠΑΡΩΝ 

κ. Σίγκας:  ΠΑΡΩΝ 

κ. Μπάρκας: ΟΧΙ 
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κ. Σωτηριάδης: ΟΧΙ  

κ. Βλάχος Ι.: ΟΧΙ 

κ. Βλάχος Ηλ.: ΟΧΙ 

κ. Συμεωνίδης Β.: ΟΧΙ 

κ. Γκότσης: ΝΑΙ με την προϋπόθεση ότι τα 120 εκ. δρχ. η ΔΕΥΑ θα τα 

αποδώσει για το πάρκινγκ της Νομαρχίας. 

κ. Βέρρος: ΝΑΙ 

κ. Κουρουζίδης: ΝΑΙ 

κα Εμμανουηλίδου: ΝΑΙ 

κ. Καβακλιώτης: ΝΑΙ 

κ. Στρατουδάκης: ΝΑΙ 

κ. Συμεωνίδης Δ.: ΝΑΙ 

κ. Περδίκης: ΝΑΙ 

κ. Παπαδόπουλος: ΝΑΙ 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

  

 

κ. Νυκτοπάτης: Κύριε Περδίκη θα δοθεί απάντηση στο  ερώτημά μου. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα δώσουμε απάντηση. Αν δεν είμαστε έτοιμοι τώρα, εγώ 

θα δώσω στην επόμενη συνεδρίαση.  

 κ. Περδίκης: Θα απαντήσω τώρα. 222 εκ. δρχ. η συνολική δαπάνη, 

371.700.000 δρχ.  ο τελικός. Τρεις Συγκριτικοί Πίνακες. Το έργο είναι : «Κατασκευή 

Αυτοκινητοδρομίου, εργασίες οδοποιίας». Ορίστε, όλος ο φάκελος, είναι στην 

διάθεσή σας.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όχι τώρα, ας προχωρήσουμε.  

κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος): Ο φάκελος είναι στην 

διάθεση όλων  των Συμβούλων, στο επόμενο συμβούλιο θα το συζητήσουμε.  

 

- Έχουμε τώρα το δίκτυο αποχέτευσης ομβρίων για τον Ξενώνα Χρυσοπηγής. 

 

 κ. Μπάρκας: Και εδώ έχει Συγκριτικό Πίνακα 4 εκατομ. δραχμών. Δηλαδή 

που θα πάει; Συγκριτικούς θα ψηφίζουμε συνέχεια;  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):  
 

 - Εξέταση πρακτικού σχετικά με την κατασκευή οικιών, με το σύστημα 

προκατασκευής, για την βελτίωση της ποιότητας ζωής των Τσιγγάνων. 

 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Σ’ αυτό το περιπετειώδες έργο, που δυστυχώς ψυχολογικά 

έχει ταλαιπωρήσει κι εμάς και τους ανθρώπους αυτούς, έχουμε την εξέλιξη που 

διαβάσατε.  Mετά  την  άρνηση  του  1ου  μειοψηφήσαντος,  υπάρχει συμπληρωματική 
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βελτίωση της προσφοράς, κατά 10 περίπου τοις εκατό. Ήταν 3% στην αρχή και πάει 

12 ή 13%. Η διαφορά στην έκπτωση, είναι γύρω στα 30 εκ. δρχ. Και η επιτροπή 

εισηγείται και εγώ προτείνω εδώ στο Δ.Σ., να ψηφίσει το έργο να το πάρει ο 2ος 

εργολάβος, γιατί αν κάνουμε επαναπροκήρυξη του έργου, εκτός του ότι θα χαθεί 

σοβαρός χρόνος, με την αναθεώρηση τιμών και πιθανόν συμπαιγνία των 

κατασκευαστικών εταιρειών, το έργο θα μας  κοστίσει πολύ περισσότερα. Αυτά επί 

της εισήγησης. Αν θέλετε να σας κάνω τώρα ενημέρωση για τον πίνακα.  

 κ. Βλάχος Ι.: Κύριε Δήμαρχε, αυτά τα σπίτια, σε ποιο χώρο επιτέλους θα 

γίνουν;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εκεί που ορίσαμε.  

 κ. Σίγκας: Όλα θα γίνουν εκεί;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ναι.  

 κ. Γκότσης: Πριν κάνετε την ενημέρωση, ας μιλήσουμε για το πρακτικό.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Αυτό προτείνω  κι εγώ. 

 κ. Γκότσης: Αυτά τα σπίτια που μπορεί να έχουν την επωνυμία ΠΡΟΚΑΤ, 

αλλά είναι κανονικά σπίτια. Είναι βαριάς κατασκευής. Αυτό να το διευκρινίσουμε. 

Πάμε στον διαγωνισμό. Ήταν δυο εταιρείες: η μεν μια είχε στον 1ο Λογαριασμό 

περίπου 325 εκ. δρχ. και η δεύτερη εταιρεία 251 εκ. δραχμές. Και επειδή η επιτροπή 

εισήγησης για ανάθεση, έπρεπε να εξετάσει και το τεχνικό και το οικονομικό μέρος 

για να μπορέσει να βγάλει την απόφαση και να συντάξει το πρακτικό και η απόφαση 

που θα πάρει να είναι ωφέλιμη πρώτον προς τον Δήμο, παρατηρούμε το εξής: ο 

χρόνος που έπρεπε να κάνει αυτή την δουλειά, ήταν περίπου δυο μήνες. Μέσα σε δυο 

μήνες, θα έπρεπε να καταλήξουν να κάνουν την επιλογή τους και να συντάξουν το 

πρακτικό. Τι έγινε όμως. Η επιτροπή άργησε να συνέλθει και να κάνει αυτή την 

δουλειά για την οποία συγκροτήθηκε, με αποτέλεσμα να ξεφύγουμε από τα όρια των 

δυο μηνών και η εταιρεία η οποία έδωσε την μεγαλύτερη έκπτωση, να πει ότι εγώ 

παραιτούμαι, γιατί αυτή την προσφορά την έκανα σ’ εκείνο το χρονικό διάστημα. 

Είστε επιχειρηματίες και ξέρετε ότι το κάθε διάστημα, μπορεί να έχει τις ανάλογες 

προσφορές. Μετά από δυο μήνες, αλλάζουν τα δεδομένα. Ίσως το τσιμέντο ή άλλα 

υλικά, να μην τα βρήκε μετά από δυο μήνες στην τιμή που τα ήθελε. Αφού  έφυγε η 

εταιρεία αυτή, έμεινε μια και κάνει έκπτωση άλλο 1,5% και φτάνει τον λογαριασμό 

γύρω στα 300 εκ. δρχ., περίπου δηλαδή 50 εκ. δρχ. λιγότερο. Με την υπαιτιότητα της 

επιτροπής, η οποία δεν έκανε καλά την δουλειά της. Και καλείται τώρα ο Δήμος, να 

πληρώσει αυτή την διαφορά των 50 εκ. δρχ. Πείτε μου συνάδελφοι, γιατί αυτό πρέπει 

να σας προβληματίσει όλους, είναι σωστό ο Δήμος να δίνει 50 εκ. δρχ. επιπλέον, 

επειδή η επιτροπή δεν λειτούργησε σωστά; Δυο πράγματα μπορούμε να σκεφτούμε. 

Το ένα, ότι δεν έκανε καλά την δουλειά της. Και αν δεν μπορεί να την κάνει καλά, να 

μην αναλαμβάνει. Δεύτερον, μπορεί να το έκανε επίτηδες αυτό. Χίλιες δυο σκέψεις 

μπορούν να γίνουν. Πρέπει βέβαια, να υπάρχει εμπιστοσύνη μεταξύ μας. Τα 50 αυτά 

εκ. δρχ. που αυτή την στιγμή καλείται να πληρώσει ο Δήμος, καλείται να τα 

πληρώσει από υπαιτιότητα της επιτροπής. Εγώ δεν μπορώ να στηρίξω ένα τέτοιο 

πρακτικό. Διότι τα λεφτά αυτά δεν είναι δικά μας. Δεν είμαστε ιδιωτική επιχείρηση. 

Είναι του Σερραϊκού Λαού και πρέπει πολύ να τον σκεφτόμαστε. Αντιλαμβάνομαι 

την διάθεση του κ. Δημάρχου να γίνει το έργο, αλλά και τα 50 εκ. δρχ. είναι πολλά 

λεφτά.  

Ευχαριστώ.  
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 κ. Μπάρκας: Αυτή η ιστορία με τα ΠΡΟΚΑΤ, την οποία από την αρχή 

καταψηφίζω, έχει ξεκινήσει από τις αρχές Αυγούστου του 1999 με απόφαση της 

Δημαρχιακής Επιτροπής, για τους όρους του διαγωνισμού. Έγινε ο διαγωνισμός τον 

Νοέμβριο, αμέσως μετά το Δ.Σ. αποφάσισε να γίνει επιτροπή εισήγησης για ανάθεση 

και ενώ προχωρούσαμε γι’ αυτό, γύρω στον Φεβρουάριο, έρχεται μια απόφαση, με 

την οποία ακυρώνουμε εκείνο τον διαγωνισμό και ταυτόχρονα ψηφίζουμε νέο 

διαγωνισμό, γιατί υπήρχε κάποιο πρόβλημα με κάποιο Προεδρικό Διάταγμα. Μέσα σ’ 

αυτό το χρονικό διάστημα, βρισκόμαστε περίπου στον Φεβρουάριο του 2000. Από 

κει και πέρα όμως, έρχεται ένα υπόμνημα από τους κατοίκους της περιοχής και 

ερχόμαστε να συζητήσουμε το αίτημα ή την πρόταση από τους κατοίκους της 

περιοχής, η οποία λέει: σχετικά με το υπόμνημα των κατοίκων του συν/σμού του Αγ. 

Αθανασίου στις  12 Μαΐου του 2000. Εκείνη την ημέρα, διακόπηκε η συνεδρίαση. 

Τελικά, δεν αποφασίστηκε τίποτα. Ο κ. Περδίκης, σαν Πρόεδρος του Δημοτικού 

Συμβουλίου, δεν επανέφερε το θέμα για να πάρουμε τελικά μια απόφαση. Θα ήθελα 

να πω όμως, στο προηγούμενο διαγωνισμό και ενώ ήταν να προχωρήσουμε στην 

επιτροπή εισήγησης για ανάθεση, ήρθε ένας. Αυτός που λέει τώρα, ότι σας δίνω άλλα 

9% για να το πάρω εγώ το έργο. Εκείνη η εταιρεία ήρθε, εκπρόσωπος της οποίας 

είναι κάποιος Σερηγιαννίδης, που είναι από το Κιλκίς και είναι μεγαλομέτοχος αυτής. 

Όταν ρώτησα τότε τον κ. Κουροπαλάτη, «γιατί είναι ένας», μου απάντησε «αφού 

ένας ήρθε».  

 κ. Κουροπαλάτης: Δυο ήταν.  

 κ. Μπάρκας: Και τον Νοέμβριο του 1999, ήταν δύο; Εντάξει. Προχωράμε 

τώρα στον επόμενο διαγωνισμό. Εδώ βλέπουμε ότι ο διαγωνισμός έγινε στις 20-7-

2000. Δηλαδή ερχόμαστε μετά από ένα χρόνο να πάρουμε απόφαση για να γίνει το 

έργο. Η επιτροπή συνεδρίασε στις 9-3-2001 και απορρίπτει όλες τις ενστάσεις που 

έχουν γίνει και προκύπτει όπως λέει: «προσφέρει το τίμημα για την κατασκευή του 

έργου η εταιρεία <ΒΕΣ>, 258.563.000 δρχ. Και η άλλη η εταιρεία 326.000.000 δρχ. 

Έρχεται σήμερα το θέμα αυτό, με εισήγηση ότι έκανε βελτίωση της προσφοράς αυτός 

που έδωσε τα 326 εκ. δρχ., κόβει άλλα 9 -10%, δηλαδή πάει μείον 22 εκ. δρχ. 

περίπου. Δεν μπορώ να τα καταλάβω αυτά τα πράγματα. Ή θα ξαναδημοπρατηθεί το 

έργο, που εγώ έχω διαφορετική άποψη ως προς τα λυόμενα, διότι στο τέλος-τέλος με 

τα έργα υποδομής που θα πρέπει να γίνουν εκεί  και κάποια έργα ηλεκ/σμού και 

περιβάλλοντος, θα πάει κι αυτό στα 500 εκ. δρχ. και ένα λυόμενο, όπως έλεγα τον 

Νοέμβριο και τον Δεκέμβριο του 1999, που στο σύνολο είναι 1.300 τ.μ., στο σύνολο 

θα μας βγουν περίπου 350 εκ. δρχ. Είναι 14 των 75 τ.μ. και άλλα 6 των 50 τ.μ. και με 

4 λυόμενα τα οποία σύμφωνα με την σύμβαση μπορούμε να τα πάμε σε οποιοδήποτε 

χώρο, για να εξυπηρετήσουμε κάποιες άλλες ανάγκες. Θέλω να πω ότι, θα 

μπορούσαμε να το δούμε το θέμα, αν γινόταν συμβατικές κατοικίες. Δεν μιλάμε για 

λυόμενο.  Αυτή ήταν η θέση μου από την αρχή. Περάσανε δυο χρόνια και, και ποτέ 

δεν βγήκα σε κάποιο κανάλι να  λέω, αυτήν μου την άποψη. Ήμουν ο μοναδικός που 

μειοψήφησα σ’ αυτήν την απόφαση για τα λυόμενα. Διότι υπάρχει υψηλό κόστος με 

τα λυόμενα. Ξέρετε πολύ καλά ότι θέλουμε να το δώσουμε σε κάποιον εργολάβο, 

έτσι φαίνεται, διότι γίνεται βελτίωση της προσφοράς, άρα πέρα από την επιτροπή 

εισήγησης για ανάθεση που άνοιξε τις προσφορές και έκανε προτάσεις, το Δ.Σ. και 

όχι ο Δήμαρχος, ψηφίζει. Και ξανατονίζω, ότι ποτέ δεν ψηφίζει ο Δήμαρχος, ο οποίος 

καλά τα λέει, αλλά βγάζει απ’ έξω την ουρά του. Υπάρχει πρόβλημα το οποίο δεν 

έχει λυθεί, και το λέω παρόλο που δεν  συμμετέχω  σ’  αυτές  τις  συγκεντρώσεις  που 
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γίνονται στους 40 Μάρτυρες κ.λ.π., γιατί θα υπάρξει σύγκρουση. Και βλέπω ότι αυτά 

τα στρέμματα που αγοραστήκανε, είναι 12-13 στρέμματα και είναι δυο τεμάχια, αυτά 

που υπήρχαν του Δήμου. Διαθέσιμα είναι, ο αριθμός 5803 εκτάσεως 4.856 τ.μ. και ο 

αριθμός 5811 έκτασης 7,5 στρέμματα στο συγκρότημα πολεοδόμησης του Αγ. 

Αθανασίου. Θα ήθελα να πω ότι, επειδή υπάρχει και αδιέξοδο ως προς την τελική 

πρόταση  και ως προς την οικονομική προσφορά, προς την βελτίωση της οικονομικής 

προσφοράς, διότι βλέπω ότι τον Μάρτιο άνοιξε η οικονομική προσφορά και 

συγχρόνως όπως και ο κ. Γκότσης περάσανε οι  60 μέρες κ.λ.π., θα έπρεπε σήμερα να 

ακυρωθεί ο διαγωνισμός. Σήμερα θα έπρεπε,  το Δ.Σ. να σταθεί πολύ ψηλά και να πει, 

ότι ακυρώνω τον διαγωνισμό, γιατί έτσι πρέπει να γίνει.  

 κ. Βέρρος:  Κύριε Πρόεδρε στον διαγωνισμό ο οποίος έγινε, πριν ένα χρόνο 

περίπου, δόθηκαν προσφορές από δυο εταιρείες. Η <PETROSTRUNGA> από το 

Κιλκίς και η <ΒΕΣ> από την Κοζάνη, αν δεν κάνω λάθος. Σερραϊκές εταιρίες δεν 

έλαβαν μέρος. Η διαδικασία καθορίζεται, από το πότε θα ανοίξουν οι προσφορές. Δεν 

το λέει ο Νόμος, αλλά καθορίζεται εκ των προτέρων με κάποια απόφαση. Σε άλλες 

ήταν 7 μήνες, σε άλλες ήταν 8 μήνες, κ.λ.π. Όπως είχαμε και στο ΧΥΤΑ.  

Πράγματι χάσαμε την ημερομηνία και βέβαια αυτό είναι ευθύνη της επιτροπής 100%. 

Δεν φταίει κανένας άλλος. Και θα έλεγα, ότι είναι προσωπική μου ευθύνη, γιατί εγώ 

είμαι ο Πρόεδρος της Επιτροπής και έπρεπε να το παρακολουθήσω λίγο καλύτερα το 

θέμα. Τέλος πάντων, αυτή είναι η πραγματικότητα. Από κει και πέρα, οι διαδικασίες 

τις οποίες έπρεπε να ακολουθήσει η επιτροπή, είναι οι εξής: έπρεπε να ζητήσουμε οι 

συγκεκριμένες εταιρίες να μας κάνουν κάποια αίτηση, εάν θέλουν να ισχύουν οι 

προσφορές  τους. Κάναμε το συγκεκριμένο έγγραφο και η <PETROSTRUNGA> μας 

έκανε αυτό το χαρτί για την συνέχιση της προσφοράς. Η <ΒΕΣ> όχι. Αφού 

επικοινωνήσαμε όμως τηλεφωνικά, την ημερομηνία που ανοίξαμε τις προσφορές, 

παραβρέθηκε και η <ΒΕΣ>. Εμείς είχαμε την εντύπωση, ότι επειδή παραβρέθηκε στο 

άνοιγμα των οικονομικών προσφορών, ήταν σαν να μας έκανε την προσφορά, διότι 

έπρεπε να υπογράψει. Εκεί, ήταν το λάθος της επιτροπής. Το άνοιγμα των δυο 

προσφορών, ήταν στα  70 εκ. δρχ. Η <PETROSTRUNGA> έκανε ένσταση κατά  της 

<ΒΕΣ>,  η οποία δεν προσκόμισε την συγκεκριμένη αίτηση για να ισχύει η προσφορά 

της. Η ένσταση αυτή, απορρίφθηκε με απόφαση του Δ.Σ. Το δίλημμα της επιτροπής 

ήταν το εξής: τα 70 εκ. δρχ. δεν είναι λίγα λεφτά. Το θέμα είναι, το εξής: αν ήταν 

τόσο πολύ συμφέρουσα αυτή  η τιμή για την συγκεκριμένη εταιρεία η οποία δεν 

ήθελε να κάνει το έργο, άραγε θα μπορούσε να αντεπεξέλθει με αυτή την προσφορά; 

Ήταν ένας προβληματισμός της επιτροπής. Εγώ θα έλεγα, όχι. Δεν είναι δυνατόν να 

σκέφτηκε, έστω επειδή είχαμε την αίτησή της, ότι ισχύει η προσφορά της. Από την 

στιγμή που  δεν την συνέφερε, θα το έλεγε έτσι απλά.  Έκαιγε την εγγυητική του 1,5 

εκ. δρχ. και δεν την ένοιαζε για τίποτα. Ο προβληματισμός πέρασε αλλού. Αν πρέπει 

να ξαναδημοπρατηθεί το έργο ή όχι. Το θέμα είναι, στην επόμενη δημοπράτηση που 

θα φτιάχναμε, μήπως θα είχαμε μόνο το 3%; Γι’ αυτό, ζητήσαμε από την εταιρεία του 

Κιλκίς, να δώσει μια συμπληρωματική προσφορά και αν είναι συμφέρουσα, γιατί η 

επιτροπή απλώς εκφέρει την γνώμη της, τον τελικό λόγο τον έχει το Δ.Σ. Το 

πρακτικό, ήταν η απόφαση της επιτροπής, το σκεπτικό της. Από κει και  πέρα, το 

πρακτικό μπαίνει θέμα στο Δ.Σ., αν πρέπει να το ψηφίσει, ή αν πρέπει να 

επαναδημοπρατηθεί το έργο. Η  προσωπική μου εκτίμηση είναι, το έργο να συνεχίσει 

έστω και με αυτό το λάθος που  έγινε από την επιτροπή.  
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 κ. Βλάχος Ι.: Άκουσα με προσοχή τους συναδέλφους και τον κ. Μπάρκα, ο 

οποίος αναφέρθηκε σε ένα οικόπεδο και ο κ. Δήμαρχος καλείται τώρα να τοποθετηθεί 

ενημερώνοντας το Σώμα για τα θέματα της σύσκεψης. Είναι σοβαρό. 

Και δεύτερον, προς τιμήν βέβαια του προέδρου της επιτροπής εισήγησης για 

ανάθεση, ο οποίος αναλαμβάνει την ευθύνη του λάθους, αλλά αυτό το λάθος όπως 

είπε ο κ. Γκότσης, κοστίζει στο Δήμο 50.000.000 δρχ. Αυτό πρέπει να μας 

προβληματίσει όλους, προκειμένου να αποφασίσει το Σώμα.  

Και  ένα άλλο: εδώ για μια καθυστέρηση της επιτροπής, η οποία έχει ένα 

συνηθισμένο στο κάτω-κάτω έργο, μια απλή κατασκευή, σπιτάκια, γιατί για σπιτάκια 

πρόκειται, φτάνουμε στο αποτέλεσμα να πληρώνουμε 50.000.000 δρχ. Να θυμίσω 

τώρα, παρόλο που δεν μου αρέσει να παρελθοντολογώ, για την καθυστέρηση από 

πλευράς της επιτροπής εισήγησης για ανάθεση, ενός τελείως εξειδικευμένου έργου, 

για ένα κολοσσιαίο έργο που άγγιζε τα 2 – 2,5 δις δρχ., τότε τι γινότανε;  

κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος): Να γίνει ψηφοφορία και 

μετά να γίνει όλη η ενημέρωση επί του πρακτικού.  

κ. Βλάχος Ι.: Μα το πρακτικό αυτό, έχει μια άλλη έννοια. Είπαμε 

προηγουμένως εδώ, ότι εντάξει να πούμε ναι ή όχι στο πρακτικό. Δηλαδή, ναι στο 

πρακτικό, αλλά να αναθέτουμε στην εταιρία να κάνει τα σπίτια. Όχι στο πρακτικό 

επαναδημοπράτησης. Το θέμα είναι, αν προκύψει το ΝΑΙ, το που θα γίνουν αυτά. 

Ποιος είναι ο χώρος.  

κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος): Αυτό είναι 

προαποφασισμένο.  

κ. Βλάχος Ι.: Όχι, υπάρχει το υπόμνημα των κατοίκων το οποίο δεν 

συζητήθηκε. 

κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος): Το υπόμνημα δεν είχε να 

κάνει με τον χώρο. Είχε δημιουργηθεί ένα πρόβλημα, είχε αποφασιστεί, δεν είχε να 

κάνει  με αυτό. 

κ. Βλάχος Ι.: Λάθος κάνετε, το υπόμνημα ήταν ακριβώς για τον χώρο.  

κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος): Για να μην πάνε εκεί. Το 

Δ.Σ. αποφάσισε, ότι πρέπει να πάνε εκεί. Αυτή ήταν η απόφαση. Είχαν οριστεί όλα τα 

προηγούμενα και τώρα ερχόμαστε …….. 

κ. Βλάχος Ι.: Με συγχωρείτε, ήθελα την διαβεβαίωση από τον κ. Δήμαρχο, 

ότι πέτυχε η κοινωνική συναίνεση. Έρχεται μετά αυτό το υπόμνημα των κατοίκων 

που μνημονεύει ο κ.  Μπάρκας, που αποδεικνύει ότι δεν έχουμε κοινωνική 

συναίνεση. Επομένως, αποφασίζουμε για πού; Που θα πάμε τα σπίτια κ. Δήμαρχε;  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εκεί που αποφασίσαμε. 

κ. Βλάχος Ι.: Μα δεν δέχονται κ. Δήμαρχε. 

κ. Βαβαλέκας: Είναι απαραίτητη η κοινωνική συναίνεση; Υπάρχει νόμος που 

να λέει, ότι δεν μπορούμε να στήσουμε τα σπίτια εκεί, αν δεν υπάρχει αυτή; Μας το 

απαγορεύει ο Νόμος;  

κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος): Πάμε σε ψηφοφορία. 

 

κ. Περδίκης: ΝΑΙ 

κ. Τερζόπουλος: ΝΑΙ 

κ. Καϊδατζής: ΝΑΙ 

κ. Νέδος: ΝΑΙ 

κ. Τότσιος: ΝΑΙ 
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κ. Βαβαλέκας: ΝΑΙ 

κ. Αργυριάδης: ΝΑΙ 

κ. Σαουλίδης: ΝΑΙ 

κ. Νυκτοπάτης: ΟΧΙ 

κ. Σίγκας: ΟΧΙ 

κ. Μπάρκας: ΟΧΙ 

κ. Σωτηριάδης: ΟΧΙ 

κ. Βλάχος Ι.: ΟΧΙ 

κ. Βλάχος Ηλ.: ΟΧΙ 

κ. Συμεωνίδης Βασ.:  ΟΧΙ 

κ. Γκότσης Ηλ.: ΟΧΙ 

κ. Βέρρος: ΝΑΙ 

κ. Κουρουζίδης: ΝΑΙ 

κα Εμμανουηλίδου: ΝΑΙ 

κ. Καβακλιώτης: ΝΑΙ 

κ. Στρατουδάκης: ΝΑΙ 

κ. Συμεωνίδης Δημ.: ΝΑΙ 

κ. Παπαδόπουλος: ΝΑΙ 

 

 

 - Εγκρίνεται με 15 ψήφους υπέρ.  

 

 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Παρενθετικά να πω, ότι προτείνω να μην γίνει η λογοδοσία, 

να γίνει στην επόμενη συνεδρίαση την άλλη Πέμπτη και επειδή πρέπει να φέρουμε 

και το πρακτικό για την Τηλεθέρμανση, να βρούμε μια μέρα για να συζητήσουμε 

μόνο αυτά τα δυο θέματα.  

 κ. Γκότσης: Επειδή είναι μέρες καλοκαιριού, ας το πάμε όχι την άλλη 

Πέμπτη, αλλά όπως πέρσι γυρίζοντας από τις διακοπές, που θα είναι και ο κόσμος 

εδώ. Να σας ακούσει κι εσάς κι εμάς. 

 κ. Περδίκης: Πέρσι, κάναμε την λογοδοσία 14 Σεπτεμβρίου.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Να πάρουμε μια απόφαση για τους όρους με τους οποίους 

θα υπογραφεί η σύμβαση για την Τηλεθέρμανση. Όχι να γίνει η σύμβαση τώρα, αλλά 

να εγκρίνουμε τους όρους. Νομίζω, ότι την επόμενη Τετάρτη ή Πέμπτη, αν μπορείτε, 

να κάνουμε μια συνεδρίαση όπου θα συζητήσουμε μόνο την Λογοδοσία και το 

πρακτικό της Τηλεθέρμανσης. Τίποτα άλλο.  

 κ. Βλάχος Ι.:  Αν έχετε έτοιμο το πρακτικό της Τηλεθέρμανσης, να μας το 

μοιράσετε για να ενημερωθούμε. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Βεβαίως, έτοιμο είναι. 

 κ. Γκότσης: Όχι μαζί Τηλεθέρμανση και Λογοδοσία, θα πάει μακριά η 

συζήτηση. Μόνο για την Τηλεθέρμανση.  

 

 

 - Ενημέρωση επί του πρακτικού. 
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 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εδώ πέρα έγινε μια πολύ σπουδαία σύσκεψη, όπως είχαν  

συζητήσει και οι κάτοικοι του Αγ. Αθανασίου και εσείς. Ήταν ο Εισαγγελέας, ο 

Αστυνομικός Δ/ντής, όλα τα κόμματα, όλοι οι Βουλευτές, οι 

κοινωνικοεπαγγελματικοί φορείς της πόλης και βέβαια οι οργανωμένες πλευρές της 

Αντιπολίτευσης. Όχι οι Δημοτικοί Σύμβουλοι, οι παρατάξεις που πήραν μέρος στις 

εκλογές, τρεις κάτοικοι από όλες τις γύρω γειτονιές, η διοίκηση του ΤΕΙ και ο 

φοιτητικός σύλλογος.  

Έγινε μια ενημέρωση από μένα και μετά έγιναν τοποθετήσεις. Δεν θα αναφέρω την 

τοποθέτηση του καθενός. Κάθετα αρνητικοί ήταν οι κάτοικοι του Αγ. Αθανασίου με 

την αντιπροσωπεία που έστειλαν. Οι κάτοικοι των 40 Μαρτύρων διαμαρτύρονταν για 

την προσωρινή μετακίνηση πέντε σπιτιών από κει που κτίζονται τώρα τα σπίτια, σε 

λυόμενα, αριστερά του ΤΕΙ, γιατί έχουν δυσπιστία και πιστεύουν ότι θα παραμείνουν 

μόνιμα. Το ΤΕΙ, οι φοιτητικοί σύλλογοι, τα κόμματα που παραβρίσκονταν εδώ πέρα, 

έλλειπαν του ΠΑΣΟΚ και της  Ν. Δ. και ο Συνασπισμός, αν και ξέρω ότι είναι θετικοί 

στην ολοκλήρωση του ΤΕΙ, ο Εμπορικός Σύλλογος, το Εμπορικό Επιμελητήριο, ήταν 

θετικοί. Ο κ. Βλάχος είχε την γνωστή αντίληψη για το Νεοχώρι και ο κ. Νυκτοπάτης, 

τη γνωστή αντίληψη, αν μπορούσε να βρεθεί τρόπος διασκορπισμού σε πολλά μέρη.  

Εδώ, θα ήθελα να αναφέρω και τις τοποθετήσεις των δυο πρώην Δημάρχων, του κ. 

Γεωργούλα και του κ. Ανδρέου και του κ. Σταυρίδη, οι οποίοι ήταν κατηγορηματικοί 

ότι ο Δήμος στην περιουσία του, κάνει αυτός κουμάντο και κανένας  άλλος. Και ότι 

τελικά, και αν ματώσουμε, θα πρέπει το ΤΕΙ να απελευθερωθεί, το έργο να γίνει. 

Εξαιρετικής σημασίας τοποθέτηση, έκαναν και οι δυο Βουλευτές της Ν. Δ., η κα 

Τσαρουχά Μαρία και ο κ. Τσιπλάκης, οι οποίοι δεν πήραν καθαρά, και έτσι έπρεπε, 

θέση υπέρ της μιας ή της άλλης πλευράς, αλλά είπαν καθαρά ότι η αναγκαιότατη 

κατάσταση είναι, το ΤΕΙ να ολοκληρωθεί και ότι τελικά, είμαστε ένα κράτος Νόμων. 

Και είτε μας αρέσουν μερικά πράγματα είτε δεν μας αρέσουν, ο Νόμος πρέπει να 

εφαρμόζεται. Αυτή ήταν περιληπτικά η συζήτηση. Δεν αναφέρω τώρα τον 

Εισαγγελέα και τον Αστυνομικό  Δ/ντή, διότι είναι υπηρεσιακοί παράγοντες. Το μόνο 

που διαβεβαίωσε ο Αστυνομικός Δ/ντής, είναι ότι είναι σε θέση η Αστυνομία να 

διασφαλίσει τη νομιμότητα και να επιβάλλει την τάξη. Και από την 

εξωκοινοβουλευτική Αριστερά ήταν, ο κ. Γραβάνης και ο κ. Γεωργιάδης και επίσης 

είχαν την άποψη αυτή. Και εγώ δεν θέλω να σας κρύψω βέβαια ότι, με κάλεσαν ξανά 

προχθές οι κάτοικοι των 40 Μαρτύρων, σε μια μεγάλη και λίγο με αναμμένα τα 

αίματα συνέλευση. Έμαθα ότι πήγαν και στον Πρόεδρο του ΤΕΙ σήμερα και το 

κουβέντιασαν και θέλω να πω, ότι ανεξάρτητα από τα είκοσι (20) σπίτια, πρέπει να 

δοθεί άμεσα τρόπος και θέλω να βοηθήσετε όλοι εδώ πέρα, πέντε (5) έως επτά (7) 

σπίτια, ή το ΤΕΙ να δεχθεί σε ένα χώρο που είναι άδειος να τα βάλουμε, ή οι κάτοικοι 

εκεί της γειτονιάς να δεχθούν να τα βάλουμε, γιατί ξεκίνησε το έργο να χτίζεται και 

εντωμεταξύ στην εργολαβία  650 εκ. δρχ., ήδη ο εργολάβος έκανε αίτηση, ότι 

παραιτείται. Ότι διακόπτει την εργολαβία. Δηλαδή, γίνεται εστιατόριο, φοιτητική 

λέσχη και απέναντι θα γίνει φοιτητική εστία και θέλω όλοι να βοηθήσετε. Εγώ 

πρότεινα, αυτή την εβδομάδα κ. Νυκτοπάτη και κ. Βλάχο, να πάμε στο ΤΕΙ και 

όποιος άλλος Δ.Σ. θέλει, να καλέσουμε και τους πέντε (5) αντ/σώπους της γειτονιάς, 

μαζί με το ΤΕΙ, να βρούμε λύση. Δεν πρέπει με κανέναν τρόπο να έχουμε τα λυόμενα. 

Υπάρχουν τα 650 εκ. δρχ. της εργολαβίας. Τα λυόμενα είναι πολύ καλύτερα από τα 

σπίτια στα οποία κάθονται. Ή το ΤΕΙ να συγκατατεθεί, να τα βάλουμε μέσα στον 

χώρο του ΤΕΙ  που  κτίζεται,  ή  οι  κάτοικοι  να   καταλάβουν,  είναι  δικαιολογημένη 
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βέβαια η δυσπιστία τους, αλλά τελικά γίνεται μια προσπάθεια  να γίνει το ΤΕΙ. Να 

ολοκληρωθεί. Και αν ολοκληρωθεί το ΤΕΙ, σίγουρα θα λυθεί και το πρόβλημα αυτών. 

 Ύστερα απ’ αυτή την σύσκεψη, έχω φέρει την εισήγηση του πρακτικού αυτού, 

γιατί νομίζω κ. Δήμαρχε, ότι η κοινωνική συναίνεση είναι ευρύτερης σημασίας. 

Πρώτον, η κοινωνική συναίνεση βγαίνει μέσα από θεσμοθετημένα όργανα. Όταν 

στον σκουπιδότοπο μας λέγανε για κοινωνική συναίνεση, εννοούσαν μόνο το 

Δημαρχιακό και το Νομαρχιακό Συμβούλιο. Δεν ήθελαν πέντε κατοίκους της 

περιοχής. 

Εγώ είχα και μια περιπέτεια. Και δεν σας λέω ψέματα. Υπήρχαν αντιδράσεις, αλλά 

μέσα στην προκήρυξη υπάρχει δυνατότητα 4 – 5 σπίτια, άμα βρούμε χώρο, απ’ 

αυτούς που ενοχλούν - τους επικίνδυνους - , να τους βάλουμε αλλού. Λοιπόν, επειδή 

υπήρχε εκείνη η δυσπιστία, οι άνθρωποι, ενώ ήταν αρνητικοί τώρα λένε ότι: αν δεν 

μας φέρετε τους <Καλαϊτζήδες> και τους <Σουπεργιτζήδες>, δεν έχουμε πρόβλημα. 

Έχουμε πρόβλημα με τους  Ραίφογλου. Όμως, τρεις απ’ αυτούς τους Ραίφογλου, 

αγόρασαν οικόπεδα και έκτισαν και σπίτια μέσα στον Αγ. Αθανάσιο. Αυτοί δεν 

παίρνουν σπίτια. Εγώ θα κάνω πρόταση στο Υπουργείο, αν μπορεί να τους δώσει μια 

συμπληρωματική βοήθεια 2 – 3 εκατομμυρίων να τα ολοκληρώσουν, όμως αυτοί 

φοβούνται γιατί αυτοί έκτισαν σπίτια μέσα στον συνοικισμό. Απαλλαγήκαμε απ’ 

αυτούς, αλλά εδώ υπάρχει μια δυσπιστία. Γι’ αυτό σας λέω, ότι η λύση αυτή και το 

πιστεύω, είναι η μοναδική. Όλες οι άλλες λύσεις, που πιθανόν κοινωνικά να είναι 

καλύτερες, μετατοπίζουν το πρόβλημα τουλάχιστον για 5-10 χρόνια.  

Και αφού βρέθηκε ένας χαζός Δήμαρχος, ο οποίος αναλαμβάνει να ματώσει, να πάρει 

το πολιτικό κόστος και να φάει το <μαύρο> από κει, σας  παρακαλώ θέλω να με 

βοηθήσετε λίγο. Διότι  εδώ, πάμε να γίνουμε μια κοινωνία παγκόσμια στην Ευρώπη, 

στα Βαλκάνια κ.λ.π.  και εμείς  δεν μπορούμε να ζήσουμε σε μια γειτονιά. Είναι 

ντροπή για τον πολιτισμό μας αυτό. Τι θα πει δηλαδή; Επειδή δεν αρέσει στον Βίσνα; 

Ο Βίσνας, το λέω δημοσίως εδώ, είναι υπάλληλος της  ΔΕΥΑΣ. Παίρνει 400.000 το 

μήνα και βγήκε και είπε, ότι εμείς δεν θέλουμε τα δάνεια που δίνει το Κράτος στους 

Τσιγγάνους, που είναι δωρεάν, διότι λέει έχουμε λεφτά. Εσείς τώρα ξέρετε κάθε μέρα 

τι γίνεται εδώ πέρα. Για το τάλιρο και το δεκάρικο έρχονται και παρακαλάνε. Όχι να 

τους στερήσουμε την δυνατότητα να πάρουν δάνειο 15 εκ. δρχ. δωρεάν τελικά, για να 

χτίσουν σπίτια.  

Δηλαδή, θέλω να καταλάβετε, ότι τελικά το κοινωνικά ωφέλιμο σταθερά και 

μακροπρόθεσμα, είναι και πολιτικά ωφέλιμο. Πρόσκαιρα νομίζουμε ότι κερδίζουμε 

με το να επηρεαζόμαστε από τις πιέσεις. Εάν πάμε κ. Βλάχο και κ. Νυκτοπάτη 

μεθαύριο και βρούμε  τον Γιάννη τον Βαλτόπουλο και τους άλλους: <καθίστε ρε 

παιδιά, δεν πρέπει να βρεθεί λύση>, εγώ θα βγω και θα σας επαινέσω δημοσίως. Και 

θα πω, ότι οφείλεται σε εσάς, στην αντιδημαγωγική και σθεναρή σας στάση, το ότι 

συνεχίζεται πλέον το ΤΕΙ. Έχω πρόβλημα εγώ; Μα εγώ χάνω, αν νομίζετε ότι 

ενδιαφέρομαι πολιτικά. Χάνω υπερβολικά προσωπικά. Και χάνω και στην ισορροπία 

μου, στην υγεία μου. Δηλαδή όλη την Δημαρχιακή θητεία μου, την πέρασα με το να 

μαλώνω γι’ αυτούς. Έρχονται στιγμές που λέω, ότι μετάνιωσα που αναμείχθηκα. 

Αλλά όμως, έρχεται ένα Υπουργείο και σου λέει, πάρε 250 εκ. δρχ., να λύσεις ένα 

πρόβλημα. Έχουμε μια κοινωνία, η οποία δεν έχει τίποτα άλλο από το ΤΕΙ. Δηλαδή, 

ένοχοι παραβατικών ενεργειών και πράξεων μέσα στους λευκούς και στους 

υπόλοιπους κατοίκους του Αγ. Αθανασίου, δεν υπάρχουν; Και τελικά, όλοι οι 

εγκληματίες είναι αυτοί οι φουκαράδες που είναι γύρω από το ΤΕΙ;  
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Γι’ αυτό λέω, βοηθήστε λίγο και εγώ θα σας το αναγνωρίσω και η Σερραϊκή 

Κοινωνία θα σας ανταμείψει. Και σας παρακαλώ την Τετάρτη κ. Δήμαρχε και κ. 

Νυκτοπάτη αν είστε εδώ και όποιος άλλος θέλει, να πάμε στο ΤΕΙ, να καλέσουμε την 

επιτροπή (τον κ. Δουλγερίδη, τον κ. Βαλτόπουλο κ.λ.π.) και να βρούμε λύση. Γιατί τα 

πέντε (5) λυόμενα πρέπει να μπουν. Αφού τα έχουμε. Είναι κρίμα.  

 κ. Μπάρκας: Τα πέντε (5) λυόμενα είναι μέσα σ’ αυτά τα 19-20;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Είναι των δικαιούχων, διότι είναι σπίτια. Δεν είναι νάιλον  

και τσαντίρια. Είναι σπίτια από το 1979. Είναι από τους δικαιούχους. Επομένως, 

αφού τα άλλα θα γίνουν, μόλις τελειώσουν θα πάνε εκεί. Ένας – δυο απ’ αυτούς, 

Ραίφογλου κ.λ.π., έχουν σπίτια. Αυτούς δεν θα τους δώσουμε. Θα κάνω εισήγηση, 

ήδη επικοινωνώ με τον κ. Στάμου, αυτούς τους 2-3 που κάνανε σπίτια στον Αγ. 

Αθανάσιο αλλά δεν μπορούν να τα ολοκληρώσουν, να τους δώσουν ένα βοήθημα 2-3 

εκ. δρχ., ή εμείς εδώ σαν Δήμος να το δούμε αργότερα αν μπορούμε να τους 

ενισχύσουμε να ολοκληρώσουν τα σπίτια τους, για να φύγουν απ’ αυτό το 

σύμπλεγμα.  

Και επειδή λέτε κάποια πράγματα για το Νεοχώρι, θέλω να σας θυμίσω κ. Δήμαρχε, 

το έγγραφο αυτό του ΥΠΕΧΩΔΕ. Αυτοί οι άνθρωποι, δεν μπορούσαν από μόνιμοι 

κάτοικοι που ήταν στο ΤΕΙ, να γίνουν σκηνίτες περιφερόμενοι σε camping φιλοξενίας 

Τσιγγάνων. 

 κ. Βλάχος Ι.: Το ερώτημα ξέρετε ποιο είναι; Γιατί κατόπιν οι ίδιοι άνθρωποι 

οι οποίοι ενώ αρχικά είχαν εγκρίνει τον χώρο στο Νεοχώρι, μετά τις ημερομηνίες 

λένε, ναι μεν είναι υποβαθμισμένα αλλά είναι μονίμου χαρακτήρος. Ποιος τον άλλαξε 

άποψη τον κ. Κατσιμπάρη; Εμένα κ. Δήμαρχε  μου τα πληροφόρησαν από κάτω 

αυτά. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Επαναλαμβάνω, βοηθείστε όλοι να δώσουμε ένα υπόδειγμα  

και να δείξουμε στην κοινωνία, εσύ κ. Δήμαρχε μπορείς να βοηθήσεις περισσότερο 

απ’ όλους. Διότι έχεις προσέγγιση καλύτερη. Λοιπόν εάν βρεθεί ένας Βλάχος, ένας 

Νυκτοπάτης και να  πει  στους κατοίκους του Αγ. Αθανασίου : σας εγγυόμαστε ότι 

δεν πρόκειται να κινδυνέψετε, θα ηρεμήσουν. Βοηθήστε και η κοινωνία θα σας το 

ανταποδώσει. Διότι δεν έχουν ψήφους μόνον αυτοί. Έχει ψήφους και ο εμπορικός 

κόσμος. Έχει ψήφους και ο σπουδαστικός κόσμος. Έχει ψήφους και όλη η Σερραϊκή 

κοινωνία.  

 κ. Βλάχος Ι.: Μην μας τα λέτε αυτά Δήμαρχε. Τα ξέρουμε.  

Θέλω να ξεκαθαρίσω δυο πράγματα. Είναι πολύ ευχάριστο αυτό που γίνεται  εδώ 

πέρα. Τι θέλει ο Δήμαρχος τώρα; Σας είπα, ότι στο θέμα της εγκατάστασης των 

Τσιγγάνων, πορευτήκατε μόνος σας. Και δεν έπρεπε. Έπρεπε όλοι μαζί. Τώρα ζητάτε 

την βοήθειά μας. Την βοήθεια την είχατε πάντοτε. Σας είχα ενημερώσει, ότι δυο 

φορές πήγα στους Αλημπεκιώτες, μετά την εκκλησία που μαζεύονται και τους έκανα 

κουβέντα. Μετά από εκείνη την συνεδρίαση του Δ.Σ. που διεκόπη. Αν το θέλουν οι 

κάτοικοι, συμφωνούμε. Όλοι δεν ψηφίσαμε όταν είχαμε την διαβεβαίωση, ότι οι 

κάτοικοι το θέλουν; Μακάρι! Με χαρά είπαμε ναι, να λυθεί αυτό το πρόβλημα. Διότι 

οι Βουλευτές, τι είπαν: <προέχει η αναγκαιότητα του ΤΕΙ>. Ποιος δεν συμφωνεί! 

Όλοι ξέρουμε την σημασία του ΤΕΙ. Αλλά πρέπει κ. Δήμαρχε να πείσουμε τους 

κατοίκους και πρώτον να πάμε στα ΤΕΙ, να πείσουμε τους κατοίκους των 40 

Μαρτύρων, ότι πρέπει προσωρινά να ρθούνε εκεί, αλλά συνεχίζετε και λέτε, ότι τα 

άλλα ούτως ή άλλως θα γίνουν. Πως το λέτε αυτό;  
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 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα γίνουν. Αναλαμβάνω εγώ την πολιτική ευθύνη και το 

πολιτικό κόστος. Τα λυόμενα είναι επτά (7). Αλλά πέντε (5) οικογένειες αν φύγουν, 

συνεχίζει η εργολαβία.  

 κ. Βλάχος Ι.: Πως θα γίνει. Αφού δεν θέλουν τους Τσιγγάνους μέσα! 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Στο οικόπεδό μας, στην περιουσία μας, θα μας κάνει 

κουμάντο η ρατσιστική φοβία του Βίσνα; Για όνομα του Θεού!  

 κ. Βλάχος Ι.: Θα τους πούμε εκείνους ότι θα πάνε να μείνουνε εκεί, οι 

Σουπεργιατζίδες και οι Καλαϊτζίδες; 

  κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Φυσικά. 

 κ. Βλάχος Ι.: Αυτοί να πάνε. Αυτούς πάντα τους ήθελαν και στην οδό 

Φλωρίνης και οι Αλημπεκιώτες. Θα σε παρακαλούσα και κάτι άλλο Δήμαρχε. Μη λες 

δημόσια ότι υπάρχει παρασκήνιο. Στο λόγο της τιμής μου, το λέω σε όλους σας και 

σας κοιτάω στα μάτια, δεν μίλησα με κανέναν κάτοικο, ούτε στους 40 Μάρτυρες, 

ούτε στα Σφαγεία, ούτε στο Αλημπέκιοϊ.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εγώ δεν αναφέρθηκα ονομαστικά σε σένα.  

 κ. Αγγελίδης: Γιατί δεν λέτε ποιος είναι στο παρασκήνιο. Σπιλώνετε όλο το 

Δ.Σ. Πείτε ποιος είναι στο παρασκήνιο.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εσείς μιλάτε για σπίλωση;      

 κ. Βλάχος Ι.: Αν θέλετε το Σάββατο ή την Κυριακή μετά την εκκλησία, να 

πάμε. Και την Δευτέρα να πάμε. Οπότε να έχουμε μια προετοιμασία, να τους 

μαζέψουμε και  να τους μιλήσουμε.  

 κ. Νυκτοπάτης: Εγώ ούτε επηρεάζω, ούτε φτάνω ποτέ στο σημείο αυτό, αλλά 

έχω πολύ διαφορετική άποψη.  Κατ’ αρχήν, είμαι της άποψης, ότι αυτός ο κόσμος 

όλος δεν θα έπρεπε να είναι συγκεντρωμένος στην γειτονιά των 40 Μαρτύρων. Αυτή 

την άποψη είχα σε όλη μου την ζωή και την εκφράζω, γιατί είμαι υποχρεωμένος λόγω 

χαρακτήρος, να λέω στο Δ.Σ. αυτό που πιστεύω. Στη σύσκεψη που αναφέρθηκε ο κ. 

Δήμαρχος, δεν ήταν δυνατόν κανείς απ’ αυτούς τους παρευρισκόμενους, να φέρει 

αντίρρηση για τα ΤΕΙ. Εγώ τουλάχιστον και επί κυρίου Ανδρέου παλαιότερα, που 

ήμασταν στον ίδιο χώρο, την μάχη που έδωσα για τα ΤΕΙ αυτά, δεν ξέρω ποιος 

θυμάται. Και ήταν η αιτία ο Ανδρέου. Δηλαδή ποιος αμφιβάλλει. Ήταν ο Δ/ντής της 

Αστυνομίας. Αυτός φυσικά, δεν θέλει φασαρίες. Ο Εισαγγελέας είπε τα ίδια. Εγώ 

όμως ξέρετε, τι λέω; Λέω το εξής: δεν μου αρέσει, το ότι φτάσαμε στο σημείο αυτό. 

Δεν έπρεπε σήμερα αγαπητοί συνάδελφοι, να φτάσουμε στο σημείο, στο παραπέντε 

να πάρουμε μια απόφαση. Και αυτοί οι κάτοικοι που είναι Σερραίοι, κάποτε ήταν 

τρεις (3). Γιατί δεν το έλυσε το πρόβλημα ο κ. Γεωργούλας; Γιατί δεν το έλυσε ο κ. 

Ανδρέου; Γιατί δεν το έλυσε και ο κ. Βλάχος κι εμείς; Τι κάναμε; Οι τρεις (3) έγιναν 

πέντε (5). Οι πέντε έγιναν δεκαπέντε (15). Έγιναν 23 και τώρα φθάνουμε στο σημείο 

να μιλάμε για 35. Και ξέρετε τι φοβάμαι; Ότι προσωρινή θα είναι κι αυτή η λύση. Ότι 

αυτές οι οικογένειες θα γίνουν πενήντα (50). Και φτάσαμε σε ένα σημείο αγαπητοί 

μου, να θέλουν τα ΤΕΙ να συνεχίσουν ένα έργο και να είμαστε στο παραπέντε. Δεν 

δικαιολογώ το σημείο που φτάσαμε. Και τον εαυτό μου και όσους Δημάρχου 

περάσανε απ’ εδώ. Τι κάνουμε; Δίνουμε κάποιες υποσχέσεις προεκλογικά, έρχεται ο 

καιρός και λέμε άλλα. Επαναλαμβάνω, θα παρακαλέσω  τον κ. Δήμαρχο να μου πει 

πόσες είναι οι οικογένειες σήμερα και πόσες ήταν πέρσι οι οικογένειες. Και σας λέω, 

αύριο αυτές οι οικογένειες, θα τριπλασιαστούν σε μηδέν χρόνο. Ποιο είναι το 

πρόβλημα; Δηλαδή, πόσες θα είναι οι οικογένειες που θα μπορούμε να στεγάσουμε σ’  
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εκείνη την περιοχή, που είναι κι αυτοί άνθρωποι, άσχετα να μένουν στους 40 

Μάρτυρες;  Εμείς έπρεπε να τους βάλουμε κάπου αλλού; Θα τους μπουκώσουμε τους 

ανθρώπους. Και φεύγω από τους ανθρώπους που μένουν στην γειτονιά αυτή και 

έχουν το δικαιολογημένο πρόβλημα. Κι έρχομαι σε κάτι άλλο. Πρέπει να αλλάξει η 

νοοτροπία των ανθρώπων αυτών. Οι άνθρωποι δεν πρέπει να μεγαλώνουν με τα ίδια 

ήθη και έθιμα. Να αλλάξουν τα παιδιά τους. Εγώ είμαι από τον Συν/σμό Κατακονόζι. 

Έχουμε στην γειτονιά μας γύφτους. Σας πληροφορώ, ότι οι γύφτοι της γειτονιάς μου, 

είναι καλύτεροι απ’ εμάς. Μεγαλώσαμε μαζί, ζήσαμε μαζί και σας πληροφορώ, ότι 

δεν έχουν καμία σχέση, πέραν από το χρώμα που έχουν το μαύρο, δεν έχουν διαφορά 

ούτε στην συμπεριφορά τους, ούτε στα ήθη, ούτε στα έθιμα. Το μόνο που αλλάζει, 

είναι το χρώμα. Αυτή είναι η άποψή μου. Και κάτι άλλο. Αν τυχόν ληφθεί η απόφαση 

ομόφωνα, εγώ θα είχα πολύ χαμηλό επίπεδο, ή ο κ. Βλάχος, ή να πάμε και να πούμε 

κάντε πόλεμο στον Δήμαρχο. Εδώ πραγματικά δεν δίνουμε λύση. Όμως, έχω μια 

απαίτηση. Εμείς που εκδίδουμε και παίρνουμε αποφάσεις, να είναι αυτές πιο σοβαρές 

και για πολλά χρόνια αργότερα. Και όχι προσωρινές.  

 κ. Αγγελίδης: Ήθελα να κάνω μια διευκρινιστική ερώτηση, σχετικά με το 

θέμα αυτό. Αλλά πριν από την διευκρινιστική ερώτηση, ήθελα να πω το εξής: με 

λασπολόγησε πριν ο Δήμαρχος …………. 

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος): Κύριε Αγγελίδη σας 

παρακαλώ. 

 κ. Αγγελίδης: Τι λέτε. Δηλαδή αυτή την στιγμή εγώ αν σας κατηγορήσω και 

σας κατασυκοφαντήσω για κάτι λέγοντας ψέματα, δεν θα αντιδράσετε; Ξέρετε τι είπε 

ο Δήμαρχος: «μιλάς εσύ για σπίλωση; Που είπαν εδώ τότε οι Τσιγγάνοι για μαύρες 

σακούλες και δεν είπες λέει τίποτα;»  

Ήσασταν παρόντες όλοι εδώ. Δυο φορές απευθύνθηκα στους ανθρώπους και τους 

είπα: «τι λέτε ρε παιδιά για μαύρες σακούλες; Δεν καταλαβαίνω. Τι είναι αυτά που 

λέτε;» Και τις δυο φορές απάντηση δεν πήρα. Και αυτόν που το είπε αυτό, τον 

φυγάδεψαν οι υπόλοιποι, γιατί τον θεωρούσαν αναξιόπιστο. Και κάθεται ένας 

ολόκληρος Δήμαρχος αυτή την στιγμή και λέει ψέματα. Ρίχνοντας λάσπη και 

κατασυκοφαντώντας εμένα. Ντροπή.  

Αυτό που είπε  προηγουμένως επίσης και έχουν λεχτεί και άλλες φορές τέτοια 

πράγματα και έχουν βγει τέτοιες λέξεις από το στόμα του Δημάρχου <κάποιοι δρουν 

στο παρασκήνιο, κάποιοι ξεσηκώνουν κ.λ.π.>. Και ξέρω  πολύ καλά, γιατί αντέδρασα 

και το είπα. Γιατί ήρθαν στα αυτιά μου, τα εξής: πριν από 3-4 μήνες, έτυχε να πάω 

μια Κυριακή στην εκκλησία του Αγ. Αθανασίου. Και μετά το τέλος της Θείας 

Λειτουργίας, ήπιαμε έναν καφέ με τους  ανθρώπους εκεί και συζητήσαμε το θέμα 

τους. Ξέρετε κάποιος από εδώ μέσα, από το Δ.Σ., αν έχει το θάρρος ας το 

ομολογήσει, ότι πήγε και με συκοφάντησε και είπε σε κάποιον δημοσιογράφο ότι: <ο 

Αγγελίδης πήγε και τους ξεσήκωσε>.  

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος): Εσείς πείτε το.  

 κ. Αγγελίδης: Ο ίδιος θα το ομολογήσει. Ξέρει ποιος είναι. 

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος): Την ανωνυμία την 

καταδικάζετε.  

 κ. Αγγελίδης: Ο ίδιος ξέρει πολύ καλά. Αν έχει το  θάρρος ας το πει μόνος 

του. Εγώ από λεπτότητα δεν θέλω  να πω το όνομά του.  
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Και  άλλες φορές ακούστηκε ο κ. Δήμαρχος να σπιλώνει το Δ.Σ. με 

αοριστολογίες.:<κάποιοι πάνε και ξεσηκώνουν δήθεν κάποιους δημότες, σχετικά με 

το Νόμο του Πεπονή και λένε ψέματα κ.λ.π., κ.λ.π.>. Και ακούγονται ονόματα πάλι 

για κάποιους Δημοτικούς Συμβούλους, χωρίς να έχει την τόλμη να ονομάσει εδώ, 

ποιοι είναι αυτοί οι Δημοτικοί Σύμβουλοι επιτέλους, που ξεσηκώνουν τόσο κόσμο, 

που έχουν τέτοια δύναμη και που λένε διάφορα ψέματα; Θα υπάρξει επιτέλους η 

λεβεντιά από τον Δήμαρχο να πει τα πράγματα με το όνομά τους;  

Η ερώτηση είναι η εξής: αυτή την στιγμή, μέσα στον χώρο του ΤΕΙ, πόσες 

οικογένειες υπάρχουν; Κάποιος να μου απαντήσει για να συνεχίσω, γιατί έχει 

σημασία.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η αρχική κατάσταση του ΤΕΙ.  

 κ. Αγγελίδης: Η αρχική, είναι είκοσι (20).  

 κ. Γκότσης: Έντεκα (11) οικογένειες είναι.  

 κ. Αγγελίδης: Όχι, η αρχική.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η πραγματική κατάσταση, είναι η σημερινή. Μπορείτε να 

πάτε στα ΤΕΙ και να ρωτήσετε. 

 κ. Αγγελίδης: Μα είμαι ξεκάθαρος. Δεν μιλάω για την αρχική. Σήμερα πόσοι 

είναι.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Έχει κατάσταση το ΤΕΙ, να πάρετε τηλέφωνο και να 

ρωτήσετε.  

 κ. Αγγελίδης: Σήμερα, όχι όταν αγοράστηκε το οικόπεδο.  

 κ. Βλάχος Ι.: Τριάντα πέντε (35). 

 κ. Αγγελίδης: Α, μπράβο! Τριάντα πέντε (35). Και δεν μπορώ να καταλάβω, 

γιατί δεν θέλει να το πει ο κ. Δήμαρχος. Τριάντα πέντε (35) οικογένειες είναι, είκοσι 

(20) σπίτια θα κτιστούν. Δεν πρέπει εμείς να ξέρουμε, ποιοι θα πάνε στα σπίτια αυτά, 

ονομαστικά; Και οι υπόλοιποι, που θα πάνε; Αυτά δεν πρέπει να τα ξέρουμε; Δεν τα 

ξέρουμε! Εγώ περιμένω μια απάντηση πάνω σ’ αυτό. Ποιοι θα πάνε στα είκοσι (20) 

σπίτια αυτά και που θα πάνε οι υπόλοιποι.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κατ’ αρχάς, όταν έγινε εκείνη η περίφημη συζήτηση και 

βγήκε  άλλος και σας κατήγγειλε για μαύρες σακούλες και τσάντες, εγώ σηκώθηκα 

και προστάτεψα το ήθος το δικό σου.  

 κ. Αγγελίδης: Και εγώ ζήτησα να πουν, τι εννοούν. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εσύ όμως δεν είπες ότι ο Δήμαρχος δεν είναι τέτοιος 

άνθρωπος. Αλλά απλώς, κοίταξες να αμυνθείς από την λάσπη που σου έριξαν. Εγώ 

σηκώθηκα και προστάτεψα το ήθος το δικό σου, ότι δεν ταιριάζουν στον χαρακτήρα 

σου τέτοια πράγματα.  

 κ. Αγγελίδης: Μα σοβαρολογείτε τώρα; Η λάσπη ήταν σε μένα, όχι σε εσάς.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κι εγώ αυτό λέω. Όμως γι’ αυτούς που το άκουγαν, εάν η 

συζήτηση έγινε έτσι, ήταν λάσπη και σε μένα. Ότι εγώ, τα αρπάζω. Εσύ δεν είπε κάτι 

ανάλογο με αυτό που είπα εγώ. Εγώ είχα το ηθικό σθένος να βγω και να πω, ότι για 

εσάς τον Πέτρο τον Αγγελίδη, δεν ταιριάζουν αυτά τα πράγματα.  

 κ. Αγγελίδης: Η υποκρισία δεν έχει όρια. Λίγη λεβεντιά!  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Το μίσος είναι κακός σύμβουλος. Εγώ είπα, ότι στον Πέτρο 

τον Αγγελίδη, δεν ταιριάζει αυτό το ήθος. Εσύ είπες εδώ πέρα, ότι στον Ζήση 

Μητλιάγκα, δεν ταιριάζει αυτό το ήθος; Είχες την δύναμη; Από λεβεντιά δε και 

αχαριστία, ένα τόνο.  
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Δεύτερον. Γιατί όσα λέω, να αφορούν εσένα και όχι τον Νίκο τον Αργυριάδη π.χ. 

 κ. Αγγελίδης: Γιατί προηγουμένως ειπώθηκε κάτι από εκείνη την πλευρά. 

Και αντιδράσατε όλοι σας. Λέτε, πείτε ονόματα.  

  

 

ΘΕΜΑ 25ο: Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

εμβαδού 0,8 τ.μ. στον δικαιούχο κ. Γεωργίου Αντώνιο.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 26ο: Διαγραφή του ΑΚΔ 848 οικοπέδου από τα κτηματολόγια του Δήμου.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 27ο: Λογοδοσία Δημάρχου για τα πεπραγμένα του Δήμου του έτους 2000.  

 

 

 - Αναβάλλεται.  

 

 

 

 Μετά από το πέρας της συνεδρίασης, συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι 

ακόλουθες αποφάσεις: 

 

 

 

675  / 2001 Αποδοχή χρηματοδότησης από ΕΕΤΑ για υλοποίηση προγράμματος 

φιλοξενίας αποδήμων ηλικίας από 6-14 ετών.   

 

676  / 2001 Έγκριση συμμετοχής του Δήμου με το ποσό των 3 εκ. Δρχ. στην 

ίδρυση της αστικής μη κερδοσκοπικής εταιρίας για τη λειτουργία του 

Κέντρου Πρόληψης κατά των εξαρτησιογόνων ουσιών και 

παραχώρησης 3 αιθουσών για τον ίδιο σκοπό. 

 

Πρ. 

13/ 1/ 2001 Αναβάλλεται η έκδοση αδείας λειτουργίας κατ/τος ΚΑΦΕ-ΜΠΑΡ του 

κ. Αγγελόπουλου Δημητρίου.   

 

677  / 2001 Έγκριση έκδοσης αδείας ίδρυσης και λειτουργίας κατ/τoς 

ΜΠΟΥΓΑΤΣΑΔΙΚΟ της κας Τσούλκα Άρτεμις.          

  

678  / 2001 Ομοίως κατ/τος ΠΑΝΤΟΠΩΛΕΙΟΥ του κ. Παπανικολάου Ευάγγελου.   
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679  / 2001 Ομοίως ΟΠΩΡΟΛΑΧΑΝΟΠΩΛΕΙΟΥ του κ. Καμπούρη Νικολάου.  

  

680  / 2001 Ομοίως Μ.Ο. της ΚΑΦΕΤΕΡΙΑΣ του κ. Τσίτρου Σταμάτη.  

   

681  / 2001 Ομοίως Μ.Ο. του ΟΒΕΛΙΣΤΗΡΙΟΥ  του κ. Κατσαίδη Αναστασίου.  

   

682  / 2001 Ομοίως Μ.Ο. της ΚΑΦΕΤΕΡΙΑΣ του κ. Λίγγα Βασιλείου.   

 

683  / 2001 Ομοίως Μ.Ο. της ΚΑΦΕΤΕΡΙΑΣ του κ. ΜΠΑΚΟΓΙΩΡΓΟΥ 

ΚΩΝ/ΝΟΥ.  

 

684  / 2001 Ομοίως Μ.Ο. της ΚΑΦΕΤΕΡΙΑΣ  του κ. Δημητρίου Παύλου.   

 

685  / 2001 Ομοίως Μ.Ο. της ΚΑΦΕΤΕΡΙΑΣ του κ. Δημητρίου Παύλου.  

 

686  / 2001 Ομοίως Μ.Ο. του ΜΠΑΡ ΘΕΡΙΝΗΣ ΠΕΡΙΟΔΟΥ της κας Ευαγγελίου 

Ευαγγελίας.  

 

687  / 2001 Αντικατάσταση της άδειας λειτουργίας κατ/τος  από 

"ΜΑΡΙΝΟΠΟΥΛΟΣ Β. ΕΛΛΑΔΟΣ Α.Ε."  σε ΚΑΡΦΟΥΡ-

ΜΑΡΙΝΟΠΟΥΛΟΣ Α.Ε., λόγω απορρόφησης της πρώτης από την 

δεύτερη  στην οδό Πλαταιών και Ν. Πλαστήρα γωνία.  

 

688  / 2001 Ομοίως στο 3ο χιλ. Σερρών-Δράμας. 

   

689  / 2001 Ομοίως στην οδό Βενιζέλου και 9ης Μαΐου.   

  

690  / 2001 Ορισμός μελών επιτροπής διεξαγωγής δημοπρασιών για μίσθωση, 

εκμίσθωση  και εκποίηση κινητών και ακίνητων πραγμάτων του 

Δήμου. 

 

691  / 2001 Ορισμός εκπ/που για την επιτροπή διαχείρισης Στερεών Αποβλήτων.   

 

692  / 2001 Αντικατάσταση μέλους Δ/κου Συμβουλίου του Ν.Π. "ΚΑΠΗ ΔΗΜΟΥ 

ΣΕΡΡΩΝ".  

   

693  / 2001 Ορισμός μελών Δ.Σ. στην επιτροπή αγοράς  εκθεμάτων συλλογής 

ΧΑΤΖΗΛΙΑ.   

  

694  / 2001 Έγκριση πρακτικού επιτροπής για τη στεγαστική αποκατάσταση 

παλιννοστησάντων ομογενών.  

   

695  / 2001 Έγκριση φιλοξενίας Δημάρχου FOSSES Γαλλίας και αντ/πειας του 

συνδέσμου FOSSES ΓΑΛΛΙΑΣ.                      
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696  / 2001 Έγκριση απολογισμού του Ν.Π. "Κ.Π.Φ.Π.-Μ.Φ.Ι." Δήμου Σερρών, 

έτους 2000.                              

  

697 / 2001 Έγκριση έκτακτης οικονομ. επιχορήγησης του Ν.Π. "ΚΑΠΗ ΔΗΜΟΥ 

ΣΕΡΡΩΝ".                                   

 

698  / 2001 Έγκριση υπογραφής προγραμματικής σύμβασης διαδημοτικής 

συνεργασίας για αξιοποίηση του ορεινού όγκου  ΜΕΝΟΙΚΙΟΥ-

ΒΡΟΝΤΟΥΣ-ΑΓΚΙΣΤΡΟΥ-ΟΡΒΙΛΟΥ. 

 

699  / 2001 Έγκριση εγγραφής του Δήμου ως συνδρομητή στην ΔΗΜΟΤΙΚΗ 

ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ 2001.   

  

700  / 2001 Ψήφιση πίστωσης για την καταβολή σε δημοτικούς υπαλλήλους της Ε' 

δόσης του επιδόματος των 18.000 δρχ.   

 

701  / 2001 Έγκριση δαπανών για εκδηλώσεις εορτασμού απελευθέρωσης της 

πόλης των Σερρών.                           

 

702  / 2001 Έγκριση συνδιοργάνωσης με τον Πολιτιστικό Σύλλογο 

ΚΑΤΑΚΟΝΟΖΙ διήμερο πολιτιστικών εκδηλώσεων στα πλαίσια των 

ΕΛΕΥΘΕΡΙΩΝ 2001. 

 

703  / 2001 Έγκριση δαπάνης έκδοσης έντυπου με 16 προτάσεις για καθαρή και 

όμορφη πόλη.  

 

704  / 2001 Έγκριση δαπάνης φιλοξενίας του Γενικού Γραμματέα ΥΠΕΧΩΔΕ.  

 

705  / 2001 Έγκριση καταβολής εξόδων κίνησης εκτός έδρας της Δημ. Συμβούλου 

κας ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΟΥ Κ.   

 

706  / 2001 Έγκριση καταβολής δαπάνης δημοσίευσης ευχών του κ. Δημάρχου για 

το ΠΑΣΧΑ στο περιοδικό "ΜΕΤΑ".  

 

707  / 2001 Ψήφιση πιστώσεων για εκτέλεση προμηθειών με απ' ευθείας ανάθεση.  

 

708  / 2001 Έγκριση προμήθειας μαρμαρίνης για την τοποθετηση ψηφιδωτου 

σηματος του Δημου.  

 

709  / 2001 Εγκριση προμηθειας βιβλιου "Οικονομικη διαχειριση Ο.Τ.Α.". 

 

710  / 2001 Εγκριση προμηθειας διαφορων υλικων για την εθελοντικη ομαδα 

αντιμετωπισης εκτάκτων περιστατικών.  
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711  / 2001 Έγκριση οφειλής δαπάνης συντήρησης ασυρμάτου στο ΚΗΥ 3017 

αυτ/το του Δήμου.  

 

712  / 2001 Έγκριση διαφόρων δαπανών για τις ανάγκες των Υπηρεσιών του 

Δήμου.  

 

713  / 2001 Έγκριση προμήθειας ανταλλακτικών για την επισκευή αυτ/των του 

Δημου.  

 

714  / 2001 Έγκριση ανάθεσης εργασιών για την επισκευή  και συντήρηση των 

αυτ/των του Δήμου.  

 

715  / 2001 Ανάθεση στον πρόεδρο του Τ.Σ. Ελαιώνα να καθορίσει σε συνεργασία 

με τη Σχολική μονάδα Ελαιώνα την τιμή μίσθωσης Σχολ. Δημοτικής 

έκτασης. 

 

716  / 2001 Έγκριση εκμίσθωσης δημοτικού ακίνητου στο Χιονοχώρι προς 

λειτουργία αναψυκτηρίου (πρώην Δημ. Κατάστημα).  

 

717  / 2001 Έγκριση παραχώρησης τάφου του αποθανόντος Δημάρχου κ. 

Γεωργίου Παπαδόπουλου.  

 

718  / 2001 Έγκριση της αρ. 49/2001 αποφ. του Δ.Σ. της ΔΕΠΚΑ.  

 

719  / 2001 Ενημέρωση επί αποφ. της Δ.Ε. ΔΕΠΚΑ.  

 

720  / 2001 Ενημέρωση επί αποφ. της ΚΑΔΕ.  

 

721  / 2001 Ομοίως επί αποφ. της Δ.Ε. ΔΗΠΕΘΕ.  

 

722  / 2001 Απόδοση στην ΚΑΔΕ ποσού 115.000.000 δρχ. για την αύξηση του 

αρχικού της κεφαλαίου.  

 

723  / 2001 Έγκριση διοικητικής αποβολής των κ.κ. Δουλγέρογλου Γεωργίου και 

Σταύρου και Πάντου Ιωαν., από καταληφθείσα δημοτική έκταση.  

 

724  / 2001 Ομοίως του κ. Εμμανουηλίδη Ιωάννη.  

 

725  / 2001 Αναβάλλεται η εξέταση του θέματος δ/κης αποβολής του κ. Μπεκιάρη 

Γεωργ. από καταληφθείσα δημοτική έκταση.  

 

726  / 2001 Έγκριση απασχόλησης εποχικού  προσωπικού επί δίμηνο.  

 

727 / 2001 Έγκριση οικονομικής επιχ/γησης του Συλλόγου Βλάχων Ν. ΣΕΡΡΩΝ 

"ΓΕΩΡΓΑΚΗΣ ΟΛΥΜΠΙΟΣ", για την αποπεράτωση του 

Λαογραφικού του Μουσείου.  
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728  / 2001 Ομοίως του παραρτήματος ΣΕΡΡΩΝ της ΠΕΑΕΑ.  

 

729  / 2001 Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας του έργου: "Κατασκευή οδών και 

πεζοδρομίων".  

 

730  / 2001 Έγκριση του 1ου Α.Π. του έργου: "Δίκτυο αποχέτευσης όμβριων στον 

περιβάλλοντα χώρο του  ξενώνα της Χρυσοπηγής.  

 

731  / 2001 Έγκριση ανάθεσης εκπόνησης της μελέτης: "Μελέτη υποσταθμού 

ΜΤ/ΧΤ ηλεκτρ/σμού  Δημοτικού Γηπέδου Σερρών.  

 

732  / 2001 Ομοίως: "Μελέτη κατασκευής και θεμελίωσης ιστών ηλ/σμού 

Δημοτικου Γηπεδου Σερρων".  

 

733  / 2001 Ομοιως: "Φωτοτεχνική μελέτη ηλ/σμού Δημοτ. Γηπέδου Σερρών".  

 

734  / 2001 Ομοίως: "Μελέτη ηλ. Εγκαταστάσεων ηλ/σμού Δημοτ. Γηπέδου 

Σερρών".  

 

735  / 2001 Ομοίως: "Μελέτη εφαρμογής και τευχών δημοπράτησης ηλ/σμού 

Δημοτ. Γηπέδου Σερρών".  

 

736  / 2001 Ομοίως της μελέτης: "Συμπλήρωση-διόρθωση και ενημέρωση 

Τοπογραφικών διαγραμμάτων στα Ο.Π. 249-250, 407, 102-103-104, 

179, 241-271α, 24, 109-123 και 235-236-237-238 της πόλης των 

Σερρών. 

 

737  / 2001 Ομοίως στο Ο.Π. 96, 98, 104, 105, 108-111, 252-257, 253-257, 257-

258, 258.  

 

738  / 2001 Έγκριση και παραλαβή της: "Μελέτη πεζογέφυρας στον κόμβο 1ου 

ΤΕΛ ΣΕΡΡΩΝ.  

 

739  / 2001 Έγκριση μελέτης προμήθειας γεωμεβράνης ενδεικτικού τύπου EPD-

GEO-MEMBRANE.  

 

740  / 2001 Ομοίως προμήθειας-ανανέωσης Οργάνων Παιδικών  Χαρών.  

 

741  / 2001 Έγκριση συνέχισης εκπόνησης μελέτης: "Πράξη εφαρμογής της 

γειτονιάς Αγ. Αναργύρων".  

 

742  / 2001 Αποδοχή χρηματοδότησης 5 εκ. και εκτέλεσης του έργου: 

"Καθαρισμός περιαστικού δάσους".  
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743  / 2001 Έγκριση ανάθεσης μελέτης: "Αποτύπωση εκτάσεων από θέση 

"ΜΥΛΟΣ" οδού Επταμύλων-Οινούσας, όπως ακολουθεί ο δρόμος 

προς Ν. Σούλι έως αγροτεμάχιο ΤΣΙΑΜΠΑΚΑΡΗ ΧΡΗΣΤΟΥ, οικία 

Γ. ΠΑΤΩΝΗ, ΓΑΛΑΝΗ ΠΑΥΛΟΥ-θέση "ΜΥΛΟΣ". 

 

744  / 2001 Έγκριση προμήθειας δοχείων απορ/των, πρ/σμού 885.000 δρχ.  

 

745  / 2001 Έγκριση του 1ου Α.Π. του έργου: "Έργα ανάπλασης πολεοδομικού και 

κοινωνικού εξοπλισμού Δήμου Σερρών".  

 

746  / 2001 Έγκριση πρακτικού της Ε.Ε.Α. του έργου: "Κατασκευή οικιών με το 

σύστημα προκατασκευής για την βελτίωση ποιότητας ζωής των 

Τσιγγάνων".  

 

747  / 2001 Έγκριση απ' ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

εμβαδού 0,8 τ.μ. στον δικαιούχο κ. Γεωργίου Αντώνιο.  

 

748  / 2001 Διαγραφή του Α.Κ.Δ. 848 οικοπέδου από τα Κτηματολόγια του 

Δήμου.  

 

Πρ. 

13/2 / 2001 Αναβάλλεται η συζήτηση του θέματος Λογοδοσία Δημάρχου για τα 

πεπραγμένα του Δήμου έτους 2000, λόγω του προχωρημένου της 

ώρας.  

 

749  / 2001 Αντικατάσταση του ασθενούντος  μέλους της επιτροπής 

συνυπογραφής των πιστοποιητικών Κτηματολογίου κ.λ.π. κ. Μούσα 

Κων/νου, από τον κ. Τόπτσιο Δημήτριο. 

 

750  / 2001 Έγκριση συνέχισης εργασιών - Ψήφιση πίστωσης για την  πράξη 

εφαρμογής της γειτονιάς Ομόνοια-Καλύβια.  

 
 

 
O ΠΡΟΕΔΡΟΣ TOY Δ. Σ.                                   Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ  Δ.Σ. 

 

 
 
 
   ΠΕΡΔΙΚΗΣ ΖΗΣΗΣ                                          ΣΥΜΕΩΝΙΔΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 
 
 
 
 
 
 
 

54 



Τ Α     Μ Ε Λ Η 

 
Παπαδόπουλος Χρήστος 

 

Αγγελίδης Πέτρος 

 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

 

Αργυριάδης Νικόλαος 

 

Βαβαλέκας Ιωάννης 

 

Βέρρος Κων/νος 

 

Βλάχος Ηλίας 

 

Βλάχος Ιωάννης 

 

Γκότσης Ηλίας 

 

Εμμανουηλίδου Καίτη 

 

Καβακλιώτης Αντώνιος 

 

Καϊδατζής Νικόλαος 

 

Κουρουζίδης Μηνάς 

 

Κωνσταντινίδου Ελένη 

 

Μισυρλής Σπυρίδων 

 

Μπάρκας Αθανάσιος 

 

Μπόγιογλου  Βάσω 

 

Νέδος Νικόλαος 

 

Νυκτοπάτης  Αντώνιος 

 

Σαουλίδης Στυλιανός 

 

Σίγκας Γεώργιος 

 

Στρατουδάκης Στυλιανός 

 

Συμεωνίδης Βασίλειος 

 

Σωτηριάδης Δημήτριος 

 

Τερζόπουλος Γεώργιος 

 

Τότσιος Ηλίας 


